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 Dragi bralci, naslednja πtevilka Kamniπkega obËana bo med 
vami v petek, 23. aprila. Rok za oddajo Ëlankov je v petek, 16. 
aprila; oglasov in zahval pa v sredo, 21. aprila, v uredniπtvu v 
Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med obËino in sodiπËem), tel.: 
01/83 91 311, 041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net

V poËastitev praznika ObËine Kamnik, 29. marca, s katerim pet-
najsto leto obeleæujemo dan rojstva velikega KamniËana, Slovenca, 
generala in pesnika Rudolfa Maistra, se je zvrstila æe vrsta kultur-
nih, πportnih in druæabnih prireditev. Sklenile se bodo v prihodnjih 
dneh, ko bo slovesno odprtih kar nekaj za razvoj naπe obËine in 
boljπe æivljenje obËanov pomembnih pridobitev: knjiænica v ©marci s 
predstavitvijo Kamniπkega zbornika, varne poti v krajevni skupnosti 
Kamniπka Bistrica, v Srednji vasi, BuËu, Lokah in na Lazah, nova cesta 
»eπnjice-Okrog, obnovljena streha in Ërna kuhinja v Budnarjevi mu-
zejski hiπi v Zg. PalovËah in rekreacijska pot ob Kamniπki Bistrici. 

Osrednja slovesnost ob obËinskem prazniku je potekala v petek, 26. 
marca, pri spomeni-
ku Rudolfa Mai stra 
na Trgu talcev ob 
protokolarnem po-
zdravu in prisotnosti 
»astne enote Sloven-
ske vojske ter slav-
nostnem nagovoru 
ministra za promet 
dr. Patricka VlaËiËa. 
Sledila je slavnostna 
seja ObËinskega sve-
ta v Domu kulture 
Kamnik s podelitvi-
jo priznanj ObËine 
Kamnik. 

VeË na 3. strani. 

VERA MEJA»

Æupan Tone Smolnikar je v znak zahvale 
ministru dr. Patricku VlaËiËu podaril kip 
Rudolfa Maistra, delo kamniπkega kiparja 
Miha KaËa. Prejemniki letoπnjih priznanj ObËine Kamnik z æupanom Antonom Tonetom Smolnikarjem in podæupanom Branetom GoluboviËem.

Kamniπka kavarna 
pokala po πivih

Ob praznovanju obËinskega praznika je v petek, 26. marca, v kamni-
πki kavarni Veronika potekalo odprtje prve veËje samostojne razstave 
KamniËana Marjana Novaka, bolj poznanega pod vzdevkom ©katla. 
Obiskovalci smo imeli kaj videti, predvsem pa smo se nasmejali Mar-
janovemu duhovitemu pripovedovanju in komentarjem. Kako priljub-

Poslovna enota Mreænega 
podjetniπkega inkubatorja 
v Kamniku 

OB»INA KAMNIK PRAZNUJE

Preplet glasbe z recitacijami 
Maistrovih pesmi

Ob obËinskem prazniku ObËine Kamnik je Glasbena πola Kamnik 
v sredo, 31. marca, v Vremπakovi dvorani πole pripravila slavnostni 
koncert, posveËen spominu na Rudolfa Maistra. V prijetnem veËeru 
so se predstavili najboljπi uËenci - solisti, ki so na tekmovanjih dosegli 
nagrade in najviπja priznanja, uËenci - solisti, ki se bodo v kratkem 
udeleæili tekmovanj, ter uËenki Marinka ©arc - klavir in Nina Smrekar 
- oboa, ki sta uspeπno opravili sprejemni izpit na Konservatoriju za 
glasbo v Ljubljani.  VeË na 9. strani.

Tjaπa Vrhovnik je uËenka 7. letnika vio-
lonËela iz razreda prof. Mirele Rihtar. 
Je izjemno talentirana, æe vrsto let se 
udeleæuje tekmovanj mladih violonËe-
listov doma in v tujini. Veliko nastopa 
v πoli in izven nje, je ≈ambasadorica« 
kamniπke glasbene πole. Na tekmova-
njih dosega najviπje rezultate. Lani se 
je udeleæila mednarodnega tekmovanja 
mladih violonËelistov Antonio Janigro 
in v zelo moËni konkurenci dosegla 4. 
mesto, na dræavnem tekmovanju TEM-
SIG 2009 pa je prejela srebrno plake-
to. Tjaπa se pripravlja na mednarodno 
tekmovanje v Italiji, kjer v tem tednu 
zastopa kamniπko glasbeno πolo. Je per-
spektivna mlada glasbenica, ki s svojo 
osebnostjo in glasbenim izraæanjem po-
lepπa marsikateri dogodek v kulturno 
umetniπkem æivljenju naπega mesta.

VERA MEJA»

Na 3. strani

ljen je ©katla med KamniËani priËa veliko πtevilo njegovih prijateljev, 
soustvarjalcev, znancev in nakljuËnih obiskovalcev, ki so kavarno 
zapolnili do zadnjega kotiËka. Vzduπje v kavarni je bilo izjemno pri-
jetno, prostor je bil napolnjen s pozitivno energijo in optimizmom, 
ki izæareva iz ©katlinih slik. Piko na i je dodal nastop naπe dalmatinske 
klape Mali grad, katere vnet obËudovalec in zvest posluπalec je ©katla. 
Tokrat je z odliËnim portretom na πkrilju razveselil æe drugega Ëlana 
klape Bojana Kotnika. VeË na 9. strani. ANITA MEJA» 

Kamnik se pridruæuje projektu 
≈OËistimo Slovenijo v enem dnevu«
Razpored zbirnih mest za Ëistilne akcije po KS na 2. strani.

NOVO
CENTER KAMP OPREME INDUPLATI

Vse za kampiranje...

...in velika izbira 
   vrtnega pohištva...

Zg. Jarše pri Domžalah,Tel.: 041 65 65 65, 01 729 84 03

Oblacila
za jadranje
in prosti cas
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Vi spraπujete,  
æupan odgovarja

O DENARNI POMO»I OB 
ROJSTVU NOVOROJEN»KA

B. M. iz Kamnika spraπuje, kdo 
je upraviËen do denarne pomoËi 
ob rojstvu novorojenËka, v kakπ-
ni viπini ter kakπen je postopek za 
pridobitev te pomoËi?

Konec januarja 2009 je obËinski svet sprejel Pravilnik o enkratni 
denarni pomoËi za novorojence v obËini Kamnik. V proraËunu za 
leto 2009 je bilo na postavki ≈pomoË ob rojstvu otrok« namenjenih 
60.000 EUR, od tega je bilo za namen enkratnih pomoËi porablje-
nih 57.813 EUR.

Pravilnik doloËa, da pomoË uveljavlja eden od starπev oziroma 
zakoniti zastopnik pod pogojem, da imata oba z novorojencem v 
Ëasu rojstva otrok/a stalno prebivaliπËe v obËini Kamnik. V pri-
meru, da starπa æivita loËeno, uveljavlja pravico do pomoËi tisti 
od starπev, pri katerem novorojenec æivi, pod pogojem, da imata 
oba z novorojencem stalno prebivaliπËe v obËini Kamnik. Viπina 
dodeljene pomoËi znaπa 180 evrov. 

ObËinska uprava tedensko preverja podatke o novorojencih v 
evidencah Upravne enote. V skladu s pravilnikom poπlje obËinska 
uprava starπu na dom poleg Ëestitke v izpolnitev pisno vlogo. Rok 
za vloæitev vloge je najkasneje 3 mesece po prejemu obrazca vloge. 
Po preteku tega roka pravice do pomoËi ni mogoËe veË uveljav-
ljati.

V prvih treh mesecih letoπnjega leta je bilo za enkratne pomoËi 
ob rojstvu otroka iz proraËuna obËine namenjenih 12.112 EUR.

Izkazalo se je, da je ta pomoË pomenila pomemben prispevek 
mladim druæinam ob æivljenjskem dogodku, kot je rojstvo otroka, 
kar potrjujejo nadvse pozitivni odzivi.

ANTON TONE SMOLNIKAR
ÆUPAN

Mihaela Veternik, viπja sve-
tovalka za energetiko in var-
stvo okolja, je obrazloæila, da 
tehniËni pravilnik o zbiranju in 
prevozu komunalnih odpadkov 
doloËa tehnologijo, pogoje in 
naËin loËenega zbiranja in pre-
vzemanja komunalnih odpadkov 
ter nadaljnje obdelave in konËne 
oskrbe posameznih vrst loËeno 
zbranih odpadkov. DoloËena so 
tudi merila za doloËitev najmanj-
πe prostornine posode oz. vreËe 
za posamezno vrsto odpadkov 
za razliËne skupine povzroËi-
teljev (gospodinjstva, poËitni-
πki, poslovni in drugi objekti). 
S pravilnikom je doloËen tudi 
urnik odvozov posameznih vrst 
odpadkov. FinanËna sredstva za 
izvajanje gospodarske javne slu-
æbe v skladu s tem pravilnikom 
bo izvajalec pridobil tako, da bo 
stroπke obraËunal uporabnikom 
storitev. ObËina Kamnik pa je na 
svojem obmoËju dolæna zagotovi-
ti zbirne centre v skladu z doloËili 
republiπkih predpisov s podroËja 
ravnanja z odpadki.

Kako dejansko loËujemo odpadke?
Gre za pomembno temo za naπo prihodnost in predvsem 

za prihodnost naπih otrok. Tako se je na drugi marËevski seji 
ob vroËi razpravi pokazalo, da svetnikom in svetnicam ni vse-
eno v kakπnem okolju æivimo. Od pomoËnika direktorja pod-
jetja Publicus d.o.o., Ivana Hræenjaka so zahtevali pojasnila o 
nedavno uvedenih novostih zbiranja in odvoza komunalnih 
odpadkov ter s konstruktivnimi predlogi poskuπali doseËi iz-
boljπave na tem podroËju. ≈Vse je samo v glavi!« je bistveni za-
kljuËek te toËke seje in Ëas je, da najprej temeljito ≈oËistimo« 
svoje glave.

glede zbiranja nevarnih od-
padkov, ki se πe vedno odlagajo 
v zbirnem centru, po novem pa 
bodo organizirali akcijo s kontej-
nerjem in bodo nevarne odpadke 
pobirali tudi po terenu in jih pe-
ljali v uniËenje. Izpostavil je po-
sebnost, da pravne osebe (veËji 
industrijski porabniki) niso pro-
blem, ker se z njimi dogovarjajo 
individualno. Problem za vse pa 
predstavljajo mali s.p. z malo od-
padkov in gostinstva, ki morajo 
sama poskrbeti za svoje frakcije. 
Vendar ekoloπke otoke za fiziËne 
osebe polnijo ravno oni, kar ni 
pravilno.

Daniel KovaËiË, samostojni 
svetnik, je v imenu odbora po-
zval, da morata obËina in Publi-
cus nujno doseËi, da bodo obrt-
niki, bifeji, restavracije in drugi 
podpisali ustrezne pogodbe za 
odvoz svojih odpadkov, ker od-
voz plaËamo gospodinjstva in ne 
tisti obrtniki in gostinstva, ki oto-
ke dejansko polnijo. Predlagal je, 
da se namestijo kamere za video 
nadzor tistih, ki neupraviËeno 

Ëke, lisice) lotijo vsebine vreË. 
Matej Tonin, NSi, je povedal, 
da bodo sklep podprli, ker je lo-
Ëevanje odpadkov skupni cilj 
za prihodnost. Predstavnika Pu-
blicus-a pa je pozval, naj obrazloæi 
podraæitve odvoza smeti, ker se 
je na terenu ta storitev veË kot 
dvojno podraæila od sprejetega 
na obËinski seji. Naj spomnimo: 
Publicus je æelel 25% podraæitev, 
ObËina je sprejela sklep za 15% 
draæji odvoz, dejansko pa je bila 
prva podraæitev za 23,6%, druga 
pa πe 16,6 %, ne glede na sklep 
obËine!

Mateja Poljanπek, LDS, je 
pravilnik podprla. Za kosovni 
odvoz pozdravljajo premik v tej 
smeri, vendar je po njeni oceni 
3-tedenski rok nerealen in ne 
motivira ljudi, da ne bi kosovnih 
odpadkov ponovno odlagali na 
otoke ali celo na divja smetiπËa. 
Rudolf Pfajfar, LTS, podpira cilj 
zmanjπevanja odpadkov, vendar 
opozarja na problem, ker nekate-
ri uporabniki zagotavljajo, da ima-
jo svoje kompostnike, pa temu ni 
tako. Opozoril je, da je na pode-
æelju veË æivali, zato je tam nujna 
postavitev kant. Meni, da ne bo 
reda, dokler ne bo sankcij, do 
sedaj pa ni bilo izreËene πe nobe-
ne kazni. Robert Kokotec, SDS, 
je povedal, da v Ljubljani Ërne 
posode praznijo 2x tedensko in 
opozoril, da bi lahko odvoz na 
14 dni imel resne posledice in 
moæne zdravstvene probleme 
za prebivalce. Zdravstvena inπ-
pekcija bo poleti morala ukrepati 
zaradi smradu iz ≈Ërnih kant«. Za 
ostala poviπanja cen ima pomis-
leke, za ËiπËenja otokov pa je po 
njegovem mnenju potrebno ceno 
za uporabnike dvigniti, ker so za-
nemarjeni otoki trenutno tudi le-
glo golazni. Ocenil je, da ima teh-
tanje odpadkov tudi slabo plat, 
ker bodo doloËeni ljudje zaradi 
tega odpadke odlagali v gozdove, 
da se izognejo plaËilu odvoza od-
padkov po teæi. ≈Za pametne lju-
di je to pameten ukrep, vendar 
niso vsi takπni!« je zakljuËil svo-
jo misel. Gregor Koncilja, LDS 
je potrdil, da so ekoloπki otoki 
zanemarjeni, ker so kante stalno 
polne — npr. v Mekinjah je otok 
stalno prenapolnjen. Zanimalo ga 
je tudi, zakaj smetarji vsaj z metla-
mi ne Ëistijo otokov. 

Rudi Verπnik, SDS, pravi, 
da je v ©marci premalo ekolo-
πkih otokov, medtem ko je npr. 
v Loki pri Mengπu ekoloπki otok 
na vsakih sto metrov. Opozoril 
je, da bodo rjave ≈kante« pozimi 
zmrznile in vsebina tako delno 
ostaja notri, poleti pa bo iz njih 
smrdelo, zato morajo pobiralci za-
radi ekoloπkega vidika te posode 
oprati. Marinka Moπnik, LTS, 
je opozorila na problem pokopa-
liπË v Tuhinju, ker nimajo loËenih 
Ërnih posod za odpadne sveËe in 
loËenega kontejnerja za bio od-
padke (roæe, zemlja) ter rednega 
odvoza, kot je to urejeno v drugih 
krajevnih skupnostih. Opozorila 
je, da je v »eπnjicah, Lazah in Tu-
hinju ekoloπkih otokov obËutno 
premalo (kar 3 km do enega ali 
drugega v obe smeri). Marjan 
Semprimoænik, LDS, je potrdil 
teæavo vaπkih pokopaliπË, ker KS 
problem reπujejo vsaka po svoje 
namesto, da bi obstajal enoten 
pristop in bi obËina v smislu 
skupne reπitve delno subvenci-
onirala tak odvoz posamezni KS. 
Demeter Sadnikar, SDS, je po-
dal primer zgleda NemËije, kjer 
smetar v primeru krπitve prviË 
opozori in ne izprazni ≈kante«, 

drugiË pa doloËi visoko kazen. V 
primeru neizsledljivih krπiteljev, 
ki odvræejo smeti ob avtocestah, 
komunalna podjetja take smeti ta-
koj brezplaËno odpeljejo, pri nas 
pa taki odpadki leæijo predolgo. 
Meni, da jih mora Publicus brez-
plaËno in nemudoma odpeljati. 
Valentin Zabavnik, samostoj-
na svetniπka skupina, pa je 
povzel, da je najveËji problem 
naπa kultura in dokler bo 
tako, bomo æiveli v umazani-
ji. ≈Ljudje so vendarle pisme-
ni in znajo brati, vendar jih 
ne briga! Morda je to odraz 
tihega upora proti neredu v 
dræavi. Ljudje so popolnoma 
brezbriæni. ≈Predlagal je izdajo 
primerne priloge v Kamniπkem 
ObËanu za ozaveπËanje ljudi, saj 
je po njegovem mnenju potrebno 
spremeniti razmiπljanje in usme-
ritev vsakega posameznika. ≈Vse 
je samo v glavi!« je πe zakljuËil 
svetnik Zabavnik.

Ivan Hræenjak, pomoËnik 
direktorja podjetja Publicus 
d.o.o., je na pripombe svetnikov 
odgovoril, da za ËiπËenje otokov 
oz. preseænih koliËin odpad-
kov ne morejo prevzeti odgo-
vornosti, ker tehniËno ne morejo 
odpeljati meπanih odpadkov, ker 
z njimi lahko kontaminirajo Ëiste 
frakcije, ki jih doloËen tovornjak 
odvaæa tistega dne. Povedal je, 
da æe imajo nov veliki pralec 
za ekoloπke in Ërne kante ter 
ekoloπke otoke. Za organiza-
cijo terminov odvozov so upo-
πtevali enako porabljene ure, ker 
niso hoteli zviπevati cen za upo-
rabnike. Za pogostejπi odvoz 
smeti pa je po njegovi oceni 
tak dvig cen neizogiben. Pojas-
nil je, da je velikost zabojnika 
v obstojeËem sistemu v skladu 
druæinskega povpreËja na letno 
tarifo. Posamezna druæina se bo 
lahko odloËila za manjπi zabojnik 
za meπane komunalne odpadke. 
Pojasnil je izbiro 240 litrskih po-
sod za embalaæo in sicer zaradi 
volumna embalaæe, ker je vsi ne 
stiskajo. Tudi Ëe bodo gospodinj-
stva izbrala manjπe posode (120 l), 
storitev ne bo cenejπa. Pojasnil 
je, da za kosovni odvoz v roku 
treh tednov poteka usklajeva-
nje naroËil, kar pomeni da vodja 
z vsako stranko posebej toËno 
dogovori natanËen dan, uro in 
lokacijo odvoza. Pojasnil je tudi 
dvig cen, namreË, da bi fiziËne 
osebe plaËevale manj se je bolj 
obremenilo gospodarske osebe, 
vendar je le-teh premalo. Tako v 
kumulativi veË plaËujejo tudi go-
spodinjstva. ≈Z uredbo, ki pre-
poveduje diferenciacijo cene, 
je dræava od nas zahtevala tak 
dvig cen,« je πe dodal k pojasnilu. 
Povedal je, da je tudi njihova æelja 
ureditev pogodbenih razmerij 
s pravnimi osebami, ker trenutno 
pravne osebe odlagajo odpadke 
na ekoloπkih otokih, Publicus jih 
pobira, nihËe pa tega ne plaËuje. 
Glede ËistoËe na javnih po-
vrπinah je povedal, da Publicus 
nima pooblastila od dræave, da bi 
izvajali sluæbo inπpekcije. Lahko 
le detektirajo vsebino, evidenti-
rajo in opozarjajo problematiËne 
primere in fotografirajo dokaze, 
zakaj niso odpeljali odpadkov v 
posameznih primerih oz. krπit-
vah. Nimajo pa mandatov za izre-
kanje kazni. 

Podæupan Rudolf Pfajfar je 
toËko prekinil, precej vroËa 
razprava, ki se tiËe nas vseh, 
se bo nadaljevala na aprilski 
seji.

NINA IRT

Hudomuπna o kosovnem zbiranju odpadkov
Kot je na zadnji seji pripomnil Gregor Koncilja, se z novim pravilom 

kosovnega zbiranja z boni krajanom jemljejo ≈folklorne« navade, ko je 
vsa leta doslej sosed lahko spremljal soseda, kaj vse odvræe, marsikdo pa 
je tudi med pripravljenim za odvoz naπel kaj, kar mu je priπlo πe prav... 
Tako se je zmanjπal kupËek za odvoz kosovnih odpadkov, kar je pred-
stavljalo plus za vse.

Ivan Hræenjak, pomoËnik 
direktorja podjetja Publicus 
d.o.o., je povzel, da ekoloπki oto-
ki niso novost. Novo pa je zbira-
nje od vrat do vrat — zbiranje 
frakcij oz. rumenih vreË, ki so do-
deljene vsakemu gospodinjstvu. 
Rumene vreËke (90 l) se lahko za-
menjajo z zabojniki. Odvoz le teh 
se vrπi vsakih 14 dni. Opomnil 
je na novost v naËinu zbiranja 
kosovnih odpadkov — 2x letno 
brezplaËen odvoz na klic za vsa-
ko gospodinjstvo. DoloËili so do 
tri tedenski odzivni Ëas (najveË!), 
ker je projekt organizacijsko za-
hteven. Uvedli so tudi novost 

polnijo otoke ter doloËijo visoke 
kazni za krπitelje. Robin Majnik, 
samostojna svetniπka skupi-
na, je opozoril, da mora obËina 
pravilnik uskladiti z republi-
πkim odlokom, ker pravilnik 
sicer ne velja. Pozval, je da se 
morajo smeti odvaæati 1x teden-
sko in ne na 14 dni, ker bo to 
obstojeËe slabo stanje drastiËno 
poslabπalo. Povedal je, da v Evro-
pi tudi loËujejo odpadke, vendar 
jih odvaæajo 1x tedensko. V ime-
nu marsikoga je izrazil, da obËa-
ni nimamo prostora za zbiranje 
veËjih koliËin odpadkov kar 14 
dni, prav tako se tudi æivali (ma-

DELA NA POVEZOVALNI CESTI 
POTEKAJO PO NA»RTU

                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 15.000 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva obËine 
Kamnik brezplaËno. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgrad-
ba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 
01/83-19-860,  e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne ure: ponedeljek in 
petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 17. ure. NenaroËenih 
Ëlankov in fotografij ne honoriramo. Tisk Set d.d., 8. 4. 2010.

Sprejet Program oskrbe 
s pitno vodo za leto 2010

Program zajema aktivnosti, ki bodo zagotavljale stalno in zadostno 
oskrbo z zdravo pitno vodo v vseh javnih vodovodnih sistemih, s kate-
rimi gospodari obËina Kamnik in mora opredeliti veËja obnovitvena 
dela vodovodnih omreæij in naprav. V programu so vsebinsko in vred-
nostno opredeljeni sklopi: opredelitev rednega vzdræevanja in inter-
vencij v vrednosti 322.061 evrov, opredelitev veËjih obnovitvenih del 
omreæja v vrednosti 524.100 evrov, opredelitev stroπkov upravljanja v 
vrednosti 61.668 evrov. S koncesijsko pogodbo za opravljanje obvezne 
gospodarske javne sluæbe ≈oskrba s pitno vodo« na obmoËju obËine 
Kamnik so vse finanËne obveznosti prenesene na koncesionarja, zato 
program oskrbe s pitno vodo za leto 2010 ne predstavlja direktnih 
finanËnih posledic za proraËun ObËine Kamnik. Tako se celotna dejav-
nost oskrbe s pitno vodo financira iz cene storitev za oskrbo s pitno 
vodo, ki jo doloËa koncesionar.

Bliæa se vsakoletna Ëistilna akcija 

Kamnik se pridruæuje projektu 
≈OËistimo Slovenijo v enem dnevu«

ObËina Kamnik bo, kot æe mnogo let doslej, v spomladanskih me-
secih skupaj s krajevnimi skupnostmi ter razliËnimi druπtvi in orga-
nizacijami pripravila Ëistilne akcije. Te bodo letos potekale v soboto, 
17. aprila. S tem se tudi v Kamniku pridruæujemo vseslovenskemu 
projektu ≈OËistimo Slovenijo v enem dnevu«.

Koordinacijska skupina je skupaj s Ëlani druπtva Ekologi brez meja 
æe v februarju priËela s pripravami za organizacijo Ëistilnih akcij. Tudi 
tokrat se akciji pridruæujejo ribiËi, gasilci, turistiËna, πportna ter mno-
ga druga druπtva, vrtci in πole ter posamezniki. Organizacija in koor-
dinacija bo potekala v okviru krajevnih skupnosti.

Razpored zbirnih mest za Ëistilne akcije po 
posameznih KS:
• KS Kamniπka Bistrica. Zbirno mesto pred O© Stranje ob 8.uri. 
• KS Motnik. Zbirno mesto pred trgovino v Motniku ob 8.30 uri. 
•  KS Perovo. Zbirno mesto pred prostori KS Perovo na Steletovi cesti 

25 ob 9. uri. 
•  KS Duplica. Zbirno mesto na JakopiËevi 11 (pred kulturnim domom) 

ob 9. uri. 
• KS Tuhinj. Zbirno mesto pred domom KS ob 8. uri. 
• KS Podgorje. Zbirno mesto pri Kulturnem domu ob 10. uri. 
• KS Pπajnovica. Zbirno mesto na Malem Rakitovcu ob 8. uri. 
•  KS Sela, GD Sela in LD Sela. Zbirno mesto pred Gasilskim domom 

Sela ob 8. uri. 
•  KS VolËji potok. Zbirno mesto pred prostori krajevne skupnosti  

ob 9. uri. 
• KS Srednja vas. Zbirno mesto pred Kulturnim domom ob 9. uri. 
•  KS ©martno in GD ©martno. Zbirno mesto pred Kulturnim domom 

ob 8.30 uri. 
• KS ©pitaliË. Zbirno mesto pred domom KS ob 8.30 uri. 
•  KS Vranja peË. Zbirna mesta bodo objavljena na oglasni deski na 

Vranji peËi. 
•  KS Center, KS Mekinje, KS Zaprice, KS Novi trg. Zbirno mesto glavna 

Avtobusna postaja Kamnik ob 8. uri. 
•  KS »rna. Zbirna mesta: za Spodnjo »rno pri trgovini; za Æago in 

Podstudenec pri avtobusni postaji; za KrivËevo pri podruæniËni  
O© Gozd; za Gozd pri Gasilskem domu na Gozdu; za Kaliπe in Pod-
lom pri cerkvi Svetega Ahaca. Vse akcije se zaËnejo ob 8.30 uri. 

• KS ©marca. Zbirno mesto pred kulturnim domom ob 8. uri. 
• KS Tunjice. Zbirno mesto pred osnovno πolo ob 9. uri. 

Dodana vrednost letoπnje akcije je popis Ërnih odlagaliπË v obËini, 
ki je dostopen v digitalni obliki na spletnih straneh www.ocistimo.
si. Popis je bil narejen v okviru dveh akcij s prostovoljci, veliko so jih 
popisali gozdarji Zavoda za gozdove - enota Kamnik, policisti kam-
niπke postaje, nekatere so sporoËili iz posameznih KS. Manjπa Ërna 
odlagaliπËa bodo oËiπËena v okviru Ëistilne akcije, veËja in zahtevnejπa 
pa bodo po vrstnem redu oËistili delavci Publicusa. 

ZakljuËek Ëistilne akcije v mestu bo okoli 13. ure na Glavnem trgu 
z malico za udeleæence, pred tem bo na trgu potekal program za 
otroke.

Rokavice in vreËe za ËiπËenje bomo zagotovili na zbirnih mestih 
(dobrodoπel tudi kakπen dodaten par moËnejπih rokavic).

V primeru slabega vremena (napoved stalnega deæja) bomo akcijo 
prestavili ter o tem pravoËasno obvestili preko medijev.

Za konec povabilo, da se akcij udeleæite in dodate svoj kamenËek 
k Ëim uspeπnejπi kamniπki, pa tudi vseslovenski akciji ≈OËistimo Slo-
venijo v enem dnevu«.

Delavci kamniπkega Graditelja so na Povezovalni cesti B31 v tem tednu 
zabetonirali nosilno ploπËo na enem od treh mostov, to je na mostu preko 
industrijskega kanala. Vgradili so preko 170 m3 kakovostnega betona, 
tako da bodo v prihodnjih dneh zasipavali mostno konstrukcijo ter s tem 
omogoËili æe normalen dostop za vse gradbene stroje. V prihodnjih dneh 
bodo delavci Cestnega podjetja Ljubljana na bodoËo nosilno ploπËo mostu 
preko Kamniπke Bistrice pripeljali πe okoli 100 ton æeleza, tako da naj bi 
ta most zabetonirali sredi tega meseca.

Dela so stekla tudi na bodoËem kroæiπËu, ki bo obvoznico povezal s 
Povezovalno cesto. Po besedah nadzornika gradbeni roki niso vpraπljivi, 
tako da priËakujemo, da bo Povezovalka uradno odprta do zaËetka le-
toπnjega πolskega leta. 

Nina KlisariË
Glasbena πola Kamnik vabi na 

Baletni koncert uËencev plesa in baleta
Glasbene πole Kamnik in dijakov Konzervatorija 

za glasbo in balet Ljubljana 
v Domu kulture Kamnik

v sredo, 21. aprila, ob 18. uri. 
Vstop je prost, iskreno vabljeni vsi ljubitelji baleta, predvsem otroci!



Poslovna enota Mreænega 
podjetniπkega inkubatorja v Kamniku 

V Kamniku se je 31. marca s podpisom sporazuma v prostorih TuristiËno 
informacijskega centra uradno odprla Poslovna enota Mreænega pod-
jetniπkega inkubatorja Savinjske regije - Mreænega spin-off inkubatorja 
Univerze v Mariboru s ciljem vzpodbujati razvoj in ustanavljanje novih 
podjetij ter pomagati potencialnim podjetnikom realizirati inovativne 
poslovne ideje v uspeπna podjetja. 

S podpisom sporazuma in stiskom rok se je 31. marca tudi uradno za-
Ëela pot kamniπke Poslovne enote Mreænega podjetniπkega inkubatorja 
Savinjske regije - Mreænega spin-off inkubatorja Univerze v Mariboru. 
Z desne: Anton Tone Smolnikar, rektor univerze v Mariboru prof. dr. 
Ivan Rozman, direktor MPI Savinjske regije - Mreænega spin-off inku-
batorja Univerze v Mariboru prof. dr. Zdravko Praunseis in direktor 
Regionalne razvojne agencije Celje g. Boris KlanËnik.

Pred tem je v prostorih ObËine potekala novinarska konferenca, na ka-
teri so æupan Anton Tone Smolnikar, rektor univerze v Mariboru prof. dr. 
Ivan Rozman, direktor MPI Savinjske regije - Mreænega spin-off inkubator-
ja Univerze v Mariboru prof. dr. Zdravko Praunseis in direktor Regionalne 
razvojne agencije Celje Boris KlanËnik predstavili namen ustanovitve ter 
prednosti, ki jih podjetniπki inkubator prinaπa v okolje. 

Po besedah rektorja prof. dr. Ivana Rozmana je bistvo inkubatorja 
ravno prostor, ki omogoËa mlademu podjetniku vse, kar ta na zaËetku 
potrebuje (svetovanje, usmerjanje, pomoË pri pripravi poslovnih naËrtov, 
zagotovitev poslovnih prostorov, informiranje). Hkrati bo naloga inku-
batorja iskanje moænosti za pridobivanje nepovratnih sredstev. Prof. dr. 
Rozman je na novinarski konferenci poudaril, da tudi veË inkubatorjev v 
enem okolju ni nikakrπna ovira, pomembno je le, da prav nobena dobra 
podjetniπka ideja ne propade. ≈Naπa naloga je, da omogoËimo realizacijo 
dobrih podjetniπkih idej, saj bodo te nosilke naπega bodoËega razvoja. 
Znanje je potrebno razdajati v svojo okolico!« 

Prvi korak med ObËino Kamnik in MPI Savinjske regije je stekel æe 
lansko jesen, ko je bil objavljen javni poziv za Borzo idej 2009, katerega 
cilj je bil zbiranje in ocenjevanje podjetniπkih idej posameznikov, samo-
stojnih podjetnikov in podjetij v obËini Kamnik. Prispelo je 18 podjetniπkih 
idej, med katerimi je komisija izbrala ter na slovesnosti ob odprtju pod-
jetniπkega inkubatorja tudi uradno razglasila tri najboljπe. Priznanja sta 
podelila æupan Anton Tone Smolnikar in direktor MPI Savinjske regije 
- Mreænega spin-off inkubatorja Univerze v Mariboru prof. dr. Zdravko 
Praunseis. Za najboljπo podjetniπko idejo BIOGEN je priznanje prejel Janko 
Ukmar (108,2 toËke), na drugo mesto je komisija razvrstila idejo Roka 
Kompana - podjetniπka ideja Razvoj tehnologij izkoriπËanja obnovljivih 
virov energije za proizvodnje manjπega obsega (107 toËk) in na tretje 
mesto idejo Aleksandra Nastrana - podjetniπka ideja Prikolica za prevoz 
Ëebeljih panjev (101,8 toËk). Tem trem najbolje ocenjenim podjetniπkim 
idejam bo MPI Savinjske regije omogoËil razvoj podjetniπke ideje, usta-
novitev podjetja in zagon podjetniπke dejavnosti.

Tomaæ Zore, vodja nove poslovne enote podjetniπkega inkubatorja v 
Kamniku, je ob koncu iz rok rektorja prof. dr. Ivana Rozmana simboliËno 
prejel napis oz. tablo, ki bo oznaËevala lokacijo podjetniπkega inkubatorja 
na Maistrovi ulici 18 (nad glavno avtobusno postajo v Kamniku), uradne 
ure pa bodo vsak ponedeljek, sredo in petek med 9. in 12. uro.

V MPI Savinjske regije imajo æe preko 100 inkubiranih podjetij, od 
tega polovico uni-
verzitetnih ter ne-
kaj podjetniπkih in 
pridruæenih skupin. 
To so tista podjetja, 
ki se po treh letih 
razvijanja programa 
postavljajo na lastne 
noge: priËenjajo po-
slovati in se bodo s 
svojim novim inova-
tivnim proizvodom 
poËasi pojavila na 
trgu. Kot je poudaril 
direktor Regionalne 
razvojne agencije 
Celje Boris KlanË-
nik, so prav njihove 
dosedanje izkuπ- 
nje in pot garant, 
da bo univerzitet-
no-podjetniπki inku-

bator v Kamniku generator novih inovativnih podjetij, ki bodo nosilci 
inovativnih podjetniπkih programov in novih delovnih mest ter predstavlja 
tudi perspektivo mladim, ki iπËejo delo. 

Besedilo in fotografije: SA©A MEJA»

Dr. Patrick VlaËiË: ≈Tudi zaradi Maistrovih prizadevanj 
smo Slovenci dosegli izpolnitev dolgoletnih æelja: æiveti 
v skupni dræavi!«

V poËastitev praznika ObËine 
Kamnik, 29. marca, s katerim 
petnajsto leto obeleæujemo 
dan rojstva velikega Kamni-
Ëana, Slovenca, generala in 
pesnika Rudolfa Maistra, se 
je zvrstila æe vrsta kulturnih, 
πportnih in druæabnih prire-
ditev. Sklenile se bodo v pri-
hodnjih dneh, ko bo slovesno 
odprtih kar nekaj za razvoj 
naπe obËine in boljπe æivljenje 
obËanov pomembnih prido-
bitev: knjiænica v ©marci s 
predstavitvijo Kamniπkega 
zbornika, varne poti v kra-
jevni skupnosti Kamniπka 
Bistrica, v Srednji vasi, BuËu, 
Lokah in na Lazah, nova cesta 
»eπnjice-Okrog, obnovljena 
streha in Ërna kuhinja v Bud-
narjevi muzejski hiπi v Zg. Pa-
lovËah in rekreacijska pot ob 
Kamniπki Bistrici. 

16-letnega æupanovanja, ob tem 
pa izpostavil, da si je v vseh letih 
prizadeval za enakomeren razvoj 
obËine.

Na odru kamniπkega hrama 
kulture je æupan Smolnikar 
podelil letoπnja priznanja 
ObËine Kamnik. Najviπje pri-
znanje - naziv Ëastnega obËa-
na je ObËinski svet ObËine Kam-
nik posthumno podelil Tomaæu 

spomenikov v Tuhinjski dolini, 
Zvone Kemperl za prispevek k 
razvoju πporta v Krajevni skupno-
sti Tuhinj in Joæe Toni za doseæ- 
ke v obrtniπtvu in podjetniπtvu.

Posebno priznanje so pre-
jeli: Gorska reπevalna sluæba 
Kamnik in posadka 3. oddelka 
15. helikopterskega bataljona 
Slovenske vojske za pogumno 
akcijo odstranitve starega in na-

Osrednja slovesnost ob ob-
Ëinskem prazniku je potekala v 
petek, 26. marca, pri spomeniku 
Rudolfa Maistra na Trgu talcev ob 
protokolarnem pozdravu in pri-
sotnosti »astne enote Slovenske 
vojske. Æupan Tone Smolnikar 
in minister za promet dr. Patrick 
VlaËiË sta poloæila venca k spo-
meniku.

≈Naπ Kamnik diha in æivi z Ru-
dolfom Maistrom. Po tem velikem 
KamniËanu smo poimenovali 
osrednjo mestno Maistrovo uli-
co, Maistrov most, πolski center, 
leta 1970 smo mu postavili spo-
menik...« je v uvodnem nagovo-
ru poudaril æupan Anton Tone 
Smolnikar. Slavnostni govornik 
dr. Patrick VlaËiË, minister 
za promet, je v svojem govoru 
spomnil na πtevilna prizadevanja 
generala Maistra, njegov pogum, 
izpostavil je pomen njegovih za-
slug za samostojnost in neodvis-
nost. ≈Maister je bil vizionar, æe 
takrat je videl kje Slovenci smo 
in kam gremo« je poudaril mini-
ster ter KamniËankam in Kam-

niËanom Ëestital ob prazniku. 
V kulturnem programu, ki ga je 
povezoval Goran Zavrπnik, smo 
prisluhnili pevcem Lire in recita-
cijam Maistrovih pesmi. 

Podeljena priznanja 
ObËine Kamnik

Slovesnosti pri spomeniku, ki 
je bila letos izredno kratka, je sle-
dila slavnostna seja ObËinskega 
sveta v Domu kulture Kamnik s 
podelitvijo priznanj ObËine Kam-
nik, ki jih vsako leto ob prazniku 
podeljuje ObËinski svet za zaslu-
ge na razliËnih podroËjih.

Slavnostna seja je tudi priloæ- 
nost za snidenje Ëastnih obËanov, 
dosedanjih prejemnikov obËin-
skih priznanj in vseh obËanov, ki 
jih zanima kulturno æivljenje in 
razvoj obËine.

Slavnostni govornik æupan 
Anton Tone Smolnikar se je v 
nagovoru zahvalil letoπnjim na-
grajencem za zasluge in doprinos 
na razliËnih podroËjih, saj obËino 
ustvarjamo sloæno. Spomnil je na 
razvoj obËine v Ëasu njegovega 

Na osrednji slovesnosti ob prazniku ObËine Kamnik so se Rudolfu Maistru pred njegovim spomenikom poklonili najviπji 
predstavniki obËine in dræave (z leve): podæupan Rudolf Pfajfar, general naËelnik Generalπtaba mag. Alojz ©teiner, æupan 
Anton Tone Smolnikar, minister za promet dr. Patrick VlaËiË, kamniπka poslanka v Dræavnem zboru mag. Julijana 
Bizjak Mlakar, podæupan Brane GoluboviË, direktor obËinske uprave Vlado Koroπec, predsednik ObmoËnega zdruæenja 
borcev za vrednote NOB Matevæ Koπir in predsednik Druπtva general Maister Kamnik Niko PintariË.

ObËina Kamnik praznuje

General Maister je s svojim znaËajem vzor Slovenske vojske, zato v 
slovesnosti pri njegovem spomeniku v Kamniku æe vrsto let sodeluje 
tudi »astna Ëeta Slovenske vojske.

Prejemniki obËinskih priznanj za svoje izjemne doseæke in zasluge so v 
ospredju pozornosti in obËinski praznik je za mnoge tudi osebni praz-
nik. Veselje so delili z najbliæjimi, med njimi slikarka Greta Boltar, pre-
jemnica srebrnega priznanja ObËine Kamnik, ki sta ji iskreno Ëestitala 
sin Alfonz in hËi Tjaπa. 

Æupan Anton Tone Smolnikar je v slavnostnem govoru pred podelitvijo 
obËinskih priznanj spomnil na razvoj obËine v πestnajstih letih njegove-
ga vodenja obËine s poudarkom na veËjih pridobitvah v zadnjih letih in 
projektih, ki bodo konËani jeseni.

Humarju za vrhunske doseæke 
v alpinizmu in prispevek k pro-
mociji obËine Kamnik v svetu. 
Priznanje sta prevzela Tomaæeva 
hËi Urπka in sin Tomaæ.

Zlato priznanje  ObËine 
Kamnik je prejel Matevæ Koπir 
za zavzeto delo v Druπtvu upoko-
jencev Kamnik ter prispevek pri 
ohranjanju in obnovi spominskih 
obeleæij NOB. 

Srebrno priznanje so pre-
jeli: Karla Urh za izjemno delo 
na glasbenem podroËju in delo-
vanje v krajevni skupnosti, Ma-
rija Margareta Boltar za dol-
goletno umetniπko ustvarjanje, 
s katerim pomembno prispeva k 
bogatemu kulturnemu æivljenju 
kamniπke obËine, Marija Mar-
jana Berlec za aktivno delo v 
druπtvu upokojencev, πe zlasti v 
okviru projekta ≈Starejπi za boljπo 
kakovost æivljenja doma«, Izidor 
Tomaæ Perko za slikarski opus, 
s katerim je obogatil slovenski 
kulturni prostor. 

Bronasto priznanje so pre-
jeli: Urarstvo Cerar — Marta 
Leskoπek za devetdesetletno 
neprekinjeno delovanje druæin-
ske obrti, Milena PotoËnik za 
inovativnost na podroËju fizio-
terapevtskih naprav, FranËiπek 
HoËevar za prispevek pri ohra-
njanju in obnavljanju kulturnih 

mestitve novega bivaka na Veli-
kih podih v Kamniπkih planinah 
ter Gerhard Slamnig za aktivno 
delo na podroËju mednarodnega 
sodelovanja.

Maistrov pohod in 
podoknica pred Maistrovo 
rojstno hiπo 

Druπtvo generala Rudolfa Mai-
stra Kamnik je tudi letos organi-
ziralo Maistrov pohod. Pred spo-
menikom na Trgu talcev se je v 
soboto, 27. marca, zjutraj zbralo 
preko osemdeset pohodnikov iz 
Kamnika in okolice, med njimi 
so bili Ëlani druπtva, veterani, 
planinci in lepo πtevilo otrok in 
mladine. Pot jih je vodila mimo 
Maistrove rojstne hiπe na ©utni, 
©olskega centra, ki nosi Maistro-
vo ime, proti ©pici.

Na predveËer rojstnega dne 
Rudolfa Maistra v nedeljo, 28. 
marca, so pred njegovo rojstno 
hiπo na ©utni zadonele Maistrova 
pesem Zavrπki fantje in druge, ki 
so jih tradicionalno zapeli pevci 
Moπkega pevskega zbora DKD 
Solidarnost. 

Besedilo in fotografije: 
VERA MEJA» 

Janko Ukmar je prejel priznanje za najboljπo 
podjetniπko idejo BIOGEN v okviru razpisa 
Borza idej 2009

OB»INA KAMNIK 

objavlja

JAVNA RAZPISA
za:

1.  sofinanciranje dejavnosti turistiËnih druπtev  
v obËini Kamnik

2.  sofinanciranje dejavnosti druπtev na podroËju 
kmetijstva v obËini Kamnik

Razpisna dokumentacija bo objavljena na obËinski spletni strani 
www. kamnik.si oz. bo od 9. 4. 2010 na razpolago v vloπiËu ObËine 
Kamnik. Kontaktna oseba: Martina Bajde (tel: 8318-107; e-poπta 
martina.bajde@kamnik.si).
Vloge je potrebno oddati najkasneje do petka, 23. aprila 2010.

Anton Tone Smolnikar
ÆUPAN
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Leo klub Kamnik skrbi 
za kulturo in lepo okolje

Pomlad se je poËasi prikradla v naπe kraje in spomladi, ko vse cveti, 
se mnogo stvari zgodi tudi v Leo klubu Kamnik. V zaËetku marca smo 
obeleæili dvajsetletnico delovanja Lions in Rotary klubov v Sloveniji. Pred-

sednik dræave dr. Danilo 
Türk je sprejel na Brdu vse 
predsednike Lions in Leo 
klubov in seveda sta se sve-
Ëanega dogodka udeleæila 
tudi predsednik kamniπke-
ga Lions kluba Matic Romπ-
ak in predsednica Leo kluba 
©pela Kralj. 

V mesecu aprilu se æe ve-
selimo vseslovenske Ëistilne 
akcije, ki se je bomo udele-
æili skupaj z naπimi Lionsi, 
v Domu kulture Kamnik pa 
prirejamo koncert Menge-
πke godbe in Neæe Drob-
niË v petek, 16. aprila, ob 
20. uri. Popularna filmska 
glasba, zimzelene pesmi 
in popularni hiti bodo pri-
jetno popestrili dogajanje v 
Kamniku. Koncert ima do-

brodelno noto, saj bomo celotni izkupiËek namenili druæini iz Kamnika 
in Ciriusu za organiziranje zakljuËnih izletov.

Dan po koncertu bomo oËistili kamniπko obËino in potem se bo pomlad 
lahko zaËela tako, kot se spodobi — Ëisto in cvetoËe.

RAZSTAVA RO»NIH DEL 

»udoviti izdelki, narejeni 
z ljubeznijo in znanjem

V slavnostnem zaËetku so ljud-
ske pevke Predice zapele veË 
lepih pesmi, Joæe Jagodic pa je 
sreËanje popestril s harmoniko. 

France Smolnikar, predsednik 
Druπtva upokojencev Kamnik, 
je pozdravil prisotne, med ka-
terimi je bila tudi predsednica 

Z v e z e  d r u π t e v 
u p o k o j e n c e v 
Slovenije Mateja 
Koæuh Novak, ki 
je druπtvu izroËila 
posebno jubilejno 
priznanje ≈Veliko 
plaketo ZDUS-a«. 
SkupπËino je sez-
nanila z nekate-
rimi vpraπanji, ki 
jih ZDUS reπuje na 
razliËnih nivojih z 
æeljo ugodnih re-
πitev za upokojen-
sko populacijo. 
Predsednik Po-
krajinske zveze za 
Gorenjsko Janez 
©olar je prisotne 
seznanil z zahte-
vami upokojencev 

pri reπevanju pokojninske pro-
blematike, za katero mnogokrat 
ni zadostnega razumevanja. V 
razpravo so se vkljuËili tudi pred-
stavniki druπtev in organizacij ter 
podæupan Brane GoluboviË. 

Prehojena pot druπtva v πest-
desetih letih kaæe na nenehno 
rast in uveljavljanje na mnogih 
podroËjih in, kakor pravi pred-
sednik France, se dejavnosti ved-
no bolj πirijo in krepijo. Enako 
uspeπno je bilo leto 2009, o Ëe-
mer govorijo tudi statistiËni po-
datki. Zaradi aktivnosti na πport-
nem, kulturnem, humanitarnem 
in drugih πtevilnih podroËjih je 
vedno veËje tudi vkljuËevanje no-
vih Ëlanov. SkupπËina je soglasno 
sprejela poroËilo predsednika 
druπtva Franceta Smolnikarja o 
delu druπtva, finanËno poroËilo, 
ki ga je predstavila Marjana Ber-
lec, poroËila nekaterih sekcij, 
poroËilo nadzornega odbora, ki 
ga je podal Peter Plevel, ter poro-
Ëilo Ëastnega razsodiπËa s strani 
dr. Nika Sadnikarja.

Predsednica ZDUS-a je pode-
lila priznanja ZDUS-a, ki so 

jih prejeli: Iva Bergant, Branko 
Kramar, Valentin Romπak, Alek-
sander Sarnavsky, Draga Spruk, 
Julijana Tuπek in Joæica Vidic. Po-
sebno priznanje — »astni Ëlan 
Druπtva upokojencev Kamnik 
sta prejela Boæo MatiËiË in Peter 
Plevel.

Druπtvo upokojencev Kam-
nik je ob 60-letnem jubileju 
podelilo zahvalne listine, ki 
so jih prejeli: Vinko Gobec, Pe-
ter Fischer, Rudolf Vidic, ObËina 
Kamnik, Druπtvo upokojencev 
Komenda, Druπtvo upokojencev 
Motnik-©pitaliË, Druπtvo upoko-
jencev Kranj.

Druæabni del, ki je sledil urad-
nemu delu, ni prekinil pogo-
vorov o druπtvenih nalogah, ki 
jih bo potrebno uresniËevati v 
letoπnjem jubilejnem letu. Pred-
sednica Komisije za druπtvena 
priznanja Marinka Hribovπek je 
seznanila skupπËino, da sta pri-
zadevna Ëlana Matevæ Koπir in 
Marjana Berlec prejela visoka 
obËinska priznanja.

STANE SIM©I»

V uvodnem delu so nastopili 
uËenci planinske skupine O© 
©martno pod vodstvom mentori-
ce LuËke Drganc in pevca Joæica 
Kaliπnik ter Janez MajcenoviË ob 
klavirski spremljavi Roka Bohteta, 
ki je poskrbel tudi za ozvoËenje.

Predsednik PD Kamnik 
Ivan Resnik je predstavil delo 
druπtva v preteklem letu. Omenil 
je vrsto uresniËenih nalog, ki so 
zahtevale maksimalno angaæira-
nje odgovornih sodelavcev, zato 
je delo druπtva ocenil za zelo 
uspeπno, tako v delovnem, kot 
tudi finanËnem pogledu. V nada-
ljevanju so spregovorili tudi gost-
je in izrekli Ëestitke, ki zavezujejo 
vodstvo druπtvenih organov, da 
z aktivnim delom nadaljuje tudi 
v naslednjem mandatnem obdo-
bju.

Predsednik PZS Franci Ekar 
se je pridruæil oceni o uspeπno-
sti dela kamniπkega planinskega 

druπtva, zato je PZS 
v celoti podprla dru-
πtvene predloge za 
priznanja PZS. Pod-
æupan Brane Go-
luboviË je opraviËil 
odsotnost  æupana 
Toneta Smolnikarja 
in poudaril ,  da so 
aktivnosti in uspehi 
PD Kamnik vzorni in 
zgledni.

Ob zakljuËku raz-
prave je prevladalo 
mnenje predlagate-
ljev, da v prihodnje 
sestav organov dru-
πtva ne bi bilo smisel-
no bistveno spremi-
njati. ObËni zbor je 
v celoti sprejel kan-
didatno listo, ki jo je 
predstavil  Matevæ 
Koπir, in izvolil upra-
vni odbor, nadzorni 

odbor in Ëastno razsodiπËe. Za 
predsednika druπtva je bil soglas-
no izvoljen dosedanji predsednik 
Ivan Resnik. ObËni zbor je soglas-
no sprejel vsa poroËila UO, NO 

Zajc, Janez MajcenoviË, Franc 
Dacar, Aleksander Sarnavsky in 
Franc Hace; Bronasti Ëastni 
znak Zdravko Bodlaj, Peter Jeras 
in Ivan Resnik.

Priznanja Planinskega dru-
πtva Kamnik so prejeli: Zlato 
znaËko Drago Æeleznik, Franc 
Æeleznik; Srebrno znaËko Bran-
ka Zalaznik, Lado Kladnik, Ivo Ro-
stan, Marija Polak, Fran Kemper-
le, Franc MaleπiË in Darja Jenko; 

Predsednik kamniπkega Lions kluba Matic 
Rom πak in predsednica Leo kluba ©pela 
Kralj na sprejemu pri predsedniku dr. 
Danilu Türku na Brdu.

(od leve proti desni): Angelca Jagodic, Branka ©enica, vodja teËaja 
Majda VavpetiË, Marina RepiË in Marinka Hribovπek.

≈Spoπtujem vaπe delo in znanje! KRASNO!«
... je med drugimi v knjigo vtisov zapisal eden izmed obiskovalcev raz-

stave riπeljejev, ki se je odvijala 24. in 25. marca v prostorih Druπtva upo-
kojencev Kamnik. Razstavo smo pripravile obiskovalke teËaja riπeljeja.

»udoviti izdelki, nareje-
ni z ljubeznijo in znanjem, 
ki ga teËajnicam podaja 
gospa Majda VavpetiË, so 
bili zares vredni ogleda.

Vsak teden se nas na 
teËaju, kjer se uËimo novih 
tehnik in vzorcev, zbere 
veË izdelovalk riπeljejev, 
ki æelimo ohranjati dedi-
πËino naπih prednikov in s 
svojimi izdelki krasiti naπe 
domove in razveseljevati 
prijatelje. VelikonoËni aranæma.

LETNA SKUP©»INA DRU©TVA UPOKOJENCEV KAMNIK OB 60-LETNEM JUBILEJU

»astna Ëlana Druπtva upokojencev sta 
Boæo MatiËiË in Peter Plevel

Ob 60-letnem jubileju DU Kamnik je predsedni-
ca ZDUS-a Marija Koæuh Novak izroËila Veliko 
plaketo, najviπje priznanje ZDUS-a, predsedniku 
DU Kamnik Francu Smolnikarju.

REDNI LETNI VOLILNI OB»NI ZBOR KAMNI©KIH PLANINCEV

Ivan Resnik ponovno izvoljen za 
predsednika

Planinska skupina O© ©martno je tudi tokrat pripravila prijeten pro-
gram s pesmijo, recitacijami in humorjem.

Udeleæenci obËnega zbora PD Kamnik so zapolnili dvorano nad kavarno Veroni-
ka, med njimi v prvi vrsti z leve: podæupan Brane GoluboviË, predsednica MDO 
ljubljanskih planinskih druπtev Marinka Koæelj Stepic, predsednik Planinske zveze 
Slovenije Franci Ekar in Ivan Resnik, dosedanji in novoizvoljeni predsednik PD 
Kamnik.

Za kamniπke upokojence je bila letoπnja skupπËina jubilejna. 
Ob 60-letnici nepretrganega delovanja se v druπtvene aktiv-
nosti vkljuËuje vedno veËje πtevilo upokojencev, kar utrjuje 
medsebojne vezi. 

Kamniπki planinci so 19. marca ocenjevali rezultate dela za 
leto 2009. V dvorani Veronika Kamnik se je zbralo veË kot 90 
Ëlanic in Ëlanov druπtva ter gostov. Prisoten je bil tudi predsed-
nik PZS Franci Ekar, podæupan Brane GoluboviË, predstavniki 
planinskih druπtev in drugi.

in Ëastnega razsodiπËa, prav tako 
program delovnega in finanËne-
ga naËrta PD za leto 2010.

Priznanja planinske zveze 
so prejeli: 

Zlati Ëastni znak Matevæ Ko-
πir, Janez Volkar, Marjan Kobav in 
Jernej Koritnik;

Srebrni Ëastni znak Lado 

Bronasto znaËko Vlasta Bizjak, 
Andrej Slak, Janez Podjed, Planin-
ska skupina O© ©martno.

Posebno darilo ob 80-let-
nici je prejel Ciril SimiËak. 
Zlato znaËko za 30 pohodov v 
organizaciji PD Kamnik pa je 
prejel Miha Hribovπek.

STANE SIM©I»

APRIL 2010
Kulturni dom Franca Bernika Domžale
četrtek, 8. april 20h – GALERIJA DOMŽALE
DOMINIK OLMIAH KRIŽAN
»Z neba prihajajoči, iz serije Vzporedne resničnosti, Arheo-
utopije« Razstava bo odprta do petka, 23. aprila, VSTOP 
PROST

ponedeljek, 12. in torek, 13. april 20h
SNG Drama Ljubljana
Ernst Lubitsch: KO SEM BIL MRTEV
burleska
režiser: Diego de Brea; nastopajo: Alojz Svete, Janez Škof, 
Jernej Šugman, Boris Mihalj; pianist Jože Šalej / Davor Herzeg

sreda, 14. april 20h - MESTNI KINO DOMŽALE
UMAZANE LEPE STVARI (2002)
Dirty Pretty Things, angleška srhljivka

petek, 16. april 20h - MESTNI KINO DOMŽALE
MOŽ, KI JE PREMAGAL AMAZONKO (2009)
Big River Man, ameriški dokumentarec

sobota, 17. april 10h – SOBOTNA OTROŠKA MATINEJA
Plesno gledališče Melite Osojnik
SONCE GRE NA POTEP
plesna predstava

sreda, 21. april 20h
KIKO RUIZ ENSEMBLE
Antonio »Kiko« Ruiz (kitara), Vincent Peirani 
(harmonika), Alberto Garcia (vokal), Jacky 
Grandjean (bas), Antonio Gomez »Kadu« 
(cajon), koncert flamenka

KULTURNI DOM FRANCA BERNIKA DOMŽALE
Ljubljanska 61, 722 50 50 www.kd-domzale.si

KLINIKA
ZA MALE ÆIVALI
VETERINARSTVO
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23,
Ljubljana

Tel.: 01/56-55-120
www.klinika-vtz.si

OB»INA KAMNIK organizira

CVETLI»NO AKCIJO,
v kateri sofinancira nakup okenskega cvetja

za obËane obËine Kamnik.

CvetliËna akcija bo potekala

v vrtnem centru Arboretuma VolËji Potok 
14. aprila 2010 

med 8. in 18. uro oziroma do porabe razpoloæljivih koliËin.

Cene z upoπtevanim sofinanciranjem ObËine Kamnik:

cena premer lonËka
Brπlinke 0,72 ¤ 10 cm
Dvojne brπlinke 1,10 ¤ 10 cm
Pelargonije 1,36 ¤ 12 cm

Ker æelimo, da bi bilo v akcijo vkljuËenih Ëim veË gospodinjstev, je 
πtevilo rastlin na gospodinjstvo v akciji omejeno na 10 rastlin.

V skladu z Zakonom o dohodnini (ZDoh-2, Ur. list RS, πt. 117/06 in 
10/08) je potrebno pri nakupu rastlin, ki so sofinancirane s strani 
ObËine Kamnik, predloæiti tudi davËno πtevilko
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3. Æupanov dobrodelni ples je 
mimo in ponovno lahko reËemo, 
da je uspel! Veliko pohval smo do-
bili æe na sami prireditvi, πe veË pa 
v dneh po njej. 

≈Obogatimo svoje æivljenje. Ne s 
stvarmi, ki imajo vrednost, ampak 
s stvarmi, ki so vrednote,« je nekoË 
zapisal Rudi Kerπevan. Te besede so 
bile naπe vodilo pri pripravi letoπ-
njega Æupanovega dobrodelnega 
plesa. Priprave nanj so se zaËele æe 
ob koncu lanskega leta, rokave pa 
smo Ëlani Liste Toneta Smolnikarja 
— Za Kamnik (LTS) zavihali v leto-
πnjem januarju. S pomoËjo prijate-
ljev in pomoËnikov nam je ponovno 
uspelo organizirati gala prireditev, 
ki je v osnovi namenjena zbiranju 
sredstev pomoËi potrebnim, njen 
namen pa je tudi zaustaviti naπ hi-
tri vsakdanji korak za druæenje ob 
dobri glasbi, klepet s prijatelji, spo-
znavanje novih ljudi ... 

Ljudi dobrih misli, ki jih je na 
prireditvi zdruæila humanitarnost, 

je letos v plesu zdruæila priznana 
slovenska pevka Nuπa Derenda 
ob spremljavi plesnega orkestra 
Zlobko Big Band pod taktirko 
Tomaæa Zlobka. Veseli smo, da so 
se naπemu vabilu za nastop na pri-
reditvi prijazno odzvali: plesalka 
Patricija CrnkoviË, plesni par 
Tjaπa RepiË in Andraæ Koritnik, 
plesalke orientalskih plesov 
KUOD Bayani, pevka Martina 
©raj in komponist Simon Ska-
lar ter harmonikar Timi Koπir. 
Ogenj v srcih sta nam z ognjenimi 
akrobacijami na zaËetku priægala 
Anja Pibernik in Slavko Trivko-
viÊ iz dua Svarog, ki ju je na did-
geridooju, inπtrumentu avstralskih 
domorodcev, spremljal Joæe Pre-
zelj. Kot preseneËenje je ob koncu 
prireditve nastopil tudi igralec in 
imitator Marjan ©arec, ki je priπel 
direktno z dobrodelne prireditve v 
Bovcu in je udeleæence plesa spet 
nasmejal do solz. Dogajanje veËera 
je z nevidno nitko izbranih misli 

povezala odliËna Barbara 
BoæiË. 

Ob tem ni zanemarljivo, 
da so vsi nastopajoËi, razen 
plesnega orkestra in pev-
ke Nuπe Derenda, doma iz 
Kamnika in okolice (Martina 
sicer ni kamniπka obËanka, 
je pa dijakinja kamniπke-
ga ©CRM in tako tudi malo 
naπa!) Ponosni smo nanje in zato 
smo jih πe z veËjim zadovoljstvom 
predstavili na Æupanovem plesu. 

V okviru prireditve je potekala 
tudi draæba doniranih likovnih 
del priznanih slovenskih slikarjev: 
Tomaæa Perka, Franceta Slane, 
Duπana Sterleta, Staneta Ba-
lantiËa, Roberta UraniËa, Bee 
De Cecco, Darka Slavca, Milice 
TomπiË, Andrejke Arbiter ter 
Miroslava ©umnika.

Letos smo se odloËili, da bomo z 
zbranimi sredstvi pomagali Sari 
in Gregorju, ki jima bomo iz izku-
piËka vstopne donacije in draæbe 

slik skupaj nakazali 
8.240 evrov (vsakemu 
polovico). 

Sara je πtiriletna 
deklica iz ©marce s te-
æko obliko cerebralne 
paralize. Popolnoma 
je odvisna od tuje po-
moËi. Zanjo z vso lju-
beznijo skrbi mamica, 
ki jo je, ko je bila Sara 
stara sedem mesecev, 
poπkodoval motorist 
in njena rehabilitaci-
ja traja πe danes. Lani 
je izbojevala veliko 
zmago, da je dobila 
prostor za hËerko v 
razvojnem vrtcu v Ro-
jah, kjer se Sara med 
otroki odliËno poËu-
ti. Obe upata, da se 
bo kasneje Sara lahko 

vkljuËila v kamniπki Cirius. Za obe 
pa so velika ovira domaËe stopnice. 
»lani Liste Toneta Smolnikarja — Za 
Kamnik smo dali pobudo za akcijo 
zbiranja sredstev za hiπno dvigalo. 
Polovica izkupiËka letoπnjega æu-
panovega plesa bo πla v ta namen, 
sicer pa bo akcija tekla πirπe, preko 
nove spletne strani www.pikica.si 
(na strani je objavljen TRR na kate-
rega se bodo stekala sredstva za dvi-
galo). MoËno upamo in si æelimo, 
da bosta Sara in mamica premagali 
tudi to oviro.

Gregor je 29-letni KamniËan, 
diabetik, ki je zaradi nesreËnega 
padca postal paraplegik in pristal 
na invalidskem voziËku. Stanuje v 
drugem nadstropju stanovanjskega 
bloka. Tudi zanj so stopnice nepre-
magljiva ovira, πe posebej, ker sta 
tudi ostala druæinska Ëlana invalida. 
Ob vsakem odhodu na terapijo je 
nastal problem, kako Gregorja spra-
viti po stopnicah do parkiriπËa in 
potem spet nazaj v stanovanje. Za 

premostitev teæav mu je priskoËilo 
na pomoË Druπtvo paraplegikov, ki 
mu je zaËasno posodilo stopniπËni 
vzpenjalec, a nanj æe Ëaka drugi 
in bi ga æe moral vrniti. Gregorja 
Ëaka ponovna rehabilitacija v SoËi, 
terapije... Da bi mu omogoËili laæje 
gibanje po stopnicah, smo se v Li-
sti Toneta Smolnikarja — Za Kamnik 
odloËili, da mu z drugo polovico iz-
kupiËka æupanovega dobrodelnega 
plesa in z dodatno akcijo zbiranja 
sredstev kupimo omenjeni stopni-
πËni vzpenjalec. 

Ponosni smo, da je zadnji æupa-
nov ples sedanjega æupana Toneta 
Smolnikarja (ki v prihodnje ne bo 
veË kandidiral) resniËno uspel. Ta-
kole je povedal po njem: ≈Vse stva-
ri so na svetu enkrat. Lahko se 
zgodijo tudi dvakrat, trikrat ali 
πe veËkrat. Æupanov dobrodelni 
ples smo pripravili trikrat, zato 
ker imamo veliko prijateljev, ker 
znamo stopiti skupaj z idejami, 
z delom, ob dobrih namenih. Ne 
samo pomagati takπnim, ki po-
trebujejo pomoË, naπ namen je 
tudi ustaviti korak za trenutek, 
se poveseliti in v teh neustavlji-
vih Ëasih tudi zaplesati. Uspeli 
smo v vseh pogledih, dokazali, 
da znamo in zmoremo in da naπi 
napori niso bili zaman.«

Brane Hafner, predsednik LTS 
— Za Kamnik, pa pravi: ≈Æupanov 
ples se je oËitno dodobra uve-
ljavil. Postaja eden od vrhuncev 
praznovanja ob prazniku obËi-
ne Kamnik, ki vsako leto privabi 
veË ljudi. Odmevi so odliËni, prav 
tako je πtevilnih pohval deleæna 
sama organizacija, ki je bila 
tudi tokrat pod okriljem Ëlanov 
LTS - Za Kamnik. Upam, da smo 
Sari in Gregorju z zbranimi pri-
spevki vsaj za trenutek olajπali 

teæave in ju razveselili. Ne glede 
na to, kdo bo prevzel æupanske 
dolænosti v naslednjem manda-
tu, si iskreno æelim, da bo s tra-
dicijo tega dogodka nadaljeval. 
Z veseljem mu bomo priskoËili 
na pomoË. Seveda se moram kot 
vedno zahvaliti vsem udeleæen-
cem, sponzorjem, likovnim umet-
nikom, ki z donacijami svojih del 
dajejo vse veËji peËat prireditvi, 
nastopajoËim in vsem, ki so po-
magali pri pripravi in organiza-
ciji. Na koncu koncev pa moram 
πe enkrat izreËi iskreno zahvalo 
æupanu Smolnikarju, ki je idejni 
oËe tega plesa.«

Da so bili zadovoljni tudi udele-
æenci plesa, pove izjava gospoda, ki 
je takoj ob prihodu v dvorano kar 
obstal in enemu od organizatorjev 
povedal: ≈Æal mi je, da nimam 
s seboj fotoaparata. To, kar 
vidim, se mi je usedlo v srce in 
duπo. Ni sledu o πportni dvorani 
- to je Ëudovita plesna dvorana, 
kakrπne πe nisem videl!« Æupan 
Smolnikar je naslednji dan med 
drugim prejel tudi SMS z naslednjo 
vsebino: ≈Hvala za vËerajπnje 
nepozabno doæivetje. Vrhun-
ska glasba, Ëudovit ambient, to-
pli ljudje, zelo posebno vzduπje. 
Bila sem oËarana! »ista deset-
ka! Te obËudujem! P.S. Oprosti, 
da sem sploh pomislila na to, da 
naju ne bi bilo. Iz srca.« 

Hvala vsem, ki ste nam pomagali 
pri pripravi dogodka, ki je ponovno 
zdruæil ljudi v humanitarnosti. Hva-
la vsem, ki ste nam stali ob strani, 
pomagali z delom, donacijo ali kako 
drugaËe. Brez vas tudi nam ne bi 
uspelo! VeË fotografij z dogodka si 
lahko ogledate na spletnem naslo-
vu www.za-kamnik.si.

Tekst: Nina KlisariË

ÆUPANOV DOBRODELNI PLES USPEL

Za Saro in Gregorja  
skupaj 8.240 evrov

Z obnovo kulturne dvorane na 
Lazah, prostorov za garderobe in 
sanitarij je ObËina Kamnik priËela 
v lanskem letu in za njo namenila 
74.000 evrov. ≈Zavedamo se, kako 
pomembno vlogo imajo kulturna 
druπtva za lokalne skupnosti, zato 
smo samo v zadnjih πtirih letih na-
menili proraËunska sredstva v viπini 
dobrih 500.000 evrov za obnovo kul-

turnih domov v obËini« je ob urad-
nem odprtju dejal æupan Anton Tone 
Smolnikar. Poudaril je, da so pri vseh 
projektih sodelovala tudi vodstva 
krajevnih skupnosti in posamezniki.

Predsednik KS Tuhinj Marko Kodra 
in predsednik Kulturnega druπtva 
Tuhinj Matjaæ Gorjan sta izrazila za-
dovoljstvo, da kulturni dom ponovno 
odpira vrata ter se zahvalila za po-

moË ObËini Kamnik in 
posameznikom, ki so 
po svojih moËeh pri-
spevali k opremljanju 
doma. 

Prenovljene dvo-
rane so se razveselili 
tudi Ëlani Kulturnega 
druπtva Tuhinj, njiho-
va gledaliπka skupina 
sodi med najbolj ak-
tivne v obËini. V lan-
skem letu so navduπili 
s predstavo ≈Avdicija«, 
s katero so gostovali 
na festivalu Kamfest, 
letos pa nastopajo z 
novo predstavo ≈Niti 
tat ne more poπteno 
krasti«.

Povezovanje 
kulturnih domov in druπtev 
je potrebno

Po uradnem odprtju je sledila 
okrogla miza o ≈kamniπkih kulturnih 
moænostih«, ki sta jo povezovala Go-
ran Zavrπnik (Dom kulture Kamnik) 
in Tone FtiËar (JSKD Kamnik). Poleg 
predstavnikov kulturnih domov in 
druπtev je v pogovoru sodeloval tudi 
podæupan Brane GoluboviË, tema 
pogovora pa je najveËkrat nanesla 
na vpraπanja, kako povezati druπtva 
znotraj obËine in kako privabiti veË 
ljudi nazaj v dvorane. Prisotni so se 

strinjali, da je veËje povezovanje kul-
turnih domov in druπtev nujno po-
trebno, k temu pa jih je spodbudil 
tudi podæupan, ki je predlagal usta-
novitev zveze druπtev. V letu 2011 
pa bi lahko, po besedah podæupana, 
v proraËunu zagotovili sredstva za 
upravljanje domov, kot je to urejeno 
na podroËju πportnih objektov.

ObËina v letoπnjem letu nadaljuje 
z obnovo kulturnega doma v Motni-
ku, sredstva pa so namenjena tudi za 
obnovo kulturnega doma v ©pitaliËu 
ter v ©martnem. 

SA©A MEJA»

Slavnostno odprtje prenovljenega Kulturnega doma na Lazah

Kulturni domovi in druπtva 
ohranjajo æivljenje na podeæelju

Na prvi aprilski dan so v krajevni skupnosti Tuhinj tudi uradno odprli 
vrata prenovljenega kulturnega doma, prostornejπa in sodobna dvorana 
je razveselila okoliπke prebivalce, ki si v domaËem kraju radi ogledajo 
predstavo, prisluhnejo koncertu ali predavanju. Nove dvorane pa so ve-
seli tudi Ëlani domaËega kulturnega druπtva, ki z veliko prizadevnostjo 
ohranjajo kulturno æivljenje kraja. Slovesnemu odprtju dvorane je sledila 
≈okrogla miza« o kulturnih moænostih v obËini.

V lepo urejeni dvorani na Lazah je potekal pogovor o ≈kamniπkih kul-
turnih moænostih«.

Slavnostni trak prenovljenega kulturnega doma 
na Lazah sta prerezala æupan Anton Tone Smol-
nikar in predsednik KS Tuhinj Marko Kodra.

Trenutek, ko sta Brane Hafner in Nives Matjan 
æupanu Smolnikarju ob njegovem zadnjem Æu-
panovem dobrodelnem plesu izrekla zahvalo, je 
bil ganljiv. (Foto: Bojan Splichal)

Draæba slik priznanih slovenskih slikarjev je bila prava paπa za oËi, izkupiËek pa 
je prav tako del donacije za Saro in Gregorja. (Foto: Bojan Splichal)

KOLEDAR PRIREDITEV

TuristiËno-informacijski
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

SLOVENSKA AKADEMIJA ZNANOSTI IN UMETNOSTI, 
OB»INA KAMNIK in MEDOB»INSKI MUZEJ KAMNIK 
vabijo 
v torek, 20. aprila 2010, ob 18. uri v salonu gradu Zaprice v Kamniku
na SLAVNOSTNI VE»ER ob poËastitvi devetdesetletnice akademika prof. dr. 
Staneta Gabrovca, Ëastnega obËana Kamnika

ß
MATI»NA KNJIÆNICA KAMNIK
http://www.kam.sik.si, tel.: 831 12 17, 831 25 97
E-naslov: breda.podbreznik@kam.sik.si,
anja.ramsak@kam.sik.si
»etrtek, 8. 4. 2010, ob 17. uri v Kulturnem domu ©marca
Odprtje krajevne knjiænice ©marca in predstavitev novega Kamniπkega 
zbornika. 
Govorniki: Anton Tone Smolnikar, æupan, Duπan Drolc, predsednik krajevne 
skupnosti ©marca, Marjan Gujtman, podsekretar na Ministrstvu za kulturo. 
Marjeta Humar bo predstavila zbornik, Breda Podbreænik pa novo knjiænico. V 
kulturnem programu sodelujeta glasbenik Simon Skalar in pevka Martina ©raj.

Petek, 9. 4. 2010, ob 19. uri v knjiænici Komenda
Predstavitev zbornika Demos na Kamniπkem. 
Knjigo bosta predstavila Marjeta Humar in Igor Podbreænik.

Sobota, 10. 4., ob 11. uri v Domu kulture Kamnik
Prireditev ob zakljuËku predbralne znaËke Veronikin zaklad, ki jo orga-
nizira MatiËna knjiænica Kamnik. Za kulturni program bo poskrbelo Glasbeno 
gledaliπËe Melite Osojnik s Pravljico o zlati roæi. Prireditev je namenjena za-
kljuËeni skupini.

Sreda, 14. 4., ob 12. uri v Dom kulture Kamnik
Prireditev ob zakljuËku Zlate bralne znaËke. 
Za kulturni program in dobro vzduπje bo poskrbela IMPROLIGA.

Sreda, 21. 4. , ob 17. uri v MatiËni knjiænici Kamnik
KNJIGA MENE BRIGA
Pogovor o slovenskih knjigah in pisateljih za mlade in mlade po srcu. Modera-
torka sreËanja bo znana voditeljica tovrstnih oddaj na RTV Slovenija Tina Koπir.

SRE»ANJA s knjigo:
»etrtek, 15.4., ob 19. uri, Malograjski dvor 
Marques, LJUBEZEN V »ASU KOLERE: Florentino Ariza je zavrnjeni 
ljubimec, ki vse æivljenje goji neomajno zvestobo do svoje nekdanje 
zaroËenke Fermine Daze. KonËno se nekdanja zaljubljenca v poznih 
letih znajdeta skupaj na ladji, ki pluje po Amazonki.
Vodi: Irena Kotnik

V mesecu aprilu ©tudentski klub Kamnik v sodelovanju z MatiËno 
knjiænico Kamnik pripravlja naslednja potopisna predavanja:
Kje: MatiËna knjiænica Kamnik
Kdaj: sreda, 14. april, ob 19.30
Kdo: Aljoπa IvanoviÊ

Kaj: Iz Ljubljane do Sirije 
Kje: MatiËna knjiænica Kamnik, enota Komenda
Kdaj: sreda, 21. april, ob 19 00
Kdo: Milan Mandeljc
Kaj: Maroko 

MatiËna knjiænica Kamnik ob obËinskem prazniku objavlja literarni 
nateËaj z naslovom Kamniπka Veronika: vËeraj, danes, jutri.
Nagradni literarni nateËaj namenjamo osnovnoπolcem, srednjeπolcem in 
πtudentom, ki jih æelimo spodbuditi k odzivnemu odnosu do kamniπke pretek-
losti, sedanjosti in prihodnosti, k literarnemu ustvarjanju in branju. ZakljuËek 3. 
5. 2010 VeË na spletnih straneh knjiænice in www.kamniskaveronika.net

ß
DOM KULTURE KAMNIK
www.domkulture.org
»etrtek, 8. 4. 2010 ob 18. uri
GledaliπËe Fru ∑ Fru
TRIJE PUJSKI
Za abonma Kam‘nËek in izven,Vstopnina: 5 ¤

Petek, 9. 4. 2010 ob 20. uri
KUOD Bayani, SKUPINA ZA INDIJSKI PLES SHKATI V SODELOVANJU 
Z KPD MOONSUN IZ KOPRA
KUNDALINI
Indijski plesni spektakel. Za izven, vstopnina: 12 ¤

Sobota, 10. 4. 2010 ob 11. uri 
MatiËna knjiænica Kamnik
PRIREDITEV OB ZAKLJU»KU PREDBRALNE ZNA»KE VERONIKIN ZA-
KLAD
ZakljuËena prireditev

Sreda, 14. 4. 2010 ob 12. uri
MatiËna knjiænica Kamnik
Podelitev zlatih bralnih znaËk. Za izven.

»etrtek, 15. 4. 2010 ob 19. uri
Foto druπtvo Janez Puhar Kranj
RAZSTAVA OD 100-LETNICI DELOVANJA DRU©TVA 
Za izven,vstop prost

»etrtek, 15. 4. 2010 ob 19.30
SNG Maribor
PORNOSKOP ALI KAJ JE VIDEL BATLER
za Maistrov abonma in izven,Vstopnina: 12 / 15 ¤

Petek, 16. 4. 2010 ob 20. uri
Lions klub Kamnik
DOBRODELNI KONCERT MENGE©KE GODBE IN NEÆE DROBNI»
Za izven, Vstop s prostovoljnimi prispevki

Sobota, 17. 4. 2010 ob 19. uri
Druπtvo Lilijan ∑ druπtvo slovensko bosanskega prijateljstva
VE»ER FOLKLORE, GLASBE IN GLEDALI©»A
Za izven,Vstop s prostovoljnimi prispevki

Sreda, 21. 4. 2010 ob 18. uri 
Glasbena πola Kamnik
BALETNI KONCERT
Letni nastop uËenk plesa in baleta Glasbene πole Kamnik in dijakov Konzer-
vatorija za glasbo in balet Ljubljana. Plesna predstava, za izven, vstop prost

»etrtek, 22. 4. 2010 ob 19.30
Improvizacijsko gledaliπËe iz Kanade
THE CRUMBS
vstopnina: 14 / 12 / 6 ¤

Torek, 20. April 2010 ob 17. uri
JSKD OI Kamnik
REVIJA OTRO©KIH IN MLADINSKIH PEVSKIH ZBOROV
Za izven,vstop prost

Petek, 23. 4. 2010 ob 18. uri
Druπtvo Soæitje Kamnik 
PRIREDITEV OB 10. OBLETNICI DELOVANJA. Za izven

veË informacij na : www.domkulture.org , 031/775 700 ali 01/839-76-06
Rezervacije in prodaja vstopnic:
KDPM pisarna ©utna, ©utna 24, Kamnik: ponedeljek: 15.00 do 19.00 
torek, sreda, Ëetrtek, petek: 10.00 ∑ 14.00 
tel.πtevilka: 031 775 700
in uro pred prireditvijo na blagajni Doma kulture Kamnik

OB»INSKI PRAZNIK IN DOBRODELNOST



VeËer s poslanko  
mag. Julijano Bizjak Mlakar 

SreËanje kamniπkih 
Socialnih demokratov  
z dr. Patrickom VlaËiËem

Bogato πtevilo prireditev ob letoπnjem obËinskem prazniku je vod-
stvu kamniπkih Socialnih demokratov popestril πe razgovor z mini-
strom za promet dr. Patrickom VlaËiËem v mestni kavarni Veronika. 
Razgovor je vodila kamniπka poslanka v Dræavnem zboru RS mag. 
Julijana Bizjak Mlakar. V uri razgovora z ministrom za promet sem 
ugotovila, da je dr. Patrick VlaËiË preprost, prijazen in zelo simpatiËen 
Ëlovek. Je tudi podpredsednik stranke SD. 

Seveda smo æeleli ob sreËanju z njim izvedeti veË o aktualnih go-
spodarskih in politiËnih temah, s katerimi novinarji polnijo Ëasopisne 
vrstice. Na vpraπanja je minister odgovarjal preprosto in brez zadræ-
kov. PrepriËal nas je, da Vlada dela dobro. Ugotovili smo, da ne gre 
verjeti vsemu, kar je zapisano v Ëasopisih. Kamere hitro ugasnejo, ko 
gre za dobre stvari, ki jih dela Vlada, medijem pa je zanimivo vse, kar 
bi lahko kazalo na bodoËe afere, je menil minister. 

Ponosni smo bili, da so tudi kamniπki Socialni demokrati ministru 
podali predloge reπevanja problemov na podroËju prometa, podobne 
tistim, o katerih razmiπljajo tudi na ministrstvu za promet. Zanimiv 
pogovor se je æal prehitro konËal, saj smo morali na slovesnost ob ob-
Ëinskem prazniku ObËine Kamnik, na kateri je bil minister za promet 
dr. Patrick VlaËiË slavnostni govornik.

mag. Barbara Besek

28. 3. 2010 smo se na kamni-
πkih Æalah poslovili od Franceta 
TomπiËa, enega od kljuËnih oseb-
nosti slovenske pomladi.

V soboto, 20. marca 2010, smo 
se na predstavitvi zbornika De-
mos na Kamniπkem πe zadnjiË 
sreËali s Francetom TomπiËem 
prav vsi, ki smo skupaj z njim so-
delovali v Kamniku pri prvih ko-
rakih v druæbene spremembe. ©e 
zadnjiË smo lahko posluπali, kako 
gleda na prehojeno politiËno pot, 
ponovno smo ga imeli priloænost 
sliπati, kako vidi naπo prihodnost. 
Povedal nam je, da nikoli ni bilo 
nemogoËih poti, tudi trenutna slo-
venska situacija je reπljiva, kora-
ki na tej poti pa tako enostavni.

Tako je  bi lo tudi ,  ko smo 
zdruæeni pod zastavo Demosa 
na Kamniπkem sledili πirini nje-
govega duha in v naπih krajih 
organizirali gibanje, ki je dalo 
pomemben, morda celo nad-
povpreËen prispevek naπi, danes 
samostojni Sloveniji. Takrat na 
Kamniπkem sploh nismo veË 
priËakovali njegovega osebnega 
angaæmaja, voljo in upanje nam 
je dajalo æe samo vedenje, da je 
France TomπiË z nami, da nas je 
spremljal, da nam je bil priprav-
ljen svetovati in nas vzpodbujati. 
Vedeli smo, da ga potrebuje vsa 
Slovenija, bili smo ponosni, da 
smo tudi mi TomπiËevi, da ga 
drugje v Sloveniji Ëakajo, da pri-
æge plamene upanja in utrdi po-
gum za odloËilne korake na poti 
v samostojno Slovenijo. Tega je 
bil sposoben le France TomπiË, 
ker je razumel duπo slovenskega 
podeæelja in delavstva.

Osmega aprila mineva dvajset 
let, ko smo imeli prve svobodne, 
tajne in veËstrankarske volitve. 
Pot do tega mejnika v naπi zgo-
dovini ni bila enostavna, bila pa 
je ves Ëas povezana s Francetom 
TomπiËem. Upal se je izpostaviti 
v Ëasu, ki ga je πe moËno obvla-

dovala tedanja komunistiËna 
totalitarna oblast. S skupino 
sokrajanov iz Novega trga se je 
leta 1986 zoperstavil poskusu 
verjetno zadnje nacionalizacije 
zemljiπË v tedanji Jugoslaviji, leta 
1987 se je postavil na Ëelo πtrajka 
v Litostroju, kjer so delavci podpr-
li njegov predlog, da se ustanovi 
Socialdemokratska stranka kot 
alternativa tedanji Zvezi komuni-
stov. Stranka je bila uradno usta-
novljena 16. februarja leta 1989, 
France TomπiË pa je postal njen 
prvi predsednik. Konec tega leta 
je TomπiË predal vodenje stranke 
dr. Joæetu PuËniku, ki je hkrati 
prevzel odgovornost za zdru-
æevanje novih demokratiËnih 
strank, da so se povezale v koa-

licijo Demos. France 
TomπiË se je udeleæil 
prvih volitev in bil 
izvoljen za poslanca 
v DruæbenopolitiËni 
zbor skupπËine Re-
publike Slovenije. 
Koalicija Demos je 
na volitvah doæivela 
visoko podporo, da je 
lahko prevzela oblast 
in s tem odgovornost 
za osamosvojitev 
Slovenije. KljuËna 
na poti v osamosvo-
jitev je bila odloËitev 
za plebiscit, ki jo je 
politiËni vrh Demo-
sa sprejel 9. 11.1990 
v PoljËah. To odloËi-
tev je lahko sprejel 
le Demos, ker je na 
volitvah dobil dovolj 
veliko politiËno moË, 
da je osamosvojitev 
tudi uresniËil in se-
veda tudi nosil vso 
odgovornost. Plebis-
cit so potem podprle 
vse politiËne sile v 
Sloveniji, na plebis-
citarno vpraπanje, 

ali naj Slovenija postane samo-
stojna in neodvisna dræava, pa 
je od 93,2 odstotka udeleæenih 
volivcev okoli 95 odstotkov od-
govorilo pritrdilno, kar je 88,5 
odstotka vseh volivcev. Ob tako 
jasno izraæeni volji Slovenk in 
Slovencev je v naslednjih πestih 
mesecih koalicija Demos izvedla 
vse aktivnosti, da je 25. junija 
1991, Slovenija dejansko posta-
la neodvisna dræava. Na ta dan 
sta bili sprejeti Deklaracija o ne-
odvisnosti Slovenije in Temeljna 
ustavna listina o samostojnosti in 
neodvisnosti Slovenije.

France TomπiË pa je ostal zvest 
delavstvu. Zavedal se je, da poli-
tiËna demokratizacija slovenske 
druæbe ni dovolj, potrebna je tudi 

industrijska demokracija. Tako je 
30. marca 1990 ustanovil Konfe-
deracijo sindikatov Neodvisnost. 
Æelel je prekiniti monopol par-
tijskega sindikata, njegova na-
loga pa je bila zelo teæka, saj je 
bil prodor novega sindikalnega 
gibanja v podjetja in ustanove 
moËno oviran. Potrebno je bilo 
veliko Ëasa, da se je uveljavil sin-
dikalni pluralizem, to je takrat 
lahko uspelo le Ëloveku, ki ni po-
znal ovir, ki je znal presegati na 
videz nepremagljive zidove, ki jih 
je pred nas postavila dolgoletna 
ideoloπka indoktrinacija.

TomπiË nam je torej zapustil 
samostojno Slovenijo, politiËni 
pluralizem in industrijsko demo-
kracijo. Pred dvajsetimi leti je bilo 
drugaËe, potrebni so bili pogumni 
ljudje, ki so zastavili svoj ugled, 
vse svoje znanje in tudi svojo svo-
bodo, da danes uæivamo dobrobi-
ti demokratiËne ureditve. Danes 
je povsem samoumevno, da na 
tajnih volitvah izbiramo naπe 
predstavnike v predstavniπka 
telesa dræave in lokalnih skupno-
sti, danes poteka socialni dialog, 
v katerega so vkljuËeni tudi sin-
dikati, delavski protesti niso veË 
stigmatizirani, svoboda govora 
in zdruæevanja ni veË deklara-
tivna, paË pa dejanska. Skratka, 
danes je drugaËe tudi zato, ker je 
bil z nami France TomπiË.

Kot je TomπiË povedal v svojem 
zadnjem javnem nastopu, poli-
tiËno dediπËino osamosvojitve 
in demokratizacije je potrebno 
skrbno negovati, ves Ëas je potreb-
no presegati trenutno druæbeno 
stvarnost, da se bosta naπ Kam-
nik in z njim naπa Slovenija, ki 
jima poklonil vse svoje darove, πe 
naprej razvijala. Ta naloga sedaj 
ostaja bodoËi generacijo politikov 
in vsem, ki se in se bodo ukvarjali 
z druæbenimi zadevami.

IGOR PODBREÆNIK

17. aprila bo v Sloveniji pote-
kala akcija OËistimo Slovenijo v 
enem dnevu, ki jo organizira dru-
πtvo Ekologi brez meja. Cilji akcije 
so, kakor navaja druπtvo na splet-
ni strani, zdruæiti prostovoljce in 
izpeljati najveËjo okoljsko akcijo 
v Sloveniji doslej, izdelati prvi 
digitalni register in nacionalni 
zemljevid z lokacijami Ëim veËje-
ga πtevila divjih odlagaliπË, odstra-
niti najmanj 20.000 ton ilegalno 
odvræenih odpadkov, ozaveπËanje 
in izobraæevanje o izboljπanju od-
nosa do ravnanja z odpadki.

Projekt se izvaja æe nekaj Ëasa, 
saj so prostovoljci do sedaj iska-
li divja odlagaliπËa, 17. aprila pa 
bodo s Ëistilno akcijo ta divja 
odlagaliπËa tudi oËistili komunal-
nih odpadkov. OËistili bodo tudi 
okolice πol, vrtcev, naselij in spre-
hajalnih poti. Pomagamo lahko 
tako, da se prijavimo na Ëistilno 

akcijo, iπËemo in prijavimo divje 
odlagaliπËe in odvaæamo odpad-
ke. Organizator je zastavil projekt 
kot nepolitiËen in neprofiten. 
VkljuËijo se lahko vsi prebivalci 
Slovenije ne glede na starost, iz-
obrazbo, etniËno, versko ali po-
litiËno pripadnost, pri Ëemer pa 
morajo sodelujoËi delovati nepo-
litiËno in nekomercialno. Poslan-
stvo Zelene koalicije je varovanje 
okolja, kamor sodi poleg prepre-
Ëevanja onesnaæevanja okolja tudi 
osveπËanje ljudi k minimiziranju 
in odstranjevanju odpadkov, kar 
pomeni, da se dejavno pridruæuje 
okoljskim akcijam. 

Eden od ciljev projekta OËisti-
mo Slovenijo v enem dnevu je tudi 
zdruæiti vse ekoloπke akcije, ki po-
tekajo v spomladanskem Ëasu na 
en datum in s skupnim namenom. 
Zato najbræ ni nakljuËje, da bo ta 
akcija potekala le pet dni pred sve-

Ob dnevu materinstva smo se 
tudi v Kamniku pridruæili vseslo-
venski akciji obdarovanja mater 
s cvetjem. »lanice in Ëlani Mlade 
Slovenije Kamnik smo s tulipa-
nom in zahvalo izkazali skromno 
pozornost kamniπkim materam 
in se jim na ta naËin zahvalili za 
njihov doprinos in vlogo, ki jo 
imajo v druæini in druæbi.

Ob materinskem dnevu æeli-
mo izpostaviti pomembno vlogo 
materinstva, ne samo za razvoj in 
vzgojo otrok, ampak tudi za druæ-
bo kot celoto. Zavedamo se, da 
je potrebno v politiki in druæbi 
nameniti veË pozornosti mate-
rinstvu, problemom ter izzivom, 
s katerimi se matere sooËajo pri 
odloËitvi za materinstvo. Prav go-
tovo pri tej odloËitvi v veliki meri 
prispevajo dejavniki, kot so: stano-
vanjski pogoji, zaposlitev, zaposlit-
vena in transferna politika, varstvo 
otrok, itd., vseeno pa menimo, da 
je bistvo pri odloËitvi æelja po dru-
æini in nadgradnji odnosov. 

Naj bo materinstvo nekaj po-
zitivnega in ne ovira za uspeh 
na drugih podroËjih dela in pri 

drugih zastavljenih ciljih, ki jih 
vsaka æenska zagotovo ima. Naj 
bo materinstvo pri tem dodana 
vrednost in prednost. Mlada Slo-
venija ob tem lepem ≈prazniku 

mater« Ëestita vsem materam za 
skrb, pozornost, varnost in mod-
rost, ki jo namenjate otrokom. 

DOMEN GRUDEN

V soboto, 20. marca, je bil v 
dvorani Veronika v Kamniku 
predstavljen Zbornik DEMOS 
na Kamniπkem. V knjigi, ki je ne-
dvomno pomemben dokument 
Ëasa, ko je nastajala samostojna 
dræava Slovenija, je takratno ob-
dobje s spomini, prizadevanji, 
hotenji, æeljami, cilji obeleæilo 
39 avtorjev. Tako knjiga nad-
vse pestro in slikovito razkriva 
takratni Ëas na Kamniπkem in 
Komendskem.

Zbornik je po ideji Toneta 
HoËevarja z uredniπkim odbo-
rom in glavnim ter odgovornim 
urednikom Igorjem Podbreæni-
kom zaËel nastajati lani jeseni. S 
svojo prepriËljivo in pomembno 
dokumentacijsko zaznambo je 
vzbudil nemajhno pozornost na 
predstavitvi v dvorani Veronika 
v Kamniku. Poleg πtevilnih avtor-
jev, takratnih somiπljenikov in 
simpatizerjev sta se predstavitve 
udeleæila tudi evropska poslanca 
dr. Milan Zver in Alojz Peterle. Za 
KamniËana Franceta TomπiËa pa 
je bilo to zadnje sreËanje s kole-
gi, sodelavci, prijatelji, ki so se æe 

Ëez nekaj dni poslovili od njega 
na njegovi zadnji poti na kamni-
πkih Æalah. 

V Komendi bo predstavitev 
zbornika jutri, v petek, 9. apri-
la, ob 19. uri v knjiænici. Pred 
dvajsetimi leti je bila namreË 
danaπnja obËina Komenda πe v 
kamniπki obËini. Danes je jasno, 
da je nedvomno prav takratni raz-

voj dogajanj postavil temelje in 
omogoËil ponovno ustanovitev 
samostojne obËine Komenda. 
Takrat so bili postavljeni temelji 
za zdruæitev misli, za voljo in moË 
za skupno soæitje, delo in uprav-
ljanje, kar se danes lepo kaæe in 
potrjuje v dobrem desetletju sa-
mostojne obËine Komenda.

A. Æ.

Minister za promet, poslanka mag. Julijana Bizjak Mlakar in Socialni 
demokrati ob sproπËenem pogovoru v Veroniki.

O»ISTIMO SLOVENIJO V ENEM DNEVU IN DAN ZEMLJE

France TomšiË - kljuËna osebnost slovenske 
pomladi, utemeljitelj sindikalnega pluralizma

France TomπiË - fotografija je nastala pred  
dvajsetimi leti v Novem trgu. Prav te dni mi-
neva 20 let od prvih demokratiËnih volitev, ki 
so bile temeljni kamen slovenski osamosvojitvi, 
naπi vkljuËitvi v evroatlantske povezave in letos 
tudi v skupnost najbolj razvitih dræav sveta.

Tulipan in zahvala za kamniπke matere Demos na Kamniπkem

V soboto, 20. marca, so zbornik Demos na Kamniπkem predstavili v 
Kamniku v dvorani Veronika. ©e posebno doæiveto je bilo tudi sreËanje 
s sedaj æe pokojnim KamniËanom Francetom TomπiËem.

tovnim Dnevom zemlje, ki ga na 
pobudo civilne druæbe po vsem 
svetu praznujemo æe veË desetle-
tij. Ob tem dnevu posamezniki in 
okoljske organizacije pripravljajo 
najrazliËnejπe dogodke, delavnice 
in prireditve, s katerimi osveπËajo 
prebivalce in opozarjajo na ran-
ljivost in enkratnost planeta, na 
katerem æivimo. Pohvaliti moram 
prizadevanja vzgojnovarstvenih 
ustanov (vrtcev in πol), da s svo-
jimi programi in dejavnostjo na-
vajajo mlade rodove na varovanje 
narave. Tem prizadevanjem se pri-
druæimo πe starejπi in jim bodimo 
za vzgled in oporo.

Naj spomnim, da zaËetki praz-
novanja dneva Zemlje segajo v 
Ameriko v leto 1963, ko si je tam-
kajπnji senator Nelson prizadeval, 
da bi bila problematika varovanja 
okolja uvrπËena na dnevni red 
ameriπke politike. Organiziral je 

predsedniπko turnejo, na kateri 
naj bi opozorili na teæave v oko-
lju. Vendar je ustrezen odmev 
v javnosti dosegel πele prvi dan 
Zemlje, 22. aprila leta 1970, ko je 
na prireditvah, posveËenih dne-
vu Zemlje v Ameriki, sodelovalo 
okrog 20 milijonov ljudi. Od tedaj 
se praznovanju Dneva zemlje pri-
druæuje vedno veËje πtevilo po-
sameznikov, organizacij in dræav, 
tudi Slovenija. 

17. in 22. april nista samo hval-
nica naπemu planetu, sta tudi 
dneva resne presoje o tem, kaj 
se na njem dogaja in katere ne-
varnosti moramo odstraniti, da bi 
narava in mi preæiveli. Na nas je, 
da varujemo in Ëistimo Slovenijo 
ter praznujemo Dan zemlje vsak 
dan v letu. Vrnimo vnukom ure-
jen planet, ki so nam ga zaupali v 
varstvo.

men

V zaËetku marca so se predsedniki oz. Ëlani veËine krajevnih skup-
nosti Tuhinjske doline, Motniπke kotline in KS Vranja PeË ter krajani 
in krajanke s tega podroËja v gostiπËu Pri Meænarju sreËali s poslanko 
Dræavnega zbora RS mag. Julijano Bizjak Mlakar. 

Poslanski veËer je organiziral Joæe Goltnik, Ëlan KS Zgornji Tu-
hinj, vodil pa ga je Rafko Goltnik iz Motnika. Poslanka je prisotne 

najprej seznanila s 
svojim dosedanjim 
delom v poslanskih 
pisarnah v Kamniku 
in v Komendi ter v 
Dræavnem zboru RS 
in z moænostmi ter 
oblikami nudenja 
pomoËi krajanom in 
krajankam. V æivahni 
razpravi so se krajani 
in krajanke dotaknili 
najbolj pereËih stva-
ri v svojih krajevnih 
skupnostih, ki vpli-

vajo na kakovost njihovega æivljenja. Pogovorili so se tudi o nekate-
rih problemih v dræavi. Poslanka je krajanom in krajankam pozorno 
prisluhnila, si zabeleæila bistvene stvari iz razprave in odprla mnogo 
novih zanimivih vpraπanj. Æivahna razprava s poslanko je trajala po-
zno v noË in prisotni so bili mnenja, da bi moralo biti πe veË takπnih 
sreËanj. Nekateri so se æe na samem poslanskem veËeru dogovorili za 
sreËanje s poslanko v njeni poslanski pisarni in tudi izven nje. 

Mojca JonËeska Malovrh

Julija Bizjak Mlakar si je zabeleæila poudarke 
iz razprave. Ob njej Rafko Goltnik.
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V petek, 26. marca, je minister 
za Slovence v zamejstvu in po 
svetu dr. Boπtjan Æekπ skupaj s 
prireditelji in gosti slavnostno od-
prl vrata tridnevnega spomladan-
skega sejma kmetijske, gozdarske 
in gradbene mehanizacije v Ko-
mendi z besedami: ≈Kmetijstvo 
je osnova Slovenije. Slovenija 
je zrasla na zemlji, zato je tako 

velja tudi za letoπnjega, ki je naj-
veËji doslej, tako po πtevilu raz-
stavljavcev, kot po povrπini raz-
stavnega prostora, kar ga uvrπËa 
na drugo mesto med kmetijskimi 
sejmi, takoj za radgonskim. Na 
20.000 kvadratnih metrih se je 
predstavilo skoraj 400 razstav-
ljavcev, precej drugaËe kot pred 
petnajstimi leti, ko se je na prire-

takih, ki s kmetijstvom nimajo 
neposredne povezave in jim  
obisk sejma predstavlja prijeten 
in sproπËen druæabni dogodek. 

Sejem, ki ga pripravlja Konje-
niπki klub Komenda s pomoËjo 
obËine Komenda, je po besedah 
predsednika kluba in glavnega 
organizatorja Alojza Laha postal 
z nenehnim razvojem pravi med-
narodni sejem, tako z razstavljavci 
in ponudbo, kot tudi z obiskom 
iz tujine: ≈V sedanjem Ëasu hude 
recesije bi morala dræava kmetij-
stvu in posredno tudi tovrstnim 
sejmom nameniti veËjo pozornost 
ter pomagati kmetom. Mi smo 
pripravljeni razvijati svojo dejav-
nost tako na sejemskem, kot na 
podroËju konjeniπkih prireditev, 
pri Ëemer od dræave priËakujemo 
πirπo podporo in razumevanje«, je 
πe dodal v pozdravnem nagovoru 
ob odprtju sejma. 

Predsednik Kmetijsko gozdar-
ske zbornice Slovenije Ciril Smr-
kolj je poudaril, da KomendËani 
æivijo za kmetijstvo, konjerejo in 
sejemsko dejavnost ter ugotavljal, 

da je poloæaj slovenskih kmeËkih 
druæin teæak. »estital je organiza-
torju in vsem, ki delajo v kmetij-
stvu, z æeljo po stabilnosti. 

Otvoritve sejma so se udeleæili 
πtevilni drugi ugledni gostje in 
predstavniki kmetijske stroke, 
med njimi æupan obËine Komen-
da Tomaæ Drolc, predsednik Od-
bora DZ za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano Franc BogoviË, di-
rektor Direktorata za kmetijstvo 
Branko Ravnik ter gostje iz Italije 
in Avstrijske Koroπke. 

Na sejmu so sodelovala domala 
vsa najpomembnejπa podjetja, ki 
se ukvarjajo z izdelavo in prodajo 
kmetijske in gozdarske mehani-
zacije, opreme in orodja z boga-
to ponudbo traktorjev razliËnih 
znamk, tipov in moËi, kosilnic, 
balirk, plugov, bran in drugih po-
ljedelskih strojev. Poleg podjetij 
in podjetnikov so se predstavile 
tudi okoliπke kmetije, ustanove, 
druπtva in druge organizacije 
s ponudbo blaga za vsakdanjo 
rabo. 

ANITA MEJA»

Podpisan sporazum za 26. Svetovno prvenstvo  
v gorskih tekih

Priprave na svetovno prvenstvo 
v Kamniku so v polnem teku

Na zadnji marËevski dan je bila v prostorih Atletske zveze Slovenije 
sveËano podpisana pogodba o izvedbi svetovnega prvenstva v gorskih 
tekih, ki bo 5. septembra potekalo v Kamniku. Gorski tek na Veliko pla-
nino, kjer organizatorji priËakujejo okoli 500 najboljπih tekaËev z vsega 
sveta, bo prvo svetovno prvenstvo na slovenskih tleh. Podpis pogodbe 
med Atletsko zvezo Slovenije, ObËino Kamnik in Klubom gorskih tekaËev 
Papeæ, kateremu je zaupana zahtevna naloga, pomeni uradno obeleæitev 
organizacije dogodka, katerega priprave so v polnem teku.

Na novinarski konferenci so o pomenu svetovnega prvenstva spregovo-
rili predsednik AZS Peter Kukovica, kamniπki æupan Tone Smolnikar, Ëlan 
izvrπnega odbora svetovne zveze v gorskih tekih Tomo ©arf in predsednik 
organizacijskega odbora Duπan Papeæ. 

Peter Kukovica je izrazil zadovoljstvo, da sta Slovenija in Kamnik dobila 
svetovno prvenstvo, pohvalil je sodelovanje ObËine Kamnik, ki je takoj 
pristopila k pomoËi pri organizaciji. Po besedah Toma ©arfa sta bila glavna 
motiva za organizacijo SP promocija Slovenije in Kamnika ter spodbuda za 
razvoj gorskega teka v Sloveniji. Naπi gorski tekaËi sicer sodijo v sam sveto-
vni vrh, kar redno dokazujejo s πtevilnimi osvojenimi odliËji v mladinski 
in Ëlanski konkurenci. Zato so Mitja Kosovel, Lucija KrkoË in Kaja ObidiË 
spregovorili o priËakovanjih in ciljih za prihajajoËo sezono in SP. Pomen 
promocije za Kamnik je izpostavil tudi æupan Smolnikar, ob tem pa do-
dal, da je vesel, da zgodba uspeva. Skupaj s sodelavci aktivno sodeluje 

Naravnost z deæele − oskrba 
z lokalno pridelano hrano 

V Srcu Slovenije se zavedamo pomena lokalne trajnostne oskrbe s hrano, 
zato se zavzemamo za izboljπanje prehranskih navad z zagotavljanjem sveæe, 
sezonske in raznovrstne lokalne ponudbe. 

V ta namen Jarina, zadruga za razvoj podeæelja, povezuje lokalne pride-
lovalce in potroπnike in zagotavlja oskrbo z zdravo hrano, pridelano v lokal-
nem okolju. Jarina deluje v skladu z naËeli, ki jih zagovarja blagovna znamka 
Srce Slovenije, ki predstavlja geografsko zaokroæeno obmoËje v obliki srca 
z geometriËnim srediπËem Slovenije kot srediπËno toËko obmoËja. KljuËno 
sporoËilo blagovne znamke Srce Slovenije je dvig kvalitete æivljenja prebi-
valcev na obmoËju, ki ga uresniËuje preko razliËnih projektov, eden od njih 
je Naravnost z deæele.

Pristop ≈iz regije za regijo« prinaπa velike prednosti, predvsem pa sta lo-
kalna proizvodnja in lokalna poraba hrane izjemno pomembna elementa 
tako krepitve lokalnega okolja kot tudi regionalnega razvoja. Lokalna oskrba 
z zdravo hrano veËa ekonomsko moË z novimi moænostmi zaposlovanja na 
podeæelju in prinaπa nove træne priloænosti za lokalne pridelovalce. Tako se 
odpirajo moænosti za nova delovna mesta, ohranja se poseljenost na podeæelju 
in z njim tudi kulturna krajina. Z oskrbo z lokalno pridelano hrano se zniæajo 
stroπki za nepotrebno skladiπËenje, prevoz in distribucijo, s tem prihranimo 
pri energiji, gorivu in reæijskih stroπkih ter prispevamo k zmanjπevanju toplo-
grednih emisij. Zaradi krajπih transportnih poti je hrana bolj kakovostna, sveæa 
in zdrava. Spodbujamo moænosti za neposredno prodajo na lokalnem trgu 
in z njo skrajπevanje trænih poti ≈iz njive na mizo«. Jarina povezuje kmete in 
z lokalnimi pridelki, predvsem z integriranim in ekoloπko pridelanim sadjem, 
oskrbuje kar nekaj lokalnih vrtcev in osnovnih πol v na obmoËju Srca Slovenije. 
Projekt Naravnost z deæele æeli okrepiti lokalno okolje, saj gre za indirektne 
stike med pridelovalci hrane in otroki, preko tega pa poteka tudi ozaveπËanje 
mladih o pomenu zdravega naËina æivljenja. 

K sodelovanju æeli Jarina pridobiti tudi druge javne ustanove, kot so domovi 
za starejπe obËane, srednje πole in gostilne, izvajati pa namerava tudi prodajo 
zdrave domaËe hrane v mestnih srediπËih. 

NATA©A SMREKAR

Kmetijski sejem v Komendi

Pestra ponudba in priloænost za sreËanje 
s stanovskimi kolegi 

Sejem v Komendi je med razstavljavci zelo priljubljen, ker traja vse-
ga tri dni, ni predrag, obiπËe pa ga veliko ljudi, veË deset tisoË. Matija 
Koritnik iz Depale vasi, ki na pobudo svojega oËeta razstavlja vsako leto 
æe od samega zaËetka sejma, je povedal, da je prisotnost na sejmu nujna, 
saj je potrebno obiskovalce opozoriti nase. ≈»e te na takπnem sejmu ni, 
si mislijo, da te na trgu ni veË. To pa si ne moremo privoπËiti. Hkrati je 
sejem tudi odliËna priloænost, saj lahko na podlagi povpraπevanja in potreb 
obiskovalcev prilagajamo in πirimo svojo ponudbo izdelkov.«

Kmetijski sejem v Komendi se je dobro umestil v slovensko sejemsko 
dogajanje. Vsako leto je veËji in z boljπo ponudbo, letoπnji je najveËji 
doslej, tako po πtevilu razstavljavcev, kot po povrπini razstavnega pros-
tora, kar ga uvrπËa na drugo mesto med kmetijskimi sejmi, takoj za 
radgonskim. Alojz Lah, gonilna sila in predsednik organizatorja — Ko-
njeniπkega kluba Komenda, je ministra dr. Boπtjana Æekπa in goste 
upraviËeno ponosno popeljal po sejmu, kjer se je na 20.000 kvadratnih 
metrih predstavilo skoraj 400 razstavljavcev.

lepa. Tisti, ki æivijo v mestu, mis-
lijo, da kmetijstva ne rabimo veË, 
saj dobimo vse v trgovini. Kme-
tijstvo potrebujemo.« Obenem je 
izrazil zadovoljstvo, da so med 
gosti tudi predstavniki kmeËkih 
organizacij iz Avstrijske Koroπke 
in Italije: ≈Govorimo o enotnem 
kmetijskem prostoru, edino 
kmetijstvo je zmoglo to moË, da 
je vkljuËilo zamejske kmetijske 
organizacije. Zavedamo se od-
prtosti in povezovanja.« 

Kmetijski sejem v Komendi 
se je dobro umestil v slovensko 
sejemsko dogajanje. Vsako leto 
je veËji in z boljπo ponudbo, kar 

ditvenem prostoru prviË zbralo 
in predstavilo le sedem razstav-
ljavcev kmetijske mehanizacije. 
Danaπnja ponudba razstavljavcev 
uvrπËa sejem na eni strani med 
specializirane sejme kmetijske, 
gozdarske in gradbene mehaniza-
cije, po drugi strani pa ima znaËaj 
prijaznega sejma s ponudbo za 
πiroko potroπnjo, o Ëemer priËa 
velik obisk sejma. Prav gotovo je 
k πtevilËnemu obisku pripomogla 
tudi brezplaËna vstopnina, orga-
nizirano brezplaËno parkiranje 
ter toplo sonËno vreme, ki je na 
hipodrom v Komendo privabi-
lo ogromno obiskovalcev, tudi 

Podpis pogodbe med Atletsko zvezo Slovenije, ObËino Kamnik in Klu-
bom gorskih tekaËev Papeæ, kateremu je zaupana zahtevna naloga (z 
leve): predsednik organizacijskega odbora Duπan Papeæ, kamniπki æu-
pan Anton Tone Smolnikar in Peter Kukovica, predsednik Atletske 
zveze Slovenije.

Za obËino Kamnik so znaËilne 
moËne dnevne delovne, πolske 
in druge migracije v Ljubljano, ki 
povzroËajo gost promet, predvsem 
avtomobilski. Æelezniπka povezava 
z Ljubljano je trenutno zaradi niz-
kih hitrosti premalo privlaËna. V 
prostorskih aktih je predvidena 
posodobitev proge, kar bi bistve-
no izboljπalo situacijo. Posodobi-
tev æelezniπke proge je projekt, 
ki je regionalnega pomena in pri 
katerem se moramo povezati vse 
obËine vzdolæ proge. Naπa æelja je, 
da se posodobitev æelezniπke pro-
ge Ljubljana —Kamnik uvrsti med 
prioritetne projekte Ministrstva za 
promet in da se za njeno posodo-
bitev pridobi kohezijska sredstva 
EU. Na ObËini Kamnik veliko po-
zornosti namenjamo tudi mreæi 
kolesarskih poti. Pripravljenih 
je vrsto projektov, s katerimi se 
vzpostavljajo kolesarske poveza-
ve skozi celotno obmoËje obËine 
ob reki Kamniπki Bistrici ter po 
Tuhinjski dolini.

Zaradi æelje in volje, da se raz-
mere izboljπajo, smo na ObËini 
Kamnik pristopili k medna-
rodnemu projektu ≈CO2-Neu-
TrAlp - CO2 Neutral Transport 
for the Alpine Space«, ki se je za-
Ëel izvajati s 1. septembrom 2008 
in katerega partner je Center za 
razvoj Litija. Projekt povezuje 15 
partnerjev iz 5 evropskih dræav, 
Avstrije, Francije, NemËije, Italije 
in Slovenije, in bo trajal 36 mese-
cev. V okviru projekta se izdeluje 
koncept mobilnosti za dnevne 
migrante v Ljubljano z naborom 
ukrepov, izvedene so bile delavni-
ce za πirπo javnost, vzpostavljen je 
spletni portal ≈www.deliva.si«, kjer 
si lahko izmenjate proste sedeæe v 
avtomobilih. »e ste brez prevoza 
ali se peljete sami, objavite to na 

spletni strani in si poiπËete sopo-
tnika ali prevoz. 

V letoπnjem letu bo v okviru 
projekta izdelan tudi ≈Koncept 
prometa v Kamniπki Bistrici 
z naborom ukrepov in finanË-
nim ovrednotenjem«, aktivnosti 
za poveËanje ozaveπËenosti javno-
sti in politike s pomoËjo razliËnih 
promocijskih akcij, na nekaterih 
mestih v regiji bodo postavljene 
varne kolesarnice. V Kamniku 
bo to na æelezniπki postaji Zapri-
ce.

V sklopu projekta je Center za 
razvoj Litija v zaËetku marca letos 
v prostorih ObËine Kamnik orga-
niziral delavnico ≈Trajnostna 
mobilnost«, ki je bila namenjena 
izobraæevanju obËinskih uprav. 
Delavnico je vodil dr. Matej 
Ogrin iz druπtva za zaπËito Alp, 
Cipra. Udeleæili so se je predstav-
niki obËin Kamnik, Domæale in 
Litija. Dr. Matej Ogrin je opo-
zoril na prevlado avtomobilov 
v mestih, Ëeprav bi morali biti v 
prometu vsi udeleæenci enako-
pravni. V Sloveniji je πe vedno 
veËina prometnega naËrtovanja 
podrejenega avtomobilskemu 
prometu. V sosednjem Gradcu 
od leta 1991 niso zgradili nobene 
nove ceste niti razπirili obstojeËe. 
Dejstvo je, po besedah dr. Ogrina, 
da s πiritvijo cest dolgoroËno ne 
reπiπ problema. Evropska unija 
se trajnostnemu prometu po-
sveËa zadnjih 30 let. Slovenija za 
10 do15 let zaostaja za evropskimi 
mesti.

Tako kot drugje v Sloveniji, 
moramo tudi v Kamniku veË po-
zornosti posvetiti nemotorizi-
ranemu prometu (peπ potem, 
kolesarstvu) in spodbujati upo-
rabo javnega potniπkega pro-
meta. Visok standard javnega 

potniπkega prometa je znaËil-
nost najrazvitejπih dræav sve-
ta. Naπ cilj mora biti vzpostavitev 
kakovostnega in uËinkovitega 
javnega potniπkega prometa, ki 
bo konkurenËen cestnemu mo-
tornemu prometu in bo vsem 
skupinam prebivalcev zagotavljal 
ustrezno raven mobilnosti. Upo-
raba javnega potniπkega prometa 
pomeni odloËitev za dvig kakovo-
sti æivljenja.

V Kamniku, poleg prej omenje-
ne modernizacije æelezniπke pro-
ge, vzpostavitve mreæe kolesarskih 
in peπpoti ter izboljπanja sistema 
javnega potniπkega prometa, lah-

ko za izboljπanje razmer v prome-
tu veliko naredimo tudi s t. i. meh-
kimi ukrepi, kot so: informiranje, 
ozaveπËanje, plaËana vozovnica za 
javni potniπki promet za prevoz 
na delo, izdelava mobilnostnih 
naËrtov za novogradnje, itd. 

Pri reπevanju prometne proble-
matike je nujno potrebno sodelo-
vanje veË obËin in vkljuËevanje 
vseh druæbenih skupin, saj ne 
smemo pozabiti na ostarele, mla-
dino, invalide ter ostale druæbene 
skupine, ki ne morejo voziti.

OB»INA KAMNIK
Odnosi z javnostmi

Trajnostna mobilnost v obËini Kamnik
PodroËje prometne ureditve je tako kot v celotni Sloveni-

ji tudi v obËini Kamnik eno od najbolj pereËih, potrebni so 
takojπnji ukrepi. Zaradi intenzivne poselitve v zadnjih letih 
in zaradi sodobnega naËina æivljenja so ceste vsak dan bolj 
obremenjene in potovalni Ëasi daljπi.

pri pripravah, ObËina Kamnik pa bo SP tudi finanËno podprla. Osrednja 
prireditev, sveËana otvoritev in zakljuËek tekmovanja, bosta potekala na 
Glavnem trgu v Kamniku in æupan je prepriËan, da se bo dogodek zlil tudi 
s srednjeveπko kuliso Kamnika, na katero smo prav tako ponosni. 

Duπan Papeæ je predstavil æe nekaj tehniËnih podrobnosti tekmovanja. 
©tart teka bo pri osnovni πoli v Stranjah. Proga bo tekmovalce vodila po 
tradicionalni poti do cerkvice sv. Primoæa, naprej po planinski poti pre-
ko Pasjih peËin do Male planine, pastirskega naselja do cilja na najviπji 
toËki Velike planine. »lani se bodo spoprijeli z 12 km traso, Ëlanice in 
mladinci bodo πtartali nekoliko viπje, na Prelesju, mladinke pa na planini 
Kisovec pod Malo planino. Press center bo v dneh tekmovanja v Domu 
kulture v Kamniku, izbran pa je tudi uradni logotip SP, ki ga predstavlja 
velikoplaninski pastir. Pripravljena je æe tudi spletna stran 26. svetovnega 
prvenstva: www.wmrc2010-kamnik.si.

Kdaj bo pripravljen investicijski dokument  
za πportni center s pokritim bazenom?

Kot smo æe pisali, je ObËina Kamnik v lanskem letu zaËela s postopki za 
izgradnjo πportnega centra s pokritim olimpijskim bazenom. Gre za enega 
najveËjih tovrstnih projektov v Sloveniji saj je njegova investicija ocenjena 
na dobrih 9 milijonov evrov, v kompleksu pa bo poleg olimpijskega bazena 
πe πportni hotel, πportne veËnamenske dvorane, restavracija, medicinske 
sobe ...

Izdelan je investicijski dokument, πtudija izvedljivosti in stroka se strinja, 
da je olimpijski bazen smiselno umestiti v obmoËje M1 Pod Skalco, kjer je 
takπen objekt s prostorskim aktom æe predviden. V izdelavi je predstavitvena 
broπura za pridobivanje potencialnih investitorjev, kar je dobro izhodiπËe, 
da se projekt nadaljuje in dokonËa v prihodnjem mandatu æupana in ob-
Ëinskega sveta. Kot pravi podæupan Brane GoluboviË, je logiËno nadaljevanje 
dosedanjih aktivnosti odkup pribliæno 9.000 m2 metrov zemljiπË, v drugi 
fazi pripraviti dokumentacijo za gradbeno dovoljenje ter izdelati prijavo na 
razliËne razpise in v tretji priËeti gradnjo, ki je fazna (bazen s pripadajoËo 
πportno infrastrukturo ter nato hotel s pripadajoËo infrastrukturo).

Ob vpraπanju obËinski upravi, kdaj bo ObËinski svet obravnaval investi-
cijsko dokumentacijo za pokriti bazen, kakπna je finanËna konstrukcija, ka-
teri so moæni viri financiranja kompleksa in kolikπna je ocenjena vrednost 
zemljiπË, so v svetniπki skupini LDS Kamnik predlagali, da najpozneje do 
junija na obËinskem svetu predstavi projekt ≈pokriti bazen« in izvede uradno 
cenitev zemljiπË, ki jih je potrebno odkupiti in tudi to uvrsti v investicijsko 
dokumentacijo. Predlagajo razmislek o morebitnem najemu kredita za na-
kup zemljiπË lastnikov, kjer bo nekoË postavljen ta kompleks, saj je potrebno 
za pridobitev gradbenega dovoljenja in prijavo na razpise imeti v lasti ta 
zemljiπËa ali vsaj stavbno pravico. 

Kot pojasnjuje Liljana Juhart Mastikosa, vodja oddelka za druæbene dejav-
nosti obËine Kamnik, obËinska uprava predlaga, da se investicijski dokument 
za pokriti bazen obravnava predvidoma junija, do takrat pa se bo izvedla 
tudi uradna cenitev zemljiπË, ki jih je potrebno odkupiti. Na predvidenem 
obmoËju je 13 lastnikov, ki so jih zaprosili za pisno staliπËe o pogojih glede 
morebitnega nakupa oziroma prodaje zemljiπËa, ki je njihovi lasti.

Ocenjena vrednost investicije, ki vkljuËuje gradbeno obrtna in izvedbena 
dela, vrednost opreme ter urejanje okolice, znaπa 9.572.543 evrov, od tega 
πport garni hotel kategorije 3* 4,1 milijonov evrov, bazenski program s 
skupnimi prostori 3,5 milijonov evrov, wellness program 875.500 evrov, fit-
ness program 691.000 evrov, diagnostiËni center 130.000 evrov ter ureditev 
okolice (dostop, parkiriπËa) 202.000 evrov. V tej vrednosti investicije pa ni 
vkljuËeno: odkup celotnega zemljiπËa, priprave projektne dokumentacije, 
komunalnega prispevka in taks, nadzor in inæeniring.

Kot moæne vire financiranje obËinska uprava naËrtuje sredstva s strani 
ministrstva za πolstvo in πport z naslova vsakoletnega razpisa ≈Sofinanciranje 
investicij v novogradnje in posodabljanje πportne infrastrukture«. Sofinanci-
ranje znaπa najveË 20 % za objekt in 80 % za opremo. TeoretiËno bi lahko 
maksimalno dobili 2 milijona evrov, vendar je bil v letu 2009 najviπji znesek 
sofinanciranja 554.600 EUR. Kot pojasnujejo na ObËini, bi lahko na ta razpis 
kandidirali le za bazen (ker je pogoj πportna infrastruktura v lasti obËine). 
S tem namenom je projekt tudi zasnovan dvofazno. V prvi fazi je v idejni 
zasnovi projekta vkljuËen le bazen ter wellness in fitness program, hotel s 
pripadajoËimi programi pa je del druge faze projekta. 

Konec leta 2010 ali v zaËetku 2011 pa je predviden javni razpis Evrop-
skega sklada za regionalni razvoj, ki bi tudi lahko zagotovil nekaj sredstev. 
Ministrstvo za gospodarstvo naj bi razpisalo razpis ≈Dvig konkurenËnosti 
turistiËnega gospodarstva ∑ turistiËna infrastruktura- sredstva ESRR«, na 
katerega pa se lahko prijavijo samostojni podjetniki in gospodarske druæbe 
in ne obËine. Deleæ sofinanciranja znaπa najveË 40% od upraviËenih stroπkov 
investicije oziroma najveË 4 milijone evrov.
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Pomlad, ko se narava prebuja iz zimskega spanja, je najlepπa v Arbo-
retumu VolËji Potok. Mnogi so prepriËani, da je arboretum najlepπi, ko 
cvetijo tulipani, a zaradi dolge zime je lep tudi sedaj, ko se πele razcveta 
tisoËe narcis. ©e preden pa je zacvetelo pomladno cvetje, so v Arboretumu 
postavili miniature celovπkega Minimundusa, ki tod gostuje æe nekaj let. 
Vsako leto obËudujemo zanimive makete razliËnih stavb in turistiËnih 
znamenitosti, letos staro mestno hiπo iz Prage, sinagogo iz Gradca, stolp 
Belem kot znameniti del pomorske portugalske zgodovine, vasico San 
Andres Xecul iz Gvatemale, palaËo neodvisnosti iz Filadelfije, OMV ra-
finerijo iz Avstrije. NajveË pozornosti obiskovalcev razstave, ki se v teh 
dneh poslavlja, pa je pritegnil naπ gorenjski biser — miniatura Blejskega 
gradu, ki je na ogled prviË v Sloveniji. Izdelali so jo lansko leto in je kot 
turistiËna znamenitost razstavljena v Minimundusu poleg Narodne in 
univerzitetne knjiænice iz Ljubljane. 

V teh dneh pa so se v angleπkem parku arboretuma naselili dinozavri, 
Ëesar so se πe posebej razveselili otroci. Preko petdeset dinozavrov v na-
ravnih velikostih je na ogled do 16. maja. NajveËji oziroma najdaljπi med 
njimi je diplodok, ki s svojim dolgim vratom meri v dolæino kar 23 metrov. 
Pterodaktil kraljuje v zraku, triceratops varuje svoje mladiËe, prednik kro-
kodila goniofolis pa med premikanjem vleËe svoj trebuh kar po tleh. V 
parku raste tudi veliko dreves in rastlin, s katerimi so se prehranjevali di-
nozavri, oznaËeni so s posebnimi tablicami, da jih obiskovalci spoznajo. 

SA©A MEJA»

Vsako leto se Ëlani ©D Podgorje 
z avtobusom odpravimo na spek-
takel pod Poncami in tudi letos 
smo nadaljevali tradicijo. Izognili 
smo se sobotnemu ≈napadu« proti 
skakalnici, v zgodnjih nedeljskih 
jutranjih urah nas je Kam-bus po-
peljal do planiπke velikanke. 

Ob lepem vremenu, prijetni 
druæbi, dobri jedaËi in pijaËi smo 
uæivali v lepih in dolgih skokih. 
Vsi smo se strinjali, da je bila pri-
reditev organizirana na nivoju, 
najbolj pa nas je navduπila varnost 
na letalnici, kar nam bodo gotovo 
v pomoË tudi pri naπi (nekoliko 
manjπi) skakalnici.

Z a n i m a n j e  z a 
planiπki dogodek 
iz leta v leto raste, 
kar pove podatek, 
da  nas  je  vsako 
leto veË na naπem 
≈podgorskem« av-
tobusu. Zato bomo 
tudi v prihodnje 
nadaljevali z naπo 
tradicijo, saj si vsi 
skakalci, ki si upa-
jo na vrh velikanke, 
zasluæijo naπ aplavz 
in podporo.

©D Podgorje

V torek, 30. marca, se je v Mer-
cator centru v Kranju odvijala 
turistiËna trænica v okviru 24. 
festivala Turizmu pomaga last-
na glava, na kateri si je ekipa 
O© Frana Albrehta iz Kamnika 
z nalogo ≈S KamenËkom na Sv. 
Primoæa nad Kamnikom« pri-
sluæila dve zlati priznanji po 
oceni strokovne komisije — za 
najboljπi projekt in za najboljπo 
turistiËno trænico na festivalu.

Predstavili so izletniπko toËko Sv. 
Primoæ nad Kamnikom, ki je med 
domaËini priljubljena predvsem 
kot cilj rekreacije. Malokdo pa ve, 
da je po poti do cerkvice sv. Pri-
moæa in Felicijana æe pred veË sto 
leti potekala ena najbolj obiskanih 
romarskih poti na Slovenskem, o 
kateri je pisal æe Valvasor. Le redki 
domaËini poznajo πtevilne legende 
in pripovedke, ki bogatijo etnolo-
πko dediπËino naπih krajev. V nalogi 
so uËenci nekdanjo romarsko pot 
oznaËili in jo vsebinsko obogatili z 
legendami, zgodovinskimi dejstvi 

in drugimi zanimivostmi. 
Osrednji lik projekta je Kamen-

Ëek. UËenci ga opiπejo kot ≈Ëastit-
ljivi najstarejπi prebivalec naπega 
planeta, ki pozna πtevilne legende 
in ponuja πtevilne moænosti za igro, 
veËina od nas pa se ob kamne zna 
le grdo spotakniti«. Maskota Kamen-
Ëek s πirokim nasmehom in naga-
jivimi oËmi je na stojnico privabil 
πtevilne obiskovalce. UËenci pa so 
mu ≈pomagali« z deljenjem kamen-
Ëkov — kamnov sreËe, katere je bilo 
na stojnici moæno zamenjati za ka-
menËke z okusom Ëokolade (peci-
vo). Za popestritev in uspeπnejπo 
promocijo turistiËnega produkta 
je ekipa pripravila letak, zbirko po-
barvank in pouËno druæabno igro 
≈S KamenËkom na Sv. Primoæa nad 
Kamnikom«. Obiskovalcem turistiË-
ne trænice pa so se predstavili tudi 
s pesmico ≈Pridi, pridi z mano« in 
plesom.

Kljub osvojenima priznanjema 
uËenci pravijo, da so πele na zaËetku 
poti. Æelijo si, da njihove ideje ne 

ostanejo le na papirju, ampak zaæivijo 
med ljudmi, zato so pripravili æe πte-
vilne aktivnosti, h katerim vas bomo 
povabili v naslednjih mesecih.

Vse tiste, ki se s KamenËkom 
πe niste spoznali, obveπËamo, da 
imate novo priloænost 20. aprila 

v Mercator centru Ljubljana ©iπka, 
kjer bo potekala zakljuËna trænica 
festivala Turizmu pomaga lastna 
glava. Vljudno vabljeni, da popol-
dne preæivite v naπi druæbi!

Ekipa devetoπolcev 
z mentorico Mirjam Hribernik

O© Frana Albrehta na festivalu turizma 

S KAMEN»KOM DO DVEH 
ZLATIH PRIZNANJ

≈Zlata« ekipa O© Frana Albrehta: Lara Letnar, Marija Lara Schnabl, Lara 
Trstenjak, Rok »evka, Robert KlopËiË, Tina Vesna Novak, Vesna Blago-
jeviË, Tjaπa ©midovnik, Miha Jemec, Miha Plahutnik in KamenËek.

Ekipa uËenk O© ©martno v 
Tuhinju (Vesna Drolc, Kaja 
Frontini, Æana Hribar, Karmen 
Kogej, Marinka ©arc, Tajda To-
nin, Manca UljanËiË in Lara Vr-
taËnik) so na dræavnem tekmo-
vanju Turizmu pomaga lastna 
glava tekmovale s turistiËno 
nalogo ≈Cvejta, kam s’pa πva?« 
in osvojile zlato priznanje.

30. marca je v Kranju potekala 
turistiËna trænica, kjer so mladi 
osnovnoπolci predstavljali svoje 
kreativne zamisli o lepoti naravnih 
in kulturnih danostih svojega kraja. 
O© ©martno v Tuhinju je sodelovala 
s predstavitvijo turistiËno-razisko-
valne naloge z naslovom Cvejta, 
kam s’ pa πva?, s katero so uËenke 
8. in 9. razreda pod vodstvom men-
toric Olge Drolc in Petre PotoËnik 
raziskovale obmoËje bliænjega bise-

ra Menine planine ter za obiskoval-
ce æe tradicionalnega konjerejskega 
praznika, ki se odvija na planini, 
pripravile popestritev — druæabno 
dejavnost, katere namen je najti iz-
gubljeno kravo Cvejto, hkrati pa na 
zanimiv in aktiven naËin spoznati 
Menino, njene znamenitosti, legen-
de ter pastirsko æivljenje.

Izredno zanimanje je poæela prav 
krava Cvejta, saj so se obiskovalci 
lahko preizkusili v molæi, pastir-
skem plesu, sestavljanju podrte 
ograje, izdelovanju maskote Cvejte 
... ≈Ljudje so Ëakali v koloni, da bi 
se preizkusili v molæi«, je povedala 
ena od uËenk, ki je vsakemu obisko-
valcu podarila πe mleko. ≈Menimo, 
da je naπa stojnica pritegnila toliko 
pozornosti prav po zaslugi Cvejte 
in aktivnosti na njej ter nam pri-
nesla zlato priznanje, s katerim je 

nagrajen naπ trud«, so z veseljem 
povedale uËenke.

UËenke O© ©martno v Tuhinju 
bodo svojo nalogo predstavile πe 
na zakljuËni prireditvi festivala Tu-

rizmu pomaga lastna glava, ki bo 
potekala 20. aprila v Ljubljani ter 
na πolskih in krajevnih prireditvah. 
UËenkam iskreno Ëestitamo! 

Petra PotoËnik

CVEJTA IZ O© ©MARTNO 
V TUHINJU OSVOJILA ZLATO

V Arboretumu VolËji Potok

Sprehod med miniaturami 
znamenitih stavb in dinozavri

Miniatura Blejskega gradu, ki je poleg Narodne in univerzitetne knji-
ænice iz Ljubljane edina slovenska stavba, razstavljena v celovπkem 
Minimundusu, je bila v Arboretumu VolËji Potok prviË na ogled v Slo-
veniji. Eden starejπih srednjeveπkih gradov pri nas, z darovnico prviË 
omenjen leta 1004, stoji na mogoËni strmi peËini, ki se dviga nad Blej-
skim jezerom. Do leta 1858 je bil prebivaliπËe briksenπkih πkofov, ki so 
ga nato prodali industrijskemu veljaku Ruardu. Pozneje je grad preπel 
v last mejne deæele (Grenzmark), od leta 1999 pa je njegova lastnica 
Republika Slovenija. V gradu so strokovnjaki Slovenskega narodnega 
muzeja uredili manjπo zbirko o zgodovini Bleda in o stilskem pohiπtvu 
iz preteklih stoletij. 

Stara mestna hiπa iz Prage je ena glavnih atrakcij in turistiËnih desti-
nacij v Pragi. Nastala je leta 1338, ko so meπËani z dovoljenjem kralja 
Janeza Luksemburπkega dogradili manjπo meπËansko hiπo v veliko 
mestno hiπo oziroma magistrat. Njen pomemben del je astronomska 
ura, ki je sestavljena iz treh delov. Prvi del prikazuje poloæaj Sonca, 
Lune in Zemlje na nebu, znamenja horoskopa ter trenutni Ëas. Drugi 
del predstavljajo razliËni kipi, tretji del pa prikazuje menjavo mesecev 
in letnih Ëasov. 

V Ëudovitem naravnem okolju angleπkega parka je na ogled preko pet-
deset dinozavrov v naravni velikosti.

©D Podgorje tudi letos v Planici

MAMA TERRA,
trgovina z zdravo prehrano in naravnimi 
bioloπkimi izdelki, 

V Kamniku, Ljubljanska cesta 4/a (Svetilnik II.),
tel.: 01/8311 611, www.jancomm.si

• izdelkov zdrave prehrane priznanih znamk in bioloπko certificiranih slovenskih
   ponudnikov, izdelkov brez glutena in sladkorja
• visokokakovostnih zeliπËnih, sadnih in japonskih zelenih Ëajev
• vrhunske otroπke hrane Holle in BIO otroπkih Ëajev.
• vrhunske naravne kozmetike Dr. Hauschka, Logona, Bergland in Sophyto
• ekoloπkih Ëistil znamk Almawin in Biokor

UPOKOJENCEM od 1. do 5. dne v mesecu nudimo

5% POPUST!
BrezplaËno merjenje krvnega tlaka vsak dan.

Skrbimo za redne predstavitve naπih izdelkov, svetovanja o zdravem 
naËinu prehranjevanja in liËenja z naravno kozmetiko: 
9. aprila od 15. do 19. ure: mini nega obraza negovalne kozmetiËne linije 
Logona, prijave na 01/83 11 611,
10. aprila od 9. do 12. ure: predstavitev in degustacija rdeËega kvasnega riæa v 
prahu, yacon rezin, vlaken indijskega trpotca (za vse, ki æelite izboljπati vrednost 
holesterola in sladkorja v krvi)
13. aprila od 15. do 19. ure: prezentacija olj iz neokrnjene narave v Sibiriji
14. aprila od 15. do 18. ure: predstavitev negovalne kozmetike Welleda
15. in 20. aprila od 15. do 19. ure: degustacija kokosovih Ëipsov, kokosove moke 
v prahu, ovsenega in riæevega mleka v prahu
17. aprila od 9. do 12. ure: degustacija ekoloπkih Ëajev iz rastlin slovenskega 
porekla
24. aprila od 9. do 12. ure: prezentacija in degustacija eteriËnih olj v medu 
slovenskega porekla

Delovni Ëas: ponedeljek- petek od 9. do 19. ure,
                     sobota od 9. do 12. ure.

GLAVNI TRG 21, KAMNIK
TELEFON 01/839 11 36

VAM PODARJA BREZPLA^NI
OKULISTI^NI PREGLED OB NAKUPU O^AL IN

OD PONEDELJKA DO PETKA :  8 - 12, 15 - 18
SOBOTA :  9 - 12

SAMOPLAČNIŠKA OKULISTIČNA AMBULANTA
TOREK : 15 - 18

VREDNOSTNI BON
30 eur

Velja pri nakupu nad 100 eur. Vnov~ljiv do 01.05.2010. Popusti se ne se{tevajo.

IZBIRATE PA LAHKO TUDI MED SON^NIMI O^ALI
IN KOREKCIJSKIMI OKVIRJI ZNANIH BLAGOVNIH ZNAMK
GUCCI, MAX MARA, HUGO BOSS, RAY BAN, CARERRA...

NOVA KOLEKCIJA SON^NIH O^AL RAY BAN

PEDIKURA
problemi z gliviËnimi obolenji, 
vraπËenimi nohti, virusnimi 
bradavicami, sanacija kurjih oËes

REFLEKSOTERAPIJA

MASAÆA celotnega telesa

Kogej Breda, Podhruπka 10, Kamnik
Tel.: 041/342-940, 01/8391-743
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tudi Ëisto Ëloveπka razmiπljanja. 
Ljudje, ki sedijo za omizji, na fote-
ljih, ljudje, ki si nadevajo maske in 
padajo pod najrazliËnejπe vplive, 
se πopirijo ali pa obupujejo. Ljudje 
s svojimi zgodbami, s svojimi pot-
mi, reakcijami in miπljenji, z vsem 
tistim, kar je avtor na simboliËen 
naËin predstavil æe na eni sami 
sliki s peπËeno uro, z rojstvom in 
smrtjo, z zaËetkom in koncem. In 
potem je to zgodbo slehernika raz-
delil le πe na posamezna slikovna 
dejanja in jo odel v sporoËilnost 
novih miselnih kontekstov. Tokrat 
Duπan Sterle realne oblike Ëlove-
πkih likov poenostavlja, avtorsko 
modificira, naslika v silhuetno Ëi-
stih formah, predvsem pa jih ob-
likuje v sestavljanke barvnih plo-
skev. Njegovi ljudje se razkrajajo 
v fragmente, v homogene barvne 
detajle, v nekakπne ‘puzzle’, pri 
katerih je vsaka izmed njih arti-

Ob obËinskem prazniku Ob-
Ëine Kamnik je Glasbena πola 
Kamnik v sredo, 31. marca, v 
Vremπakovi dvorani πole pripra-
vila slavnostni koncert, posveËen 
spominu na Rudolfa Maistra. V 
prijetnem veËeru so se predstavi-
li najboljπi uËenci-solisti, ki so na 
tekmovanjih dosegli nagrade in 
najviπja priznanja, uËenci -solisti, 
ki se πe bodo v kratkem udeleæili 
tekmovanj, ter uËenki Marinka 
©arc — klavir in Nina Smrekar 
— oboa, ki sta uspeπno opravili 
sprejemni izpit na Konservatori-
ju za glasbo v Ljubljani. 

V galeriji Veronika je do 
25. aprila na ogled zanimiva 
razstava kamniπkega slikar-
ja in grafiËnega oblikovalca 
Duπana Sterleta z nekoliko 
nenavadnim naslovom Kam 
obesiti sliko? Umetnik tokrat 

Razstava slik Marjana Novaka ©katle

Kamniπka kavarna 
pokala po πivih

Ob praznovanju obËinskega praznika je v petek, 26. marca, v kamniπki 
kavarni Veronika potekalo odprtje prve veËje samostojne razstave Kamni-
Ëana Marjana Novaka, bolj poznanega pod vzdevkom ©katla. Obiskovalci 
smo imeli kaj videti, predvsem pa smo se nasmejali Marjanovim duhovitim 
izjavam in komentarjem. Kako priljubljen je ©katla med KamniËani priËa 
veliko πtevilo njegovih prijateljev, soustvarjalcev, znancev in nakljuËnih 
obiskovalcev, ki so kavarno zapolnili do zadnjega kotiËka. Vzduπje v ka-
varni je bilo izjemno prijetno, prostor je bil napolnjen s pozitivno energijo 
in optimizmom, ki izæareva iz ©katlinih slik. Piko na i je dodal nastop naπe 
dalmatinske klape Mali grad, katere vnet obËudovalec in zvest posluπalec 
je ©katla. 

Marjan je slikar samouk. Ta æelja se je porodila æe v otroπtvu, saj je rad 
risal in obiskoval ure likovnega pouka, ki ga je pouËeval profesor Ferdo 
Majer. ©e danes se spominja kako je zelo dobro izdelal linolej s podobo 
Preπerna, a mu na æalost profesor ni verjel, da ga je izdelal sam in razo-
Ëaranje je bilo precejπnje.

Priznan slovenski slikar Tomaæ Perko je ©katlo prijetno presenetil z 
obiskom dogodka ob odprtju razstave. »eprav se poznata ni mogel skriti 
veselja in navduπenja: ≈Sploh nisem vedel, da ti vse to slikaπ!« V ozadju 
vidimo le nekaj razstavljenih del.

Avtorja razstave in njegova dela je uvodoma predstavil kamniπki slikar 
Bogdan Potnik, ki je risanju, slikanju, kiparstvu in rezbarstvu posvetil 
veËino svojega æivljenja in se je v πirπem okolju uveljavil kot izvrsten 
umetnik samouk.

sledi barvam in figuraliki, ki ji 
je zavezan æe od zaËetka svojih 
ustvarjalnih prizadevanj.

Razstavo, ki je bila odprta prav 
na dan obËinskega praznika, 29. 
marca, je pospremila videopro-
jekcija Fragmenti, v kateri je Du-

Razstava slikarja Duπana Sterleta 

KAM OBESITI SLIKO?

Duπan Sterle tokrat obravnava barvo na dva zanimiva naËina: barvo na 
barvo, da doseæe homogenost vsakega barvnega fragmenta sestavljanke 
in barvo ob barvo, da vzpostavi zanimiva souËinkovanja. Z barvami 
razkriva sporoËilnost, simbolnost, z njimi priËara vzduπje, razpoloæenje 
slike. Na tej sliki je upodobil æongliranje, pa naj bo to s samim seboj, 
z drugimi ljudmi, nasprotnikom, narodom ...

Preplet glasbe z recitacijami Maistrovih pesmi

V programu, ki ga je pri-
pravila in vodila prof. Ana 
Smrtnik, so se predstavili: 
Komorna skupina violinistov 
zaËetnikov, Mladinski pevski 
zbor Glasbene πole Kamnik, 
Ana Medved - flavta 1. raz-
red , Marinka ©arc - klavir 6. 
razred, Petra Kokotec - citre 
4. razred, Nina Smrekar - oboa 
6. razred, Urπka Kadunc in 
Marija Holcar - klavir πtiriro-
Ëno, Lorina Marolt Vajda - vio-

lina 6. razred, Gaπper Vodlan 
- harmonika 5. razred, Tjaπa 
Vrhovnik - violonËelo 7. raz-
red, Ana Vidmar - saksofon 
6. razred, Aleksander Sever 
- mali boben, Peter JeriË - po-
zavna 4. razred. Na klavirju 
sta jih spremljala profesorja 
Marija Holcar in Igor Seme.

Skozi veËer se je glasba pre-
pletala z recitacijami Maistrovih 
pesmi in spomini na njegovo 
delo in æivljenje. Prof. Ana Smrt-
nik je Rudolfa Maistra predstavila 
ne le kot pogumnega vojaka od-
loËnega znaËaja, temveË tudi kot 
literata, pesnika, slikarja, biblio-
fila ter organizatorja kulturnega 
æivljenja, ki ga je zanimala tudi 
glasba. Predvsem je bil moæ, ki 
je cenil svoj narod in vse, kar je 
bilo slovenskega. Spomine po 
poti æivljenja nepozabnega moæa 
so priklicale tudi njegove pesmi, 
ki jih je recitirala Ana Vidmar.

Nina Smrekar je zelo nadarjena, 
muzikalna uËenka oboe, uspeπno 
je opravila sprejemni izpit na 
Konservatoriju za glasbo v Ljub-
ljani. V letoπnjem πolskem letu se 
je udeleæila Regijskega tekmova-
nja mladih glasbenikov in preje-
la zlato priznanje, na Dræavnem 
tekmovanju mladih glasbenikov 
Slovenije pa srebrno priznanje. 
Sodeluje tudi v pihalnem orkestru 
Glasbene πole Kamnik.

Lorina Marolt Vajda obiskuje 
7. letnik violine v razredu Narci-
sa SalihoviËa. Obiskuje tudi pouk 
klavirja in plesno πolo, smer ba-
let. Je zelo talentirana uËenka, kar 
dokazuje z visokimi priznanji na 
slovenskih in mednarodnih tek-
movanjih. Njeno igranje je muzi-
kalno dovrπeno, intonanËno Ëisto 
in predvsem zelo zrelo, do glasbe 
in umetnosti ima lep, odgovoren 
odnos.

Gaπper Vodlan peto leto obiskuje 
pouk klavirske harmonike. Red-
no se udeleæuje javnih nastopov 
v okviru Glasbene πole, veËkrat 
pa tudi na drugih kulturnih pri-
reditvah.

Saksofonistka Ana Vidmar je ta-
lentirana in prizadevna, kar do-
kazuje tako na podroËju glasbe 
kot recitala, saj smo ta veËer pri-
sluhnili glasbi njenega saksofona 
in njenim obËutenim recitacijam 
Maistrovih pesmi.
Med doseæki omenimo, da je letos 
na Mednarodnem tekmovanju 
glasbenikov v Beogradu prejela 
2. nagrado. Z veseljem pa prepeva 
tudi v Meπanem pevskem zboru 
Odmev.

VeËer, ki nam je prinesel ve-
selje in veliko glasbenih uæitkov, 
je le utrinek dela izredno priza-
devnih pedagogov in uËencev 
Glasbene πole Kamnik s 56-letno 
tradicijo in prav πkoda je, da se ga 
ni udeleæilo kaj veË obiskovalcev! 
Organizatorji in sodelujoËi si na-
mreË s tovrstnimi dogodki priza-
devajo popestriti kulturno æivlje-
nje v naπem mestu, zato je na nas, 
da zaæivimo tudi kulturno!

VERA MEJA»
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Zapel j i vo
Pristno vzdušje kavarne 
za sladke radosti in drobna 
razvajanja.
Z izbrano kavo in
odličnimi sladicami.

kulirana v pomenljivo obliko in 
barvo« opisuje Sterletovo ustvar-
jalnost Stibilj ©ajnova.

Æupan Anton Tone Smolni-
kar, ki je razstavo tudi odprl, se je 
spomnil avtorjeve ustvarjalnosti 
ter njegovih del izpred mnogih let 
ter izpostavil pomembno vlogo 
kulture tudi za ObËino Kamnik.

KamniËan Duπan Sterle, po 
poklicu oblikovalec, slikar, gra-
fik in ilustrator, rojen leta 1948, 
ustvarja πtiri desetletja, imel je veË 
kot dvajset samostojnih razstav, so-
deloval je na πtevilnih skupinskih 
prireditvah, slikarskih kolonijah in 
drugih likovnih prireditvah v Slo-
veniji in na tujem. Za svojo umet-
niπko ustvarjalnost je prejel veË 
nagrad in priznanj, ki jih dopol-
njuje tudi uvrstitev priËujoËe raz-
stave v sklop prireditev ob letoπ-
njem obËinskem prazniku.

SA©A MEJA»

πanov sin Matic predstavil svoje 
videnje razstavljenih likovnih 
del. Po pozdravnem nagovoru 
Toneta FtiËarja je o avtorju in 
njegovi ustvarjalnosti spregovori-
la likovna kritiËarka Anamarija 
Stibilj ©ajn, ki je slikarja oznaËila 
kot likovnega interpreta, ki svoje 
misli, svoje poglede, Ëutenja in 
spoznanja vselej znova zaupa fi-
guri. S figuro Ëloveka æeli podati 
podobo druæbe in posameznika 
v njej. ≈Figuralni izbranci Duπana 
Sterleta so klovni, marionete, ba-
letke, kurenti, kloπarji, æonglerji, 
proletarci, vojakinje, gracije, skrat-
ka liki, ki jim avtor vselej znova za-
upa svoja likovna in navsezadnje 

VeË let je Marjan opravljal poklic orodjarja v Titanu, kjer je spoznal Bog-
dana Potnika, in trgovskega potnika. Pred nekaj leti pa je zaËel aktivneje 
ustvarjati, kljub temu, da nima formalne izobrazbe, nobenega posebnega 
vzornika ali uËitelja. Pove, da ga nikoli ni nihËe uËil slikanja in oËitno je v 
njegovih genih kar nekaj slikarskega talenta, saj so njegovi predniki po 
oËetovi strani znana slikarska rodbina Koæelj. Æe od nekdaj so ga zanimale 
slike: ≈Kamorkoli pridem najprej opazim slike in pogledam, kaj je na njih 
upodobljeno«. Zelo rad riπe krajine, πe posebej kamniπko motiviko, naj-
ljubπi njegov motiv je Mali grad. Njegova prva slika je Mali grad - olje, 
tretja pa Preskarjev Andrej pred koËo na Veliki Planini. Danes riπe vse: 
karikature, portrete, krajine, tihoæitja, abstraktne slike. Tehnika slikanja je 
v glavnem akril. Najljubπe mu je abstraktno slikarstvo, nadrealizem zaradi 
svobode izraæanja. ≈To je za duπo!«, poudari. Pa tudi tihoæitja, kjer pride 
do izraza tehnika in perfekcionizem. Ko opazujemo njegove slike se zdi, 
kot da je motiv fotografiran in ne naslikan z nanosom barve. 

Marjan ustvarja tako za lastno duπo kot po æeljah naroËnikov. Pribliæno 
polovica slik na razstavi je izposojenih od strank z æeljo pokazati, s Ëim 
se v glavnem ukvarja in kaj zna. Portreti oseb mejijo na karikaturo, zato 
dobi veliko naroËil portretov za jubilante. Njegova posebnost so portreti, 
naslikani na staro streπno kritino πkrilj. Je edini v Sloveniji, ki slika portrete 
na steklenice, bobrovec in πkrilj. 

Poleg slikanja je ©katla svoje æivljenje posvetil tudi odbojki in kot ig-
ralec dosegel zelo lepe uspehe: igranje v II. zvezni Jugoslovanski ligi, na 
turnirjih trojk, dolga leta je bil kapetan prve Ëlanske ekipe, z aktivnim 
igranjem je prenehal leta 1989. Danes skupaj z æeno Barbaro trenirata 
deklice v mini odbojki, ki so osvojile tretje mesto v dræavi.

Razstava zanimivega kamniπkega ustvarjalca je obiskovalcem kavarne 
Veronika na ogled do 5. maja.

ANITA MEJA»
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Iz poslanske pisarne

Skozi 
foto objektiv

Za nami je tretji dobrodelni 
Æupanov ples v organizaciji Li-
ste Toneta Smolnikarja. Ples je 
uspel ne le v organizacijskem in 
druæabnem, paË pa tudi v finanË-
nem smislu, saj smo udeleæenci 
donirali kar 8.240 evrov. »estitke 
vsem, ki so sodelovali pri organi-
zaciji te vrhunske prireditve - od 
zaËetnega naËrtovanja, organi-
zacije in priprave dvorane, do iz-
vedbe plesa in donacij. Dokazali 
so namreË, da je s prostovoljnim 
delom ter znanjem in izkuπnjami 
mogoËe organizirati tudi tako ve-
liko in kakovostno dobrodelno 
prireditev. 

Na samem plesu me je kar ne-
kaj gostov vpraπalo, kakπna bo 
usoda plesa v novem æupanskem 
mandatu. Menim, da ni razloga, 
da s tako uspeπnim projektom 
ne bi nadaljevali — kot bi morali v 
naslednjem mandatu nadaljevati 
tudi z mnogimi drugimi projekti 
v obËini, ki smo jih uspeπno za-
stavili. Zato verjamem, da bo æu-
panov ples s pomoËjo posamez-
nikov, ki so bili motor organiza-
cije dosedanjih plesov, (p)ostal 
tradicionalen kljub menjavi na 
æupanskem mestu. Ob tem pa bo 
potrebno resno razmisliti, kako 
lahko obËina prispeva k organi-
zaciji tega dogodka in pomaga 
ekipi prostovoljcev, ki ga orga-
nizirajo. Tako bo ples lahko dol-
goroËno obdræal svojo kakovost, 
obenem pa tudi svojo osnovno 
noto, to je dobrodelnost.

Sam bom, Ëe mi bo zaupana 
priloænost voditi obËino v na-
slednjem mandatu, vsekakor 
podprl to in ostale dobrodelne 
prireditve, ki Kamnik umeπËa-
jo na zemljevid obËin s Ëutom 
za soljudi. Zato bom predlagal 
ustanovitev Æupanovega sklada, 
kamor se bodo stekala sredstva, 

Æupanov ples 2010 — dogodek,
ki ima prihodnost

zbrana z razliËnimi akcijami æu-
pana ter donacijami posamezni-
kov in podjetji. Sklad bi lahko 
upravljali in nadzirali predstav-
niki πol, druπtva upokojencev, 
kamniπkih dobrodelnih organi-
zacij ter predstavniki Centra za 
socialno delo. Zbrana sredstva 
bi namenili predvsem otrokom 
in mladostnikom ter starejπim 
v obliki enkratnih pomoËi, za-
gotavljanju bivalnih pogojev, 
za πtipendije, nakup πolskih po-
trebπËin ter za druge konkretne 
dobrodelne akcije, ki jih bomo 
uskladili z ostalimi dobrodelnimi 
organizacijami v Kamniku. Sam 
sklad seveda ne bo konkuriral 
dobrodelnim organizacijam, paË 
pa bo sodeloval z njimi ter tudi s 
svojim sredstvi pomagal pri nji-
hovih akcijah.

Menim, da Kamnik takπen 
sklad potrebuje, in da bodo 
ljudje, Ëe bodo vedeli, komu so 
sredstva namenjena in kdo sklad 
upravlja, v takπen sklad tudi pri-
spevali. »e bi vsak zaposlen Kam-

niËan ali KamniËanka prispeval 
1 evro na mesec, bi vsak mesec 
zbrali 12.000 evrov in na leto 
144.000 evrov. Veste koliko πti-
pendij je to, πolskih potrebπËin, 
kolonij, koliko enkratnih pomo-
Ëi, ki bodo v doloËenem trenutku 
stiske morda obrnile æivljenje na 
bolje nam, naπemu sosedu? In Ëe 
k tem sredstvom priπtejemo πe 
sredstva iz naslova 0,5 odstotka 
dohodnine, ki jih lahko vsak med 
nami, namesto v dræavni prora-
Ëun, nameni tudi dobrodelnim 
kamniπkim organizacijam ali 
Skladu, lahko za tiste med nami, 
ki najbolj potrebujejo pomoË, 
storimo πe veË. Æelim si, da bi 
lahko zaËeli skupaj soustvarjati 
mozaik solidarnosti in tako za-
gotovili enake izhodiπËne mo-
ænosti napredka in razvoja vsem 
naπim otrokom in mladostnikom 
ter olajπali æivljenje starejπih, ki 
jim moramo prav tako pomagati. 
Kamnik smo mi vsi. 

BRANE GOLUBOVI»

TEHNI»NI PREGLEDI TRAKTORJEV
ObveπËamo vse lastnike traktorjev in traktorskih priklopnikov, 
da bomo tudi v letoπnjem letu organizirali tehniËne preglede 
za omenjena vozila in sicer po naslednjem razporedu:

V SOBOTO V MOTNIKU od 9.00 do 13.00
17. april 2010 pri gasilnem domu

V PONEDELJEK V ©MARTNEM od 10.00 do 17.00
19. april 2010 pri domu KS ©MARTNO

V TOREK V SREDNJI VASI od 10.00 do 16.00
20. april 2010 pri Kulturnem domu ∑ za trgovino TU©

V SREDO V KOMENDI od 14.00 do 17.00
21. april 2010 pri Kmetijski trgovini

V »ETRTEK V STRANJAH - GODI» od 9.00 do 12.00
22. april 2010 pri Stari æagi Moπnik - Iskra

V PETEK V PODGORJU od 7.00 do 19.00
23. april 2010 na tehniËnem centru

Za ZAMUDNIKE je moænost opraviti tehniËni pregled traktorja 
tudi vsak dan od 7. do 19. ure, v soboto pa od 7. do 12. ure na 
tehniËnem centru CI & CA d.o.o.,Kamnik, v Podgorju, 1241 KAMNIK.

KER JE BREZHIBNO VOZILO VARNO VOZILO, VAS PRI»AKUJEMO!!!

TEHNI»NI PREGLEDI
CI&CA d.o.o.,Kamnik

Podgorje 83/a, 1241 Kamnik
Tel.: 01 83 12 479

01 83 95 222

Francetu TomπiËu v slovo
France TomπiË je Ëlovek, ki ga KamniËani lahko postavljamo 

ob bok Rudolfu Maistru. Res je, da se France za Slovenijo ni boril 
z oroæjem v roki, ampak le z moËjo besede. To se morda danes zdi 
nekaj povsem obiËajnega. »e pa se z mislimi vrnemo v leto 1986, v 
Ëase samoupravnega socializma, pa ni bilo tako enostavno. Ljud-
je smo bili naveliËani slabih razmer. Sistem je na vsej Ërti kazal 
znake razpada, a zaradi tega ni bil niË manj nevaren. Razmere 
so kar klicale po vsesploπnih druæbenih spremembah. Verjetno 
pa smo se vsi, ki smo to dogajanje bolj ali manj nemo opazovali, 
bali represivnih organov takratne dræave. France TomπiË se teh ni 
bal. Uprl se je obËinski oblasti, ki je hotela nacionalizirati stotine 
parcel na obmoËju KS Novi trg. Ta upor bi bil boj z mlini na veter, 
Ëe France ne bi znal prepriËati ljudi iz vseh polov druæbe, da je 
takim razmeram nujno potrebno narediti konec. 

Nevzdræne razmere v slovenskih tovarnah so prav tako klica-
le po spremembah. Imeli smo sindikate, ki niso segali dlje kot 
do priprave ozimnice. Delavci so bili na papirju lastniki tovarn, 
razmere za delo pa so bile zelo slabe. Tako je v demonstracijah v 
Litostroju spontano priπlo do tega, da je France postal vodja stav-
kovnega odbora. V tem odboru so se porajale tudi ideje o ustano-
vitvi prve stranke v Sloveniji po 2. svetovni vojni. Glede na dejstvo, 
da je France v svojem desetletnem delu v NemËiji simpatiziral z 
nemπkimi socialdemokrati, je bila ustanovitev Socialdemokratske 
zveze Slovenije, predhodnice danaπnje Slovenske demokratske 
stranke, samo πe vpraπanje Ëasa. Ko pogledamo politiËno delo 
Franceta TomπiËa vidimo, da je vse, kar si je zamislil, tudi izpeljal. 
Njegovo hrabro delovanje je imelo za posledico velike druæbene 
spremembe, ki so naπi druæbi samo v korist. Seveda pa morajo 
danes nove generacije politikov in sindikalnih vodij nadaljevati 
æe pred desetletji zaËeto delo. Strpnost do drugaËe misleËih, ki je 
bila Francetu zelo blizu, bi morala v danaπnjih kriznih razmerah 
postati alfa in omega vsem ljudem, predvsem pa vsem politikom. 
Samo tako bomo vsi imeli koristi od dejanj, ki jih je zaËel naπ 
sokrajan France TomπiË. 

Robert Kokotec, SDS Kamnik

Preko 80 udeleæencev Maistrovega pohoda na ©pico je na Starem gradu 
priËakalo Ëudovito okolje zaprtega gostiπËa. Najemnik se oËitno poæviæga 
na pogodbo z ObËino. Kaj pa ObËina?

Ivo GaπperiË

Ni πe krize, malice leæijo kar na ulici, eno smo ujeli kar nasproti obËine 
v Kamniku. 

Vida Rosulnik

»e me ne 
bi obËani in 
obËanke tako 
pogosto ustav-
ljali na cesti in 
mi pohvalno 
g o v o r i l i  o 
moji rubriki v 
Kamniπkem 

obËanu, ne bi niti vedela, da jo bere 
toliko ljudi. Tem za rubriko mi ne bo 
zmanjkalo, saj se vsak dan pri svo-
jem poslanskem delu v poslanskih 
pisarnah v Kamniku, v Komendi 
in v Dræavnem zboru RS sreËam z 
mnogo ljudmi, ki me prosijo, naj jim 
pomagam reπiti njihove teæave. Teh 
pa je veliko tako na obËinskem kot 
tudi na dræavnem nivoju.

Teæave ljudi skuπam reπiti nepo-
sredno v stiku s povzroËitelji teh 
teæav, s poslanskimi vpraπanji in 
pobudami ali pa s spremembami 
zakonodaje. Ker prostor, ki mi je 
na razpolago v tej rubriki, ne za-
doπËa za celovito informiranje o 
mojem poslanskem delu, so vsebi-
ne poslanskih vpraπanj in pobud, 
ki jih zastavim Vladi ter ministrom 
in druge informacije o poslanskem 
delu, ki ga opravljam, objavljene 
tudi na spletni strani www.julija-
nabizjakmlakar.si.

Po zakonu imamo poslanci pravi-
co od vsake javne institucije dobiti 
odgovor na svoje vpraπanje v roku 
enega meseca. Naπe najmoËnejπe 
orodje pri prizadevanjih v dobro 
obËanov in obËank je lahko javna 
beseda, izreËena pred kamerami v 

Dræavnem zboru, podana v inter-
vjujih ali zapisana v Ëasopisih. VËa-
sih potrebujemo za to tudi pogum, 
saj v prizadevanjih za dobro ljudi 
pogosto zmotimo vplivne posa-
meznike in omreæja na obËinskem 
in dræavnem nivoju.

Dr. Patrick VlaËiË: ≈Vlada dela 
dobro in ima stvari pod nadzo-
rom. 

≈Medijev pogosto ne zanima 
tisto, kar Vlada naredi dobrega. 
Zato tega pogosto ne boste naπli v 
Ëasopisih.« To so bile besede mini-
stra za promet dr. Patricka VlaËiËa, 
ko se je v petek, 26. marca, pred 
obËinsko slovesnostjo na Trgu tal-
cev, kjer je bil minister slavnostni 
govornik, v kavarni Veronika seπel 
z vodstvom kamniπkih Socialnih 
demokratov. Vpraπanja prisotnih 
so kar deæevala. Minister za pro-
met je nanje sproπËeno in umirjeno 
odgovarjal. Dobra ura zanimivega 
pogovora o trenutni gospodarski 
in politiËni situaciji v dræavi je hitro 
minila. 

Marjan Novak-©katla, slikar z 
duπo

Po slavnostni seji obËinskega 
sveta, na kateri so bila zasluænim 
KamniËanom podeljena priznanja 
za njihovo delo, sem se z veseljem 
odzvala πe povabilu slikarja Mar-
jana Novaka - ©katle na otvoritev 
njegove slikarske razstave v kavar-
ni Veronika. Slikarjevemu vabilu na 
razstavo se je odzvalo toliko ljudi, 
da je bil razstavni prostor pre-
majhen. SproπËen slikar in ubrani 

glasovi Klape Mali grad so ustva-
rili prijetno vzduπje v kavarniπkem 
prostoru. Svetloba in optimizem, 
ki sta izæarevala iz veËine razstav-
ljenih slik, sta izraæala osebnostne 
lastnosti tega ljudskega slikarja. 
≈Marjan Novak - ©katla je slikar z 
duπo in Ëlovek mnogih talentov«, 
je bilo moje osnovno sporoËilo pri-
sotnim. V pogovoru z nekaterimi 
kamniπkimi slikarji sem se seznanila 
tudi z ne preveË roænatim poloæa-
jem kulture v obËini in v dræavi.

Slovo od Franceta TomπiËa
V nedeljo, 28. marca, sem se 

udeleæila æalne komemoracije za 
Francetom TomπiËem v Kulturnem 
domu Kamnik, nato pa sem se od 
njega skupaj z drugimi poslovila 
πe na kamniπkih Æalah. Najbolj me 
vedno prizadenejo osebne trage-
dije ljudi, tokrat majhne deklice, 
drugih otrok in æene, ki so ostali 
brez oËeta in moæa. 

Moj someπËan France TomπiË si 
je prizadeval za demokracijo, za 
socialno dræavo in za pravice de-
lavstva. Æal pa novoustanovljeni 
sindikati in stranke svojih obljub 
niso dræali, saj se je socialni poloæaj 
ljudi in poloæaj delavstva po letu 
1990 le πe slabπal. PoveËevala se je 
socialna razslojenost prebivalstva. 
Spremembe v prid socialne varnosti 
ljudi in demokracije so prihodnje 
naloge nas vseh.

Podoknica ob rojstni hiπi Rudol-
fa Maistra

Kot vsako leto, se tudi letos ni-
sem mogla upreti, da ne bi prisluh-
nila ubranim glasovom moπkega 
pevskega zbora Solidarnost. Slo-
vesnosti ob rojstni hiπi Rudolfa Ma-
istra sva se udeleæila tudi poslanca 
Dræavnega zbora, poleg mene πe 
Andrej Magajna, tudi predsednik 
KrπËanskih socialistov Slovenije. 
»astni obËan obËine Kamnik dr. 
Niko Sadnikar nas je tudi letos 
razveselil z zanimivimi spomini iz 
preteklih dni.

mag. Julijana Bizjak Mlakar, 
poslanka DZ RS
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PISMA - MNENJA - ODMEVI
Netočnosti in strokovne napake v 
članku o podjetniπkem inkubatorju

Iz Ëlankov vodilnih obËinskih moæ o inkubatorjih je bilo v Kamniπkem 
obËanu navedenih vrsta netoËnosti, nepravilnosti in zavajajoËih navedb, 
ki bralce, πe posebej pa inovatorje in potencialne podjetnike zavajajo, 
hkrati pa tudi obËinske svetnike, ki odloËajo o proraËunskih sredstvih.

OËitno æupan s koalicijo in njegovi strokovni sodelavci zelo slabo in 
povrπno poznajo namen, cilje in delovanje inkubatorjev. Na osnovi njiho-
vih besed dobi bralec vtis o razvojnem Ëudeæu, ne pa da gre za poznano 
politiËno igrico pred bliæajoËimi se lokalnimi in æupanskimi volitvami.

INKUBATORJI so namenjeni predvsem novim inventivnim podjetjem. 
»e imate veË kot 3 leta staro podjetje, z njim sploh ne smete v inkubator 
in tudi na razpisih ne dobite niË. Osnovne storitve so predpisane, æupan 
pa je v navedbi pozabil glavno: najem inkubatorske delavnice ali pisarne 
in koriπËenje skupnih prostorov, kot so uËilnice, predavalnice, strokovne 
delavnice in raËunalniπko informacijski prostor. Tudi pri storitvah ni 
navedel bistvenega: podjetniπko, inovacijsko in razvojno svetovanje. »e 
tega ni, inkubator ne more delovati. OËitno bo po æupanovem tako s 
kamniπko pisarno in inkubatorjem.

Za univerzitetni inkubator, kot je stalno navajal podæupan, Kamnik 
sploh ne izpolnjuje pogojev, ker nima univerze, strokovnih kadrov in 
strokovnih podlag za spin off podjetja.

Pisarna mreænega inkubatorja MPI Celje je druga poslovna in strate-
πka napaka obËinskih nepoznavalcev. Pisarna z obËinsko neuko urad-
nico podjetniπtva in inoviranja je metanje denarja proË brez uËinka. 
Javno zbiranje in objavljanje idej je neetiËno do njihovih lastnikov, saj 
jih vsakdo lahko koristi. Rad pa bi videl tistega kamniπkega podjetnika 
in inovatorja, ki bo v zaËetku plaËeval pisarno v Celju in se vozil tja ura-
dovat, delavnic pa tako nimajo. Tega ne zmorejo πe bogatejπi podjetniki. 
Sicer pa v Kamniku kljub æupanovi in KO popolni blokadi obstajajo s 
pisarno in svetovalci ASI , najveËje slovensko zdruæenje zasebnih inova-
torjev, kamor prihajajo tudi iz Celja.

Celjski MIP, ki ima za svetovalce le ekonomiste, strojnika in filozofinjo 
kot πefinjo in strokovno sploh ne izpolnjuje strokovnih pogojev za sveto-
vanje v inkubatorju.

Zasebno iniciativo, ki jo navaja æupan, pa je takoj izloËil in jo niti ne 
obveπËa veË.

Prav zato se je zasebna iniciativa odloËila, da sama ustanovi regijski 
specializiran inkubator, ki je bil na javnem pozivu ocenjen kot eden 
najboljπih projektov, za program pa je prejel tudi visoko mednarodno 
priznanje.

Kamniπka PE enota s pisarno bo le podpora revnemu posredniπkemu 
celjskemu inkubatorju, saj bo morala obËina vse financirati sama, pa 
tudi nobenih sredstev na razpisih ne bo mogla pridobivati. 

Bo to πe ena kamniπka kadrovska in strokovna sramota, ko nam raz-
voj vodijo v Ljubljani, okolje varstvo v Domæalah, podjetniπtvo pa v Litiji. 
Za kaj pa imamo potem svojo obËino? Rezultati tega pa so razvojno 
katastrofalni, ker, æal, vsaj statistika ne laæe. Zato je zelo neodgovorna 
tudi æupanova izjava o visoko strokovni skupini, le kje jo bo vzel, Ëe πe 
obËinski podjetniπki center ne deluje in se podjetniki pritoæujejo nad 
njim. 

V tem duhu je tudi navedba Borza idej ObËine Kamnik 2009, ki je 
æaljiva do lastnikov in neresniËna. Pravne zaπËite idej in projektov ni, 
πe najmanj pa je to lahko patent. To kaæe na popolno nestrokovnost in 
nepoznavanje bistva novosti in podjetniπva n.pr. obËina in podjetje Ve-
lika planina. To, da je zagotovila sredstva le za obËinskega uradnika in 
pisarno pa kaæe na popolno neresnost. Do volitev pa bo æe zdræalo.

Marijan Stele - podjetniπki svetovalec



CESTNI REÆIM V TUNJICAH ali
KAKO SE ZJUTRAJ NAJPREJ 
BOLJ KISLO NASMEHNEM

Naπe ceste v Tunjicah so nekaj posebnega. O tem se prepriËam vsako 
jutro.

Na poti proti Kamniku nekajkrat doæivim sicer kratko, vendar nadvse 
uËinkovito masaæno terapijo. In to brez vnaprejπnjega naroËanja in brez 
Ëakalnih vrst. Gre namreË za naπe, vsem precej poznane asfaltne krpe, po 
domaËe asfaltne flike. ResniËno delujejo. Verjetno jih ni nikjer drugje v 
kamniπki obËini na kvadratni meter veË kot pri nas. Morda bi jih πe celo 
zaπËitili, saj so postale naπ prepoznavni znak. Pogosto se zgodi, da se 
kateri od flik izteËe æivljenjska doba. To pa ne predstavlja nobene teæave. 
Za ustrezno obnovo cestiπËa kar se da hitro poskrbijo mojstri asfalta. Obi-
Ëajno se æe naslednje jutro pripeljejo s svojim kamionom in manjkajoËo 
fliko hitro nadomestijo. Manjπa je, boljπa je. Seveda nam v veselje, za 
konkretno jutranjo masaæo. 

Kriminalista ≈ujeli« na delu

Na πolskih poteh ≈grozijo« 
tudi odvræene igle

Zaskrbljena mamica (©.G.) je med sprehodom z voziËkom v grmovju 
ob πolski poti, ki vodi do podhoda proti O© Frana Albrehta (na sliki), 
zagledala odvræene igle in nemudoma obvestila policijo. IstoËasno je 
kot predstavnika medija o zadevi obvestila tudi mene in predlagala naj 
v Kamniπkem ObËanu pozovemo starπe in uËitelje, da se pogovorijo 
s svojimi πolarji, kako naj v takπnih primerih ravnajo oziroma vedno 
obvestijo starejπo osebo ali direktno policijo in v nobenem primeru 
ne pobirajo igel sami. 

Na licu mesta sem se prepriËala, da je kriminalist Jernej Zupan  
dejansko priπel na izpostavljeno mesto hitro, v manj kot 15 minutah. 
Varno je odstranil nevarne igle in razloæil, da jih policija v takπnih pri-
merih odnese v Zdravstveni dom Kamnik na uniËenje. 

Kot mama dveh hËera sem si tudi sama oddahnila, da v takπnih pri-
merih kamniπka policija ukrepa takoj. Hvala. Vsi skupaj pa bodimo 
pozorni na dogajanja okoli nas!

NINA IRT

Za odpadanje flik je vsaj na nekaterih predelih kriva voda. Tista, ki 
vztraja po svoji zaËrtani poti pod cestiπËem, in dviga naπe flike, ter tista, 
ki se razliva preko, ki pa je ni prav niË manj. »e æelim najti odgovor, da 
je vsaka stvar za nekaj dobra, in da naj bi bila tudi ta voda na cestiπËu 
za nekaj dobra, mi na misel pride le uËinkovito pranje podvozij naπih 
vozil. Zadeva pa ni tako uporabna in zabavna za mimoidoËe, ki bi bili 
ob morebitnem sreËanju dodobra premoËeni. Ti se na nekaterih odsekih 
niti ne bi utegnili pravoËasno izogniti tuπu. Na nekaterih mestih imamo 
namreË prav ob cesti πiroke in globoke jarke. 

Ne dolgo tega je bila pokrajina πe bela. Zimske razmere so letos po-
kazale svojo pravo moË, jaz pa sem se prepriËala, da imamo v Tunjicah 
svojevrstno podnebje. Iz dneva v dan sem ugotavljala, da so v sosednji 
krajevni skupnosti, πe posebej pa v sosednjih obËinah, lahko sreËni, ker na 
cestah nimajo toliko snega. Najverjetneje pri njih niti ni sneæilo, morda 
pa pri njih niti ne sneæi in ne zmrzuje. Pri nas se zjutraj in zveËer pozna, 
kaj je prava zima. Skorajda bi potrebovali verige, medtem ko bi se sosedi 
lahko vozili æe z letnimi pnevmatikami. »udna je ta reË. Podnebje, namreË. 
V tistih hladnejπih zimskih dnevih, ko je temperatura pod lediπËem, se 
borim, da v enem sunku premagam vsem poznani klanec. Priznam, tresem 
se vsako jutro. Vso pot do klanca razmiπljam, ali je leden, ali so ga posuli, 
ali bo ravno pred mano ostal kdo na klancu. Oddahnem si πele na vrhu. 
No, pod vrhom me pozdravi πe zmagovalna nova luknja. Tudi ta je dobila 
svojo novo fliko, ki pa ni prav dosti pomagala. Luknja ostaja. Upam, da 
vanjo ne zapelje kak kolesar ali motorist. Izid res ne bi bil dober.

»e dobro razmislim, so flike vsestransko uËinkovite. Prav te nas namreË 
prisilijo k zmanjπanju hitrosti voænje. Najverjetneje prav zaradi njih ne 
potrebujemo tistih leæeËih uradnikov, ki bi jih sicer æe davno namestili 
na naπih πtevilnih nepreglednih ovinkih in v bliæini strnjenih hiπ. Ne, res 
ne potrebujemo teh leæeËih zadev, saj so naπe ceste v toplejπih mesecih in 
predvsem v noËnih urah pravi poligon za motoriste. Ti se nekje paË morajo 
sprostiti in tako poskrbeti za svoje igraËe, da ne bi sluËajno zarjavele. 
Tovrstni πport pa ni prav niË prijeten za tiste nemobilne, za πtevilne spre-
hajalce, za otroke, starejπe, mamice z voziËki,... NiË neobiËajnega ni, da 
se lahko skoraj iz oËi v oËi sreËaπ s kakim nadobudnim voznikom, takim, 
ki samozavest kar bruha iz njega, ki po svojem mnenju res dobro vozi, 
res dobro pozna to cesto in ga res ne more niË presenetiti. Tak si vzame 
pravico nad cesto in te za seboj pusti otrplega, osuplega, predvsem pa πe 
bolj brezmoËnega. Na sreËo vsaj πola pri nas poteka le v dopoldanskem 
Ëasu, da so otroci v Ëasu takπnih noËnih prometnih sproπËanj æe varno 
doma. »e æe ne leæeËe zadeve, pa bi morda ploËniki prispevali k veËji 
cestni varnosti. PloËniki? Kaj so æe to ploËniki? Ja, ne bohotimo se ravno 
s kilometri ploËnikov. Nekaj metrov jih pa vendarle imamo. Najdemo jih 
pred osnovno πolo. Seveda so tam, ne le iz razloga, da otroci sploh vedo, 
kaj je ploËnik.

Morda pa TunjiËanom ni potrebno plaËevati cestnine in so flike stvar 
nekega dogovora, kompromis za udobnejπo voænjo, cestnina ali flike, 
flike... 

Naπe ceste so res nekaj posebnega. Upam predvsem, da bodo jutranji 
nasmehi postali kdaj prepriËljivejπi in bodo naπe ceste postale varnejπe 
ali vsaj manj nevarne. 

DAMJANA SPRUK

Dobrodošli!

MozaiËna umetnost po tunjiπko.

KAJ BO S ©UTNO?
Nedavno me je poklicala lastnica enega izmed lokalov na ©utni. Z 

æalostnim glasom je potoæila: ≈Na ©utni umiramo na obroke! Na teæave 
sem opozorila æupana in podæupana, vendar se niË ne premakne.« Vtis 
o æivljenju na ©utni si lahko ustvarite sami s sprehodom po ulici. Sam 
sem naletel na tri razliËne prizore: nedavno je bila ©utna sredi tedna 
popoldne pusta in prazna. V Ëasu gradnje kamniπke πtiripasovnice, ko 
je bila ©utna pomoæna obvozna cesta, je bilo mogoËe opaziti na ulici 
veliko parkiranih avtomobilov. Ko pa sem se sprehodil skozi ©utno v 
Ëasu Kamfesta, je bila polna ljudi. Tri razliËna obdobja, tri razliËne po-
dobe. Zdi se, da so sedanji strategi kamniπkega razvoja pozabili na raz-
voj naπe paradne mestne ulice - ©utne, ki je prepuπËena toku kamniπke 
realnosti. 

Ko se Ëlovek pogovarja z lastniki πutenskih lokalov na eni strani in 
s stanovalci na drugi, se zdi, da je temeljno vpraπanje razvoja osrednje 
mestne ulice Ali odpreti ©utno za promet ali ne? Jasno je, da lastniki 
lokalov in stanovalci ponujajo diametralno nasprotno reπitev. Lastni-
ki lokalov so prepriËani, da odprtje ©utne za promet prinaπa reπitev, 
na drugi strani stanovalci v tem vidijo same teæave. »e se temeljno 
vpraπanje razvoja ©utne res giblje samo okoli odprtja za promet, po-
tem imamo v prihodnjem razvoju te ulice avtomatsko vgrajen konflikt 
med lastniki lokalov in stanovalci. To ni dobro in je rezultat tega, da 
lastnikom lokalov in stanovalcem kaj drugega sploh ni bilo ponujeno. 
Zame vpraπanje prometa ni kljuËno razvojno vpraπanje. Promet lahko 
res kratkoroËno reπuje preæivetje lokalov na ©utni, vendar dolgoroËno 
zagotovo ne. Dokaz je Maistrova ulica. KljuËno vpraπanje prihodnjega 
razvoja ©utne, ki bo v korist stanovalcem in lastnikom lokalov je: Kako 
©utni zagotoviti zgodbo, ki bo stalno privabljala ljudi? Zakaj govorim 
o ≈zgodbi«? Ko sem popotoval po kubanskem podeæelju, so nas z avto-
busom zapeljali v neko dolino, ki ni bila niË posebnega, razen tega, da je 
bila sredi doline skalna peËina, ki so jo kubanski slikopleskarji pobarvali 
v rdeËo in modro barvo. Pod to peËino je bila gostilna, v katero so zaradi 
pobarvane peËine uro za uro dovaæali polne avtobuse turistov. Nauk 
zgodbe je, da jim je uspelo z neko malce nenavadno zgodbo pritegniti 
pozornost in v neatraktivne kraje pripeljati mnoæico turistov. Za razliko 
od kubanske peËine je ©utna atraktivna in zanimiva, potrebno ji je dati 
samo ≈zgodbo«, ki bo privabljala ljudi. Vse danaπnje dobro obiskane 
turistiËne lokacije imajo za seboj neko ≈zgodbo« (zgodovinsko, kulturno, 
arhitekturno, socialno, ...), ki jih od drugih lokacij dela razliËne in hkrati 
zanimive za obiskovalce. Vsakemu realistu je jasno, da ©utna ne more 
tekmovati s kamniπkimi trgovskimi centri v ponudbi, saj bodo trgovski 
centri lahko vedno ponudili veË, lahko pa ©utna ponudi boljπo ≈zgodbo« 
in boljπe vzduπje. »e je ≈zgodba« prava, si pripravljen zanjo narediti veË, 
tudi nekaj korakov peπ. Primer boæiËno-novoletne Ljubljane to potrju-
je. Veliko ljudi gre pogledat ljubljanske novoletne stojnice in obenem 
spije πe kozarËek ali dva kuhanega vina, pa se nihËe ne pritoæuje, da je 
moral daleË stran parkirati avto in za to πe plaËati. »e bo ©utna s svojo 
≈zgodbo« privabljala ljudi, sem prepriËan, da bo imel tudi lastnik æalost-
ne ≈Utokove luknje« ekonomski interes zgraditi parkirno hiπo in tako 
omogoËiti obiskovalcem, da parkirajo svoje avtomobile manj kot 100 
metrov stran od ©utne.

Pred leti je obstajala posebna komisija obËinskega sveta, ki se je ukvar-
jala z revitalizacijo ©utne. Danes je ni veË. Problem je, da se z razvojem 
©utne, razen redkih izjem (kot na primer KD Priden moæic ali skupina 
©tajn), nihËe veË resno ne ukvarja. V obËinskem proraËunu je na pri-
mer za revitalizacijo starega mestnega jedra namenjenih manj kot 1% 
sredstev. Ne trdim, da poznam vse reπitve, tako kot trdijo nekateri, sem 
pa prepriËan, da moramo o razvoju ©utne stalno razmiπljati in se pogo-
varjati. »e bomo imeli deset idej, kaj narediti s ©utno, bo mogoËe ena 
uporabna. »e idej ni, potem ne moremo priËakovati, da se bo poloæaj 
kadarkoli izboljπal. Vsi, ki imajo o ©utni kaj povedati, bi se morali vsesti 
za isto mizo in s skupnimi moËmi dognati pravo ≈zgodbo«. ObËina bi 
morala biti seveda koordinator vsega tega. 

MATEJ TONIN

RA»UNOVODSKE STORITVE
za druæbe, s.p. in druπtva

PRVI MESEC BREZPLA»NO
MIBOS d.o.o.
Zikova ul. 4, Kamnik

e-mail: mibos@volja.net
tel.: 01/831-45-15, 031/305-451
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©TUDENTSKI KLUB
©tudentsko delo pod vpraπajem? 
Ne, hvala!

©tudentje smo v teh dneh zelo zaskrbljeni, saj ne vemo kakπna bo 
naπa prihodnost. Bo πtudentsko delo res ukinjeno in bomo odvisni od 
starπev v Ëasu πtudija? Skoraj vsak πtudent se v Ëasu πtudija zaposli in 
si na ta naËin pridobiva delovne izkuπnje, spoznava delovno okolje in 
laæje razume, kako teorija iz knjig zgleda v praksi ter si prisluæi kak 
evro. Nekateri πtudentje pravzaprav æivijo od πtudentskega dela, saj 
jim starπi ne morejo pomagati, nekateri denar prihranijo za veËje 
nakupe, drugi delajo, da si privoπËijo kak uæitek. Najpomembnejπe, 
kar pridobiπ s πtudentskim delom, so zagotovo izkuπnje in delovne 
navade.

V soboto, 3. aprila, smo na Glavnem trgu v Kamniku pekli palaËinke 
in navijali za tekaËe na foto-orientaciji, hkrati pa obveπËali javnost kaj 
t.i. malo delo pomeni za nas.

©tudentski klub Kamnik, ki æe dolgo skrbi, da se kamniπki πtudentje 
in dijaki udeleæujejo izletov, kulturnih dogodkov, πportnih aktivnosti 
in spoznavajo nove kraje na potopisnih veËerih, ki so pogosto pre-
dragi za πtudentski æep, je tudi v preteklem mesecu poskrbel, da so se 
kamniπki πtudentje po opravljenih izpitih spoËili, si nabrali novih moËi 
in se pripravili na izzive, ki jih Ëakajo v pomladnih mesecih.

»e æelite preveriti, kako smo se imeli v Planici, na lednem plezanju 
ali plavanju, obiπËite www.skk.si ter si poglejte, kaj vas Ëaka v pri-
hodnjih mesecih in kako je bilo na prejπnjih projektih.

©KK Kamnik

IZ KOTLOVNICE
April je ponavadi deæeven in muhast, vendar pa program mladin-

skega centra Kotlovnica ne bo prav niË aprilski. »aka nas namreË 
natrpan in zanimiv mesec. 

©e vedno se vsak Ëetrtek v Kotlovnici odvija uËna pomoË osnovno-
πolcem, ki jo izvajajo prostovoljke druπtva Varius. Obudili smo filmske 
veËere, ki so vsakiË drugaËe tematsko obarvani — na koæo pisani bor-
darjem na snegu, tabornikom, enega smo posvetili mafijskim filmom. 
Kaj se bo na velikem platnu Kotlovnice vrtelo prihodnjiË, pa preverite 
na www.kotlovnica.si. 

Ta petek, 9. aprila, se nam bo predstavil prostovoljec Cem iz TurËije, 
ki bo pripravil nekaj zanimivosti o svoji dræavi (tudi take za degusta-
cijo). Prostovoljca Cema in Austro iz Latvije v Kotlovnici gostimo v ok-
viru Evropske prostovoljne sluæbe iz programa Mladi v akciji Evropske 
komisije. Æe naslednji dan, v soboto, nas ponovno Ëaka predizbor za 
priljubljeni festival Rock OtoËec. Na odru Kurilnice se bodo pomerili 
bendi Deck Janiels, Use Less, Krik, Kalaia in Free Night Ride. Zmago-
valec, ki se bo uvrstil v finalni predizbor, pa bo izbran z glasovi æirije 
in publike, zato le pridite navijat za svojega favorita.

Na prvem impro dogodku, ki bo v Kotlovnici 16. aprila, se bosta 
pomerili kamniπki ekipi Druæinska terapija (©ILA) in Blage veze (IM-
PROGOJNICA), 17. aprila pa se bomo pridruæili vseslovenski akciji 
OËistimo Slovenijo v enem dnevu.

April bo torej vseh barv in za vse okuse, zato se vidimo v Kotlovnici, 
kjer se æge!

Tjaπa PetroËnik,
MC Kotlovnica

V Ëetrtek, 4. marca, smo se trije 
dijaki ©olskega centra Rudolf Mai-
ster iz Kamnika: Eva »ernevπek, 
Ines Vidmar in Klemen Ogrin, od-
pravili s prof. Matejem Juhartom 
(vodjem Bob zveze Slovenije) na 
naπ prvi spust po ledeni stezi v 
Innsbrucku. Zbrali smo se v Kam-
niku æe ob sedmih zjutraj. Pot nas 
je nato vodila Ëez Karavanke pro-
ti Avstriji do NemËije. Tam smo 
se ustavili v mestu, ki leæi blizu 
znamenitega Orlovega gnezda t.j. 
skrivaliπËa Hitlerja. V nemπki bob 
zvezi smo si sposodili skeletone 
ter Ëelade. »akali sta nas πe pri-

Prvi poskus voænje 
s skeletonom!

nju stala ob stezi in ko smo zagle-
dali drveËe in glasne bobe, kako 
drvijo po njej, nas je vse bilo kar 
malo strah. Kajti videti in sliπati 
je bilo res prav grozno, bobi so 
mimo nas drveli veË kot 100km/h 
ob enem pa si imel obËutek da se 
bo steza podrla pod njihovo teæo. 
PoËasi smo se odpravili na ogled 
steze. PreuËili smo vsak ovinek 
posebej; ob njem smo se ustavi-
li, ga pogledali in se pogovorili, 
kako ravnati na takem ovinku. Ob 
enem ovinku smo spremljali tudi 
priprave na tekmo veteranov. Ko 
smo priπli do konca steze, smo 

si pogledali πe start. 
Bili smo æe zelo æivË-
ni, obenem pa smo 
komaj Ëakali, da se 
zapeljemo po ledeni 
stezi s skeletoni. PoËa-
si smo se umirili, nato 
pa psihiËno in fiziËno 
pripravili na spust. 
Da bi se spustili Ëim 
bolj ogreti, smo pred 
spustom telovadili. ©e 
enkrat smo ponovili 
stvari, ki jih morajo 
amaterji, kot smo bili 
mi, vedeti, preden se 
prviË spustijo: kaj na-
rediti v primeru, da se 
obrnemo, da pademo 
s skeletona, da nam 
le-ta uide, ponovili 
smo tudi kako zaviti 

in kako se poravnati v primeru, 
da nas zaËne nesti postrani. 

KonËno je nastopil Ëas, ko smo 

se prviË spustili. Prva je bila Ines, 
ki je imela manjπo teæavico s ske-
letonom, pozabili smo namreË 
sneti gumici, ki varujeta drsalki 
pred poπkodbami. Druga je bila 
Eva in tretji je bil Klemen.

Prvi spust je bil vsem zelo vπeË, 
vsi smo uæivali v hitrosti, bili smo 
mnenja, da se moramo Ëim prej 
vrniti na start in opraviti πe naj-
manj en spust. Po priËakovanjih 
je bil drugi spust boljπi. Vsi pa 
smo poskuπali Ëim hitreje odpe-
ljati stezo. Naπ glavni cilj ni bil 
veË le preËkati cilj, ampak nare-
diti svoj prvi rezultat. Stvari so 
tekle gladko, saj se nikomur ni 
niË zgodilo, bili smo navduπeni, 
zmenili smo se πe za en — zadnji, 
najboljπi spust. Ta je bil res do-
ber, æeleli smo πe enkrat, vendar 
ni bilo Ëasa. Na poti nazaj smo 
se pogovarjali o naπih prvih ob-
Ëutkih, πe vedno smo bili vsi nav-
duπeni. PreuËili pa smo tudi naπe 
Ëase in hitrosti.

Peljali smo se zelo hitro, Ëez 
90km/h, zelo dobri pa so bili 
tudi naπi prvi rezultati. Po dveh 
urah voænje smo spet prispeli na 
Nemπko bob zvezo, kjer smo vr-
nili skeletone in Ëelade. Postalo 
je zelo mrzlo in zaËelo je sneæiti, 
nas pa je Ëakalo πe veË kot pet ur 
voænje proti domu. Bili smo utru-
jeni in laËni, zato smo na hitro 
nekaj pojedli v Burger Kingu. Po 
zelo πportni veËerji smo se zaËeli 
vraËati proti Sloveniji. Pot nazaj 
je bila dolga in utrujajoËa, toda 
splaËalo se je, saj smo doæiveli 
nekaj, kar doæivi le malo Sloven-
cev. Domov smo prispeli pozno 
ponoËi.

Izkuπnja je bila fenomenal-
na, saj je pravi uæitek drveti Ëez 
90km/h po ledeni stezi. Upamo, 
da bomo lahko to Ëim prej po-
novili. 

MATEJ JUHART, prof. 
πportne vzgoje

bliæno dve uri voænje do steze v 
Innsbrucku. 

VeËina od nas je prviË v æivlje-

Letoπnja zima je bila res dolga, 
bogato nam je postregla s sne-
gom, ki nas je razveselil, vendar 
smo si æe vsi zaæeleli pisanih barv 
prvih cvetov in neæne zelene bar-
ve. Marec je mesec, ki prinese 
pomlad in z njo nov zaËetek. Je 
mesec, v katerem praznuje æiv-
ljenje. V tem mesecu praznujejo 
æene, mame in oËetje, praznuje 
tudi druæina. 

V torek, 23. marca, smo na 
Osnovni πoli  Toma Brejca z 
glasbeno prireditvijo PRAZNIK 
ÆIVLJENJA pozdravili prihod po-
mladi. UËenci so nam s pomoËjo 
uËiteljic Vide Burja in Mateje 
Kaliπnik pripravili lep, prazniËni 
veËer. Najmlajπi so z recitacijo 
poËastili mame in oËete, malo 
starejπi pa so z igro predstavili 
vrednost mamine ljubezni in 
njenega dela. UËenci drugega 
razreda so zaplesali in zapeli. Na-
smejali smo se ob njihovi kratki 
igrici o prvi ljubezni, ki jo lahko 
odnese æe nogometna tekma. 
Najstarejπi uËenci so prebrali, 
kar so zapisali njihovi vrstniki, 

Glasbena prireditev na Osnovni πoli Toma Brejca

PRAZNIK ÆIVLJENJA
zmagovalci literarnega nateËaja 
Æivljenje je praznik! Praznik je 
æivljenje! Recitacije, misli in igri-

ce je izvrstno dopolnila glasba, 
ki je pod spretnimi prsti mladih 
izvajalcev zazvenela iz razliËnih 
glasbenih instrumentov. VeËer 
so s petjem polepπali tudi pevci 
naπih pevskih zborov z novimi in 
starimi pesmicami. 

Prireditev je s kratkim govo-

rom, v katerem se je zahvalila na-
stopajoËim in obiskovalcem, za-
kljuËila ravnateljica Mojca Rode 
©krjanc. Tako smo na naπi πoli z 
besedo, gibom in glasbo poËa-
stili prihod pomladi, praznovali 
æivljenje.

Mojca Æeleznik

V Ëetrtek, 4. marca, je v Kamniku na O© Toma Brej-
ca potekala predstavitev premiËne reπevalne spustni-
ce za reπevanje z viπin. Potek hitre postavitve mobilne 
reπevalne spustnice in evakuacije z viπin so v sodelo-
vanju z uigrano ekipo gasilcev PGD Kamnik pripravili 
predstavniki podjetja Webo, ki so reπevalno spustnico 
oznaËili za eno izmed najbolj primernih, varnih in 
enostavnih pripomoËkov pri reπevanju udeleæencev 
v takπnih primerih.

Mobilno reπevalno spustnico lahko na mestu ne-
sreËe (v primeru poæara) namestita dva gasilca v le 
nekaj minutah, z njo pa je moË evakuirati do 10 oseb 
v minuti.

Reπevanje z viπin s pomoËjo spustnic
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Utrinek z metal veËera On PArole Productions, ki je navduπil. 

Na O© Toma Brejca je bilo pred-
stavljeno reπevanje iz tretjega nad-
stropja z viπine 14 metrov, dolæina 
same spustnice pa je znaπala 22 
metrov. 

V mesecu marcu je Kickboxing 
zveza Slovenije organizirala stro-
kovni seminar za licenciranje novih 
vaditeljev v Zagorju ob Savi. Se-
minarja sta se udeleæila tudi zelo 
uspeπna πportna tekmovalca v kick-
boxingu (Klub borilnih veπËin Domæ-
ale) Aljoπa ©lebir in Matej BalantiË 
iz Kamnika. Seminar je temeljil na 
teoretiËnem in praktiËnem delu, prvi 
pomoËi vaditelja in specializaciji za 
kickboxing πport.

Aljoπa in Matej sta pridobila li-
cenco vaditelja v kickboxing πportu, 
ki jo je potrebno vsako leto obna-
vljati pod okriljem Kickboxing zve-
ze Slovenije. V Klubu borilnih veπËin 
Domæale vodita vadbo low kicka in 
K 1-rullsa. V letoπnjem letu bosta 
opravljala tudi strokovni seminar 
za pridobitev diplome osnovnega 
πportnega trenerja vseh πportov na 
Fakulteti za πport, Inπtitut za πport.

Pred kratkim, 13. marca, sta Aljoπa 
©lebir in Matej BalantiË nastopala na 
1. dræavnem turnirju v kickboxingu 
in bila zelo uspeπna. Aljoπa je osvojil 
3. mesto, Matej pa 2. mesto.

16. in 17. aprila se bosta udeleæi-
la Svetovnega kickboxing pokala v 
Avstriji — Aljoπa bo tekmoval v ka-
tegoriji -79 kg discipline light con-
tacta, Matej pa v kategoriji -91 kg 
discipline K 1-rullsa.

Uspehi Aljoπe ©lebirja in Mateja BalantiËa  
v kickboxingu

V programu ekonomski tehnik
Srednje ekonomske πole

ne pozabite na πportni oddelek.

Nekaj mest je πe prostih,
za prenos prijav je Ëas do 14. 4. 2010.

Informacije na spletni strani: www.sc-rm.net in pri svetovalni delavki v
                                          programu ekonomski tehnik, tel.: 01/ 830 32 13
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Pogovor z najboljπimi zimskoligaπi − Lado Kveder, 
Jana StrahinË in Uroπ »iroviË v kategoriji do 15 let 

13. marca se je s podelitvijo 
nagrad in priznanj v okrepËe-
valnici na Sv. Primoæu zaklju-
Ëila 1. zimska liga, ki je trajala 
od 28. novembra 2009 do 6. 
marca letos. Organizacijsko 
breme sva prevzela Sandra 
Preπeren in Tomaæ Cukjati. 

Ker je zima Ëas poËitka in po-
leæavanja, sva se odloËila, da v 
Kamniku organizirava zimsko 
ligo, kjer bi se enkrat tedensko 
dobivali pohodniki, ljubitelji 
gora, tekaËi in tekmovalci ter ak-
tivno preæiveli zimo. Na zaËetku 
sva mislila, da bo to le druæenje, 
vendar je s pomoËjo Petra Urπi-
Ëa, oskrbnika okrepËevalnice na 
Sv. Primoæu, liga zaæivela.

Vsako soboto nas je priËakalo 
razliËno vreme, imeli smo deæ, 
sneg, veter, meglo, vendar nas 
slabo vreme ni zadræalo doma. Na 
zakljuËku lige pa nas je spremlja-
lo sonce. Lige se je udeleæilo kar 
64 tekmovalcev, od tega 9 otrok 
do 15 let, 11 æensk in 44 moπkih. 
V Ëasu trajanja lige smo opra-
vili 15 vzponov, na koncu se 
je upoπteval povpreËni Ëas 10 
najboljπih vzponov. 

O poteku lige si lahko po-
gledate na Tekaπkem forumu 
http://www.tekaskiforum.net/), 
pod rubriko dogovori o trenin-
gih, programi treningov, pod 
temo ZIMSKA liga ≈Sv. Primoæ 
nad Kamnikom«. Prav posebej 

podarila avtogram, zmagovalcu 
Ladotu Kvedru pa tekmovalno 
majico s podpisom. 

Po 10 vzponov so opravili πe : 
Bojan Bojkov, Bojan Kramar, 
Tone Petek (ki je bil najstarejπi 
udeleæenec lige), Fredi Adler in 
Tomaæ Cukjati. 

Zahvaljujeva se posebnim go-
stom, ki so se udeleæili lige in po-
pestrili dogajanje: gorski tekaË 
Sebastjan Zarnik, triatlonec 
Matic Romπak, vzdræljivostni te-
kaË in rekorder 24. ur Sv. Primoæa 
Andrej VavpetiË, ekstremni gor-
ski tekaË Jure Grmπek — Cveto 
in ultra kolesar Marko Baloh. 
Zahvala tudi naπima fotografo-
ma, ki sta ovekoveËila dogajanje 
na ligi, Ivanu Leskovπku in Acu 
RandjeloviÊu.

Vabljeni na zimsko ligo 2, ki 
se bo priËela 27.11.2010!

Tekst: Tomaæ Cukjati  
in Sandra Preπeren

Foto: Ivan Leskovπek  
in Aco RandjeloviÊ

ZakljuËek 1. zimske lige ≈Sv. Primoæ nad Kamnikom«

Dekleta Calcit Volleyballa so z 
dvema zmagama proti ekipi Jeseni-
ce Bled ponovila lanskoletni uspeh 
in se uvrstila v polfinale Dræavnega 
prvenstva. Moπki so bili po porazu 
na domaËi tekmi æe na robu izpada, 
a so v povratni tekmi v Novi gorici 
prekosili sami sebe in bi se jim sko-
raj posreËil veliki met. Za to jim je 
zmanjkal le πe en set.

KamniËanke po priËakovanju v 
Ëetrtfinalu Dræavnega prvenstva 
niso imele teæjega dela proti ekipi 
Jesenice Bled. Æe na Jesenicah so 
KamniËanke visoko zmagale in 
povratna tekma v Kamniku je bila 
zgolj formalnost. Vseeno si Kamni-
Ëanke proti æilavim JeseniËankam 
niso smele privoπËiti niti trenutka 
oddiha, saj so takoj zaπle v teæave. 
Ob koncu seta pa so dokazale, da 
so vsaj za razred boljπe od tekmic in 
se s skupnim rezultatom 6:0 uvrsti-
le v polfinale DP. V polfinalu bodo 
njihove nasprotnice igralke Kopra, 
ki so jih KamniËanke lani izloËile v 
Ëetrtfinalu, letos pa so jih æe πtirikrat 
premagale, a prav v nobeni tekmi jih 
niso nadigrale. Tako bosta polfinalni 
tekmi πe kako teæki in KamniËanke 
bodo na povratni tekmi v sobo-
to, 17. aprila, ob 19. uri πe kako 
potrebovale pomoË s tribun. Ko-
nec koncev bo πlo za najveËji uspeh 
kamniπke æenske odbojke. Drugi 
polfinale obraËun bo med ekipama 
Nova KBM in Nova Gorica.

Igralci Calcit Volleyballa so mo-
rali prvo tekmo Ëetrtfinala zaradi 
Æupanovega plesa igrati v O© Stra-
nje, kar se je na koncu pokazalo, 
da je bolj ustrezalo gostujoËi ekipi 

PrvaËine, ki je iz Stranj odπla z mak-
simalnim izkupiËkom. Kljub polni 
πolski dvorani KamniËani v prvih 
dveh setih niso pokazali vsega, kar 
znajo. ©ele v tretjem setu so z neka-
terimi potezami navduπili svoje na-
vijaËe, a jim je na koncu zmanjkalo 
nekaj sreËe in so tretji set izgubili 
s 30:28. Kljub vsemu na povratno 
tekmo niso odπli sklonjenih glav in 
so æe v prvih dveh setih nadomesti-
li razliko iz Stranj ter bili na pragu 
velikega preseneËenja. Za skupen 
uspeh bi morali le πe dobiti tretji 
set, vendar so se domaËi pobrali in 
set dobili. S tem je bil konËni zma-
govalec odloËen, KamniËani pa se 
vseeno niso predali in za konec 
letoπnjega prvenstva dosegli zaslu-
æeno zmago. Na koncu prvenstva je 
mlada kamniπka ekipa osvojila πesto 
mesto (ker se je Triglav uvrstil v pol-
finale so KamniËani nazadovali za 
eno mesto). Polfinalna para sta ACH 
Volley proti PrvaËini in Salonit pro-
ti Triglavu.

Tretjeligaπi Calcit Volleyballa pa 
so v zadnjih dveh krogih izgubili 
proti Brezovici in Logatcu in so le-
toπnjo sezono zakljuËili na sedmem 
mestu. Vseeno pa so bile tekme do-
bra priprava za tekme mladincev 
in kadetov, ki so πe vedno v boju za 
Finalni turnir. OdloËilni turnir bo 
18. aprila ob 10. uri v O© Stranje.

Sicer pa potekajo zakljuËni boji 
(mini deËki v soboto, 10. aprila, ob 
10. uri v O© Stranje) za najviπja me-
sta tudi pri starejπih deËkih ter naj-
mlajπih igralcih in igralkah v mini in 
mali odbojki. 

Cico1.

Iz tabora Calcit Volleyballa

DEKLETA V POLFINALU, 
MO©KI ZA LAS PREKRATKI

ZNANJE ZA NAPREDOVANJE
V triatlonskem klubu Trisport poleg rednega dela z mladimi skrbimo 

tudi za stalno izpopolnjevanje strokovnega kadra, saj le tak pristop 
vodi k napredku. 

Vedeti je treba, da morajo biti strokovni delavci v triatlonu podkovani 
v vsaj treh πportih. Za pripravo tekmovalcev, ki dosegajo vrhunske re-
zultate, kot sta nosilca medalj iz Evropskih mladinskih prvenstev Domen 
Hribar in Katarina Ogrin, je potrebno v detajle poznati tako zakonitosti 
treninga, osebnosti tekmovalcev, specifiko tekmovalne opreme in πe 
mnogo drugega.

V ©oli triatlona Trisport - Al-
prem smo na dobri poti, saj je 
vodja πole Grega Zore v letu 
2009 opravil izpit za tekmo-
valnega trenerja II. na nivoju 
mednarodne triatlonske zve-
ze (ITU Level II Competitive 
Coach). Poleg njega je ta na-
ziv pridobil πe selektor dræavne 
reprezentance Miloπ Petelin, 
ki je bil letos udeleæen na tre-
nerskem seminarju Britanske 
Triatlonske Zveze v Angliji, ki 
velja za eno najmoËnejπih na 
svetu. Tako ima Grega in po-
sredno njegovi sodelavci in 
≈gojenci« stalni stik z medna-
rodnimi usmeritvami in novimi 
pristopi pri treniranju plavanja, 
kolesarjenja in teka. 

Po sistemu izobraæevanja 
na Triatlonski zvezi Slovenije 

se vsako leto usposabljajo tudi ostali vaditelji triatlona, poleg Nataπe 
in Tomaæa Planka ter Aleπa Suπnika se na trenersko delo pripravljata πe 
dva izmed prvih vadeËih v zaËetkih πole leta 2003 — Manca Vrhovnik 
in Miha Rojc.

Da zimskega spanja v triatlonu ni, pove podatek, da je to zimo zaËela 
delovati tudi Trisportna πola smuËanja. Ob prvem snegu po novem letu 
smo v RateËah organizirali teËaj smuËarskega teka, med zimskimi po-
Ëitnicami pa v Dolomitih (Civetta) πe teËaj alpskega smuËanja za otroke. 

Grega Zore med dajanjem navodil 
tekmovalcem na evropskem mla-
dinskem pokalu na Triatlonu Bled 
2009.

drugo mesto Ivan Urh s Ëasom 
22:14 in tretje mesto Tone Kle-
menc — Olson s Ëasom 23:13, 
ki je dobil tudi nagrado za naj-
bolj simpatiËnega udeleæenca 
lige. Pri æenskah je slavila Jana 
StrahinË s Ëasom 26:13, drugo 
mesto je zasedla Sandra Preπe-
ren s Ëasom 34:42 in tretje mesto 
Meta ©tefula s Ëasom 42:43. V 
kategoriji do 15 let je slavil Uroπ 
»iroviË s Ëasom 29:43. Vsi Ëasi, 
ki so navedeni, so povpreËni Ëasi 
desetih tekov.

Najmlajπa tekmovalca sta bila 
Gaπper Zajc in Tjaπa »iroviÊ 
letnik 2002. Najteæji tekmovalec 
lige je bil Tine, polæek lige pa 
Mili. Rekorder proge je bil Ga-
πper Bregar s Ëasom 17:50, naj-
veË vzponov pri moπkih je naredil 
Bojan Bojkov (15), pri æenskah 
pa Sandra Preπeren (14).

Kot donatorka se nam je pri-
druæila olimpijka Petra MajdiË, 
ki je najbolj borbenima, Uroπu 
»iroviËu in Ivanu Leskovπku, 

Ob zakljuËku zimske lige nas je raz-
veselilo kar 36 donatorjev. Medijsko 
nas je podprla gostilna PIRC iz Rove 
pri Radomljah, ostali donatorji so:
3S Sport, Kamnik, AET avtoelektrika, Stupica Teodor s.p., ANA, trgovi-
na z obutvijo in tekstilom, Arboretum VolËji Potok, Avto center ©UBELJ, 
Jarπe, CALCIT d.o.o, Stahovica, Crocs nogavice, ENERGIJA, Domæale, 
e-©tudentski servis, Kamnik, FEELMAX, Kranj, FIM Kovinoplastika, Ivan 
Fleischmann, Frizerski salon CUT‘N’GO, Kamnik, Galerija Majolka, Kamnik, 
gostinstvo in catering KOREN, Gostilna PIRC, Radomlje, Gostilna Pri pla-
ninskem orlu, Stahovica, Intersnack d.o.o., Ljubljana »rnuËe, JATA Emona 
d.o.o., Ljubljana, LiËarstvo ©trukelj Franc, Radomlje, MedobËinski muzej 
Kamnik,Mesnine deæele kranjske d.d., Mlinotest d.d., AjdovπËina, Mobi-
tel, Ljubljana, OkrepËevalnica SAM, Jarπe, Proteini.si, Ljubljana, ROLTEK 
d.o.o, Rolete - rolo vrata, Dob, SITAR pnevmatic center d.o.o., Kamnik, 
©pica sport, Kamnik, Tamai Sport, πportna oblaËila, TRIGLAV, Zdravstvena 
zavarovalnica, d.d., TuristiËna kmetija ≈Pr‘ Soud«, GloboËnik , Ultra kolesar 
Marko Baloh, VITA-FIT center, Kamnik, Zakladnica dobrih idej, Kamnik, 
AvtoliËarstvo - avtokleparstvo Papeæ, TuristiËna kmetija ≈Pr’ Soud«, Golo-
boËnik in Petra MajdiË.

Rova, Æiπka 12, Radomlje

• Ali si se pred tekom ukvarjal πe s kakπnim drugim πportom oz. se πe 
ukvarjaπ?

Uroπ: Poleg gorskega teka se ukvarjam πe s karatejem, ki ga treniram æe 4 
leta v Sankukai klubu Kamnik.

Jana: Æe nekaj let se bolj intenzivno ukvarjam s tekom. »eprav sem πe vedno 
ljubiteljski, ravninski tekaË, sem se æe nekajkrat udeleæila gorskih tekov. Gorski 
teki so Ëisto nekaj drugega kot ravninski. Prisotni so drugaËni napori, vendar 
si na koncu zadovoljen, ker prideπ na cilj, vËasih tudi s trmo.

Lado: Pred leti sem resno treniral duatlon, sedaj se najveË posveËam teku 
— kros, maraton in tek v klanec.

• Kaj te je pri teku tako zelo pritegnilo, da si ga zaËel trenirati?
Uroπ: Tek sem zaËel trenirati zaradi kondicije in vztrajnosti, prepriËala pa 

me je tudi sestra Tjaπa, ki je æe pred tem trenirala gorski tek.
Jana: VeË stvari je vplivalo na to, da sem zaËela bolj resno trenirati. Eda iz-

med njih je dobro poËutje po teku. »eprav si vËasih zelo utrujen, je to prijetna 
utrujenost. Imam mali krog ljudi, ki si zaupamo. So pa tudi taki, ki verjamejo 
vame. To mi da dodatno motivacijo.

Lado: TeËi sem zaËel na πolskih krosih, pozneje pa tudi na atletskih stezah. 
Tako je tek postal naËin æivljenja in druæenja s prijatelji v naravi.

• Na katere doseæke si najbolj ponosen?
Uroπ: Tek sem zaËel trenirati πele lansko leto jeseni, najbolj sem ponosen na 

1. mesto v Zimski ligi na Sv. Primoæa v kategoriji deËki do 15 let. Dosegel sem 
tudi 2. mesto na LavriËevem teku in 4. mesto na teku na Sv. Miklavæa.

Jana: V lanski sezoni sem bila zelo vesela obeh zmag (z novima rekordoma) 
na Veteranskih balkanskih igrah v TurËiji. Pika na i pa je bil moj prvi zelo 
uspeπno preteËeni maraton v Ljubljani. Pretekla sem ga v dobrih treh urah in 
bila tretja Slovenka.

Lado: Najboljπe rezultate sem pred leti dosegel v duatlonu — pokalni zma-
govalec 1991 v SLO. Drugo mesto v teku trojk v Ljubljani. Nekaj uvrstitev med 
prvih deset na 21 km Ljubljanskem maratonu. Prvo mesto na Gorenjskem 
pokalu v svoji kategoriji leta 2009.

• Kako naËrtujeπ treninge? Si vËlanjen v kakπen klub ali treniraπ sam?
Uroπ: Sem Ëlan Kluba gorskih tekaËev Papeæ, treniram po programu kluba 

pod vodstvom Ivana Urha.
Jana: Sem Ëlanica AK Domæale, ki ga vodi Lojze PungrËiË. Treninge imamo 

trikrat tedensko, treniram pa tudi sama. Treninge moram uskladit s sluæbo in 
druæino. Prostega Ëasa pa tako ni.

Lado: Treniram, kolikor mi dopuπËa Ëas. NajveË treningov opravimo skupaj 
s prijatelji. Nekaj pa jih tudi sam.

• Kakπni so vtisi s 1. zimske lige na Sv. Primoæa?
Uroπ: Zimska liga na Sv. Primoæa je bila super in prava rekreacija med dolgo 

zimo. Za ligo sem izvedel v klubu in na tekaπkem forumu, pohvalil bi organiza-
torja Tomaæa Cukjatija in Sandro Preπeren. Zelo se æe veselim naslednje lige in 
vabim vse, ki bi si radi popestrili zimske sobote in naredili nekaj zase.

Jana: Prva zimska liga na Sv. Primoæa je bila po mojem mnenju uspeπna. 
Bilo nas je kar nekaj (za prviË super). Menim, da se nas bo naslednje leto lige 
udeleæevalo πe veË. Naredimo πe malo veË reklame in zapeËkarje zbezamo iz 
hiπ. Posebej moram pohvaliti organizatorja Tomaæa in Sandro za njun trud, 
poærtvovalnost in ogromno porabljenih ur. Sploh pa se vidi Tomaæu, da je 
πportnik z duπo in srcem. Zato mu je tudi to uspelo.

Lado: Zimska liga je dobra ideja, ki je bila tudi super izpeljana. Nekaj stvari 
bomo πe dorekli, pa bo. Zanjo sem izvedel prek tekaπkega foruma, s prijatelji 
smo se takoj odloËili, da pridemo.

• Kateri je tvoj naslednji πportni izziv?
Uroπ: Pripravljam se za 15. tek na Sv. Primoæa in na zaËetek pokala v gor-

skem teku, æelim si Ëim boljπih rezultatov in Ëim manj poπkodb.
Jana: V letoπnjem letu je zopet izziv maraton, VBI (Veteranske balkan-

ske igre). Pretekla pa bi rada tudi progo (Velika planina), na kateri bo SP v 
gorskih tekih. Vse to pa nam bo omogoËilo zdravje, dobra volja in pozitivna 
energija.

Lado: »im bolje odteËi tekme v naπi okolici in na Gorenjskem pokalu 2010. 
Ostati zdrav in odteËi Ëim veË km.

Organizatorja zimske lige Tomaæ Cukjati in Sanda Preπeren v druæbi 
ultra kolesarja Marka Baloha z druæino. 
Marko je v lanskem letu dosegel: 
4. mesto Dirka okoli Slovenije - DOS 2009, 7.-9. maj 2009; 
3. mesto RAAM 2009 (posamiËno), junij 2009, Ëas 9 dni 21 ur 44 minut; 
1. mesto TORTOUR 2009, Non-stop Cycling around Switzerland, avgust 
2009, Ëas 39 ur 9 minut; 
pohvali pa se lahko s svetovnimi rekordi (6.-7. september 2008) v: 
24-urnem kronometru na odprti stezi (in najboljπi absolutni doseæek v 
24-urah v zgodovini ultra-kolesarstva!) 890,038 km; 
12-urnem kronometru na odprti stezi - 460,5 km; 
najhitrejπih 200 milj na odprti stezi: 8 ur 17 min 8,09 sekund; 
najhitrejπih 100 milj na odprti stezi: 4 ure 00 minut in 29 sekund.

za ligo smo izdelali spletno stran: 
http://zlsvprimoz.webs.com.

Liga je potekala v treh katego-
rijah — moπki, æenske in otroci 
do 15 let. Nagrade smo podelili 
tudi najpoËasnejπemu, ki smo ga 
imenovali ≈POLÆEK LIGE«, najteæ-
jemu, najmlajπima, najstarejπemu, 
udeleæencu z najveË vzponi in re-
korderju proge.

Pri moπkih je prvo mesto zase-
del Lado Kveder s Ëasom 20:53, 

Tudi na tem podroËju smo po strokovni plati naredili korak naprej, saj 
sta izpite za UËitelja smuËanja I. na nivoju SmuËarske zveze Slovenije 
naredili Liza in Neæa Kregar, ki sta pod vodstvom Grege opravili ob-
vezno prakso za dokonËno pridobitev licence uËitelja. 

In kaj Ëaka naπe ≈πportne delavce« v prihodnje? »ez dober teden se 
zaËnejo prva tekmovanja na nivoju TZS — duatloni, akvatloni, triatloni...
V Kamniku pa bo 3. julija v okviru Vikenda πporta ponovno organiziran 
triatlon. 

Ker se vse veË ljudi ukvarja z rekreacijo, smo po enoletnem delu z 
odraslo plavalno skupino jeseni zaËeli delati z dvema tekaπkima skupi-
nama pod Gregovim vodstvom . Tako so nekateri preko zime pretekli 
æe kar nekaj kilometrov, pomlad pa bo prebudila πe zadnje omahljivce. 
Dva do trikrat tedensko vodeni treningi so odliËna stimulacija in poma-
galo marsikomu, ki si æeli doseËi doloËen cilj ali zgolj zdravo preæiveti 
svoj prosti Ëas. 

Vse informacije o dogajanju v klubu lahko dobite na www.trisport-
klub.si . 

Miro Kregar

ALI TUDI TI RAD IGRA© NOGOMET?
VPIS NOVIH »LANOV V NOGOMETNI KLUB KAMNIK

(deËki letnikov 1999, 2000, 2001, 2002, 2003)
V aprilu NK Kamnik vpisuje nove Ëlane v selekcije U7, U8, U9 in U10 (deËki 
rojeni leta 1999 in mlajπi). 

Veseli bomo, Ëe se boπ odloËil stopiti med naπe vrste. 

Vpisujemo vsak ponedeljek, torek in petek ob 17. uri na stadionu 
Prijateljstva v Mekinjah.
U8 - letniki 2001 mlajπi , U9 - letniki 2000,
U10 - letniki 1999

Vabimo vas, da si ogledate naπo spletno stran:
www.nklub-kamnik.si

NK KAMNIK - informacije Rok ©vajger 031/540 195 
(roksvajger@gmail.com)



KonËana je tekmovalna sezona 
v vseh dræavnih ligah in za nami je 
najbolj uspeπna sezona za Kegljaπki 
klub Kamnik. Obe prvi ekipi Calcit 
in Eta sta konËali prvenstvo na dru-
gem mestu. Za dopolnitev uspeha 
je druga ekipa Ete konËala kot pr-
vak v drugi ligi in napredovala v 
1.B., druga ekipa Calcita pa je prav 
tako uspeπno nastopala in konËala 
na Ëetrtem mestu. 

Tekmovanja bodo potekala πe za 
dræavna prvenstva med posamez-
niki in posameznicami. Damjana 
Pirman je bila na dræavnem prven-
stvu med posameznicami v lanskem 
letu tretja, Marko Oman pa je bil æe 
drugiË zaporedoma dræavni prvak 
v najbolj prestiæni lovoriki med po-
samezniki. Tudi letos priËakujemo 
podobne rezultate. 

V zadnjem kolu so igralci Calcita 
premagali Radensko iz Radencev 
s 7:1 in na koncu zaostali samo 
za veËkratnim dræavnim prvakom 
Konstruktor iz Maribora. Med po-
samezniki je v povpreËju na drugem 
mestu Marko Oman s 606 podrtimi 
keglji. Na odliËnem 9. mestu v svo-
ji krstni prvoligaπki sezoni je tudi 
Franci Grubar s 589 podrtimi keglji. 
Za prvo ekipo so najveË tekem od-
igrali Marko Oman, Franci Grubar, 
Zdravko ©trukelj, Slavko Zorman, 
Aleπ Prosen, Matej Turk, nastopali 
so πe Drago Flerin, ©tefan Flerin, 
Gaπper Burkeljca, Brane PotoËnik, 
Marjan Dolinπek in Franci Kozjek.

KegljaËice Eta Kamnik so πe bolj 
prepriËljivo kot fantje osvojile dru-
go mesto v dræavnem prvenstvu. 
Æe πtiri kola pred koncem prven-
stva so si zagotovile drugo mesto. 
V povpreËju med posameznicami je 
Silvana Belcijan na 5. mestu s 563 
podrtimi keglji. Za Eta Kamnik so 
nastopile Boæa Habat, Majda Luæar, 
Damjana Pirman, Silvana Belcijan, 
Ivka Nardoni, Lidija Pirman, Tade-
ja Kokalj, Andreja Razlag in Joæi 
©uπtar. V 18 kolih so bile poraæene 
samo od vice prvakinj Evro lige Lan-
teksa iz Celja, izgubile pa so tudi 
toËko proti ekipi Brest iz Cerknice, 
vse ostale tekmice pa so premagale 
tako doma kot na gostovanju. 

Obe ekipi sta si zagotovili evrop-
ske nastope. V zaËetku oktobra bo-
sta Calcit in Eta Kamnik nastopala 
v Evropskem pokalu v Splitu, imata 
pa tudi pravico nastopa v Evro ligi.

Kot smo æe omenili, si je druga 
ekipa Ete zagotovila ponovni po-
vratek v 1.B ligo. Igralke pod vod-
stvom Simone Hren so rutinirano 
zmagale. Veseli zlasti dejstvo, da 
so enakopravno v ekipo vkljuËile 
mladi igralki Anjo Rutar in Klaro 
Koprivec. Tudi druga ekipa Calci-
ta pod vodstvom Slavka ©uπtarja 
je bila ugodno preseneËenje, saj 
so se borili za sam vrh lestvice. Ne 
moremo mimo dejstva, da smo πe 
pred tremi leti v tej ligi sodelovali 
s prvo ekipo. 

Nadaljuje se tudi ObËinska liga, 
odigrali so 17. kolo. Po konËanem 
rednem delu pa bo potekalo tudi 
razigravanje v skupini za prvaka in 
skupini za mesta 5-8. Ekipe bodo 
igrale med seboj glede na pozicijo 
na lestvici in sicer 1-4 in 2-3, druga 
skupina pa 5-8 in 6-7. Na sporedu 
bosta dve tekmi.

Rezultati 17. kola:
Mladinci : ©D Soteska 3 : 5, Cal-

cit : DU Kamnik 3 : 5, Kegelj team : 
Alu Alprem 2 : 6, ©D Policist : Kam 
Bus 1 : 7, Zarja elektronika prosta.

V 17. kolu je bil najbolj zanimiv 
dvoboj Mladinci s ©D Soteska. Mla-
dinci bi si z zmago æe potrdili raz-
igravanje za prvaka. Tako pa bo πe 
vse odprto do zadnjega kola. Cal-
citu je prav tako za preseneËenje 
zmanjkalo samo 9 kegljev. Alu Al-
prem in Kam Bus pa sta brez teæav 
premagala Kegelj team in ©D Poli-
cist. V ekipi Kegelj teama je Andrej 
Rutar podrl 528, Tine Jenko 509 in 
Brane Hribar 511 kegljev. Boπtjan 
Pohlin je zopet dosegel najboljπi 
izid v svoji ekipi s 567, Peter RuËigaj 
pa s 524 podrtih kegljev. 

Lestvica po 17 kolu:
1. Alu Alprem 15 14 0 1 28
2. ©D Soteska 15 13 0 2 26
3. Du Kamnik 15 10 0 5 20
4. Kam Bus 15 9 0 6 18
5. Mladinci 15 9 0 6 16
6. Zarja elek. 15 4 1  10  9
7. Calcit 16 4 0 12  8
8. Kegelj team 15 3 1 11  7
9. ©D Policist 15 1 0 14  2

Vse o delu naπega kluba si lahko 
ogledate tudi naπi internetni strani 
www.kk-kamnik.si.

Kegljaπki klub Kamnik
Leon Pirman

Eta in Calcit vice prvaka!

Upokojenci so aktivni
Druπtvo upokojencev Kamnik ima zelo razvejano dejavnost za svoje 

Ëlane, pomembno vlogo ima prav gotovo πport in rekreacija. Vadba ali 
preprosta aktivnost v posameznih sekcijah poteka po ustaljenem urniku 
in æelja vodstva druπtva in vodij posameznih sekcij je, da bi se prijetnemu 
druæenju prikljuËilo veË upokojencev. Vsi ste dobrodoπli in bojazen pred 
neuspehom je odveË. Glavni namen aktivnosti je prijetno druæenje.

Vse sekcije sodelujejo na uradnih tekmovanjih pokrajinske zveze druπtev 
upokojencev, najboljπi pa nastopijo πe na dræavnem prvenstvu.

ObstojeËe panoge so: balinanje, kegljanje, smuËanje, streljanje, tenis in 
pikado, tako da lahko vsak najde kaj zase in s svojo aktivnostjo prispeva k 
boljπemu poËutju ter zdravemu naËinu æivljenja.

Med bolj aktivne spadajo balinarji, ki kar s πtirimi ekipami nastopajo v 
medobËinski rekreacijski ligi veteranov ter kegljaËi, ki uspeπno nastopajo 
v obËinski ligi.

V soboto, 20. marca, je DU Kamnik gostil igralke in igralce pikada gorenj-
ske regije. Tekmovanje je bilo dobro organizirano, kar so potrdile iskrene 
pohvale vseh sodelujoËih ekip. Za uspeπno organizacijo si zasluæijo pohvalo 
tako vodstvo druπtva, kakor tudi prizadevni Ëlani pikado sekcije. Ne smemo 
pozabiti prizadevnih sodnikov in osebja gostiπËa, ki so nam omogoËili pri-
meren prostor in poskrbeli za okusno pogostitev.

Da se v pikado sekciji dela dobro, zgovorno priËajo tudi doseæeni rezul-
tati. Lansko drugo mesto smo zamenjali z letoπnjim popolnim izkupiËkom 
— v vseh kategorijah smo osvojili prva mesta. 
Rezultati 
Æenske: ekipno   posamezno
1. mesto Kamnik 2459 1. Zinka Slatnar Kamnik 753
2. mesto Komenda 2379 2. Dani Misja Komenda 658
3. mesto Dovje-Mojstrana 2149 3. Sonja Jerπe Mengeπ 651
4. mesto Mengeπ 2099 4. Dani VolËiË Kamnik 617
5. mesto ©kofja Loka 1904 5. Pavla Resnik Komenda 615
    Mimi Vrhovnik Kamnik 615
Moπki: ekipno   posamezno
1. mesto Kamnik 2594 1. Miha Prosen Kamnik 771
2. mesto Æirovnica 2430 2. Martin Plazar Æirovnica 737
3. mesto ©kofja Loka 2347 3. Vili Kerec Kamnik 709
4. mesto Komenda 2175 4. Anton Hribar Kamnik 693
5. mesto Naklo 2132 5. Milenko ©timac ©kofja Loka 622
»estitke nastopajoËim in povabilo k sodelovanju novim Ëlanom!

Men

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.
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14 8. april 2010 ZANIMIVOSTI

PLANINSKI KOTI»EK
Alpinistična šola zaključila zimski del

Letoπnja alpinistiËna πola AO PD Kamnik pod vodstvom Jureta Pre-
zlja se odvija po naËrtu. Tako je konËan zimski del s preizkusom osnov-
nega znanja, ki je potekal 13. marca na Lipanci pod Blejsko koËo. Tam 
so morali teËajniki in pripravniki pokazati dovolj znanja in spretnosti 
pri uporabi palic, derez, cepina, izdelavi sidriπË, iskanju zasutega z 
lavinsko æolno, gibanju naveze in zaustavljanju zdrsov z vrvjo, spustu 
po vrvi, pritrjeni na cepin in nato poteg cepina za seboj. Ko so bili izpiti 
konËani, so se nekateri povzpeli πe na Brda in odsmuËali do Mrzlega 
studenca.

Pred spustom z vrha Brd. V ozadju ostenjaTriglava in Rjavine.

Kamniški gorski reševalci pregledali 
delo v preteklem letu

V Ëetrtek, 25. marca, je bil v gasilskem domu v Stranjah redni letni 
obËni zbor druπtva Gorska reπevalna sluæba Kamnik, ki se ga je ude-
leæilo 32 od 50-tih Ëlanov. Od vabljenih gostov sta se ga udeleæila stari 
poveljnik πtaba CZ Kamnik Vlado ©erbel in novi poveljnik Matjaæ Srπa 
ter predstavnik PGD Kamnik. 

V poroËilih pred-
sednika, gospodarja, 
zunanjega sodelavca 
komisije za informi-
ranje in gospodarja 
zavetiπËa na Veliki 
planini je bilo izËrpno 
prikazano delo dru-
πtva v preteklem letu. 
Osnovna dejavnost je 
bila vsekakor pomoË 
pomoËi potrebnim. 
Tako je druπtvo imelo 
v lanskem letu kar 26 
intervencij. Æal je bilo 
lansko leto tudi eno 
najbolj Ërnih, saj so 
s planin prinesli kar 
sedem mrtvih. Ker je 
v veljavi πe vedno pra-
vilo, da sme helikopter 
sodelovati samo, Ëe je 
zraven tudi zdravnik, 
so ga uporabili samo 
v treh primerih. Zani-
mivo je tudi to, da se 
je polovica intervencij 
odvijala na πirπem ob-

moËju Velike planine. V okviru preventive so spremljali pohodnike na 
Rokovnjaπkem pohodu in deæurali na kamniπkem memorialu in pri 
gorskem teku na Grintovec. Vse leto je potekalo dodatno usposabljanje 
oz. usposabljanje za podaljπevanje licence. V okviru sodelovanja z dru-
gimi GRS so se udeleæili zimskega usposabljanja reπevalcev iz Æelezne 
Kaple na Peci. V maju je bilo usposabljanje za sodelovanje pri helikop-
terskemu reπevanju, dve vaji iz klasiËnega reπevanja, seznanjanje z 
reπevalno opremo in reπevanje iz gondole. Poleg tega je bilo obnavljanje 
znanja iz PP, udeleæili so se teËajev za vodnike reπevalnih psov, pa za 
reπevalce-letalce in teËajev iz PP. Izpite za naziv gorski reπevalec so opra-
vili Matej Kladnik, Marjana Prezelj in Blaæ Vrabec. Glavna dejavnost, 
ki ni bila neposredno povezana z reπevanjem, pa je bila zamenjava 
bivaka pod Grintovcem, na Velikih podih. To je bil zelo velik finanËni, 
pa tudi organizacijski zalogaj, v katerem se je gradbeni del uspeπno 
konËal konec lanskega oktobra, finanËni pa πele v tem letu. Hkrati je 
potekalo tudi dokonËanje zavetiπËa na Traticah na Veliki planini.

Na obËnem zboru so v Ëlanstvo sprejeli tudi Tadeja Kriπlja in Marka 
Petka, ki bosta postala pripravnika. Naziv Ëastnega Ëlana druπtva GRS 
Kamnik so podelili Cenetu Griljcu, Metodu Humarju, Jerneju Koritniku, 
Janezu Podjedu, Pavlu ©imencu in Tonetu ©karji.

Dosedanji predsednik Rado Nadveπnik, povelj-
nik πtaba CZ Matjaæ Srπa in novi predsednik 
Franc Miπ.

»lani druπtva so pozorno prisluhnili poroËevalcem.

Memorial na Kamniškem sedlu
Prireditev v spomin vseh Ëlanov PD Kamnik, ki so svoje æivljenje 

izgubili v planinah in gorah, je potekala v nedeljo, 28. marca. Vremen-
ska napoved za ta dan dopoldne je bila ugodna. In res bi bilo jutro na 
Kamniπkem sedlu brez oblaËka, skoraj ≈kiËasto«, Ëe ne bi pihal veter. Ta 
je bil tudi vzrok, da na Sedlu nad Pastirji ni bilo pravega skupinskega 
starta, ampak so se udeleæenci, bilo jih je skupaj 120, med katerimi je 
imel najmlajπi nekaj Ëez 9 let, najstarejπi pa kar precej Ëez 70 let, po pri-
javi podali naprej na vrh, kjer jih je Ëakal Ëaj in æigosanje kartonËkov. 
VeËina je bila samo z derezami in cepinom, kakπnih deset pa tudi s 
smuËmi. Ko je sonce omehËalo zgornjo plast snega, je bila smuka tako 
ugodna, da so se nekateri navduπenci kar dvakrat povzpeli na vrh in 
spustili do Pastirjev.

Ob 14. uri so se nato zbrali v Kamniπki Bistrici ≈pri Jurju«, kjer so 
dobili Ëaj in okusno enolonËnico, da so laæje poËakali na podelitev ko-
lajn in drobnih daril, ki so jih prispevali: glavni sponzor AvtoliËarstvo 
— avtokleparstvo PAPEÆ, generalni sponzor Zavarovalnica TRIGLAV 
in podjetje KOÆELJ, PD Kamnik, GRS Kamnik ter podjetje Vektal in 
≈International Picnic Center pri Jurju«.

Prireditelji, AO PD Kamnik, GRS Kamnik in glavni organizator Franc 
Miπ so prireditev izvedli solidno in ustrezno varno. Udeleæenci lahko 
kolajne in diplome prevzamejo na PD Kamnik. Naslednji memorial bo 
na cvetno nedeljo, 17. aprila 2011. BojË

Zaradi nestrinjanja z usmeritvijo, v katero gre GRZS, pa tudi druπtvo 
in zaradi krπenja pravil, proti katerim je bil praktiËno nemoËen, je kljub 
veËinski podpori Ëlanov druπtva odstopil dosedanji predsednik Rado 
Nadveπnik, ki ga je nasledil novoizvoljeni predsednik Franc Miπ.

Poleg manjπih popravkov statuta je bil sprejet program za leto 2010, 
v katerem je poleg intervencij, katerih se ne da natanËno naËrtovati, 
predvideno predvsem usposabljanje novih Ëlanov, trajno usposabljanje 
Ëlanov, pomoË pri izvedbi Kamniπkega memoriala, Rokovnjaπkega po-
hoda in dveh tekov na Veliko planino (25. julija in 5. septembra).



LoËitev je naπa usoda,
sreËanje, novo upanje.

ZAHVALA
Na pragu 83. leta je mirno zaspal in 

odπel k zasluæenemu poËitku
naπ dobri moæ, oËe, dedek, pradedek, 

brat, stric in tast

BLAÆ NARAT
Krpakov ata iz BuËa

Iskrena hvala sosedom za nesebiËno in vsestransko pomoË, 
vsem naπim sodelavcem, prijateljem in znancem. Hvala 
patronaæni sestri Marinki Resnik za poærtvovalnost in pomoË 
v Ëasu bolezni naπega oËeta. Hvala gospodu æupniku Simonu 
Lorberju za opravljen pogrebni obred, praporπËakom in 
gasilcem za spremstvo na zadnji poti, gospodu Francu Resniku 

za obËutene besede slovesa, pevcem Krt in trobentaËu. 
©e enkrat hvala vsem za stiske rok, izreËena ustna in pisna 
soæalja, sveËe, darove za svete maπe ter cerkev in hvala vsem, 

ki ste naπega oËeta pospremili na njegovi poslednji poti.
ÆalujoËi vsi njegovi

Marec 2010

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal, 
a nate spomin
bo veËno ostal.

ZAHVALA

V 80. letu æivljenja je k veËnemu 
poËitku odπla naπa ljuba mama, babica 

in prababica

MIHAELA VRHOVNIK
rojena BRNOT iz Tunjic pri Kamniku

Iskreno in iz srca se zahvaljujemo vsem in vsakemu posebej, 
ki ste nam v teh teækih trenutkih slovesa od naπe mame stali 

ob strani, izrazili soæalje, podarili vence in sveËe.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste jo v Ëasu æivljenja cenili in jo 

boste ohranili v lepem spominu.
Iskrena hvala vsem, ki ste se od nje poslovili in jo skupaj z 

nami pospremili v njen zadnji dom.
ÆalujoËi: vsi njeni

Tunjice, marec 2010

ZAHVALA

Ob izgubi naπe drage

ANE REP©E
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem za spremstvo na njeni zadnji poti, za 

izreËena soæalja, podarjeno cvetje in sveËe. 
Posebna zahvala njenemu osebnemu zdravniku dr. 

Logarju.

Vsi njeni

Marec 2010

»eprav tvoj glas se veË ne sliπi,
beseda tvoja v nas æivi,
povsod te sliπimo mi vsi,
med nami si...

ZAHVALA

Tiho, skoraj neopazno in mnogo 
prezgodaj se je od nas poslovila
æena, mama, babica, hËi, sestra in 

taπËa

SONJA FLERIN
Ob boleËi izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem, sodelavcem, znancem in njenim soπolcem za 
izreËeno soæalje, besede tolaæbe in spodbude, podarjene svete 

maπe in sveËe. 
Hvala tudi pevcem za zapete pesmi in gospodu æupniku za 

lep maπni obred in poslovilne besede.
©e enkrat hvala vsem, ki ste se od nje poslovili in jo 

pospremili k mirnemu poËitku.

ÆalujoËi: vsi njeni

Marec 2010

Poslednji cvet - pristan neznan,
piπËal samotno toæi - kam?
Kam valovi zemlje brez miru drvijo?
»ez gladine cvetja v drug pristan hitijo.

ZAHVALA

Prekmalu nas je zapustil dragi moæ, 
oËe, dedek in tast

MIROSLAV BERLEC
iz Mekinj pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, sodelavkam in 
sodelavcem, prijateljem in znancem za pomoË, izreËena ustna 
in pisna soæalja, darovano cvetje, sveËe, maπe ter spremstvo 

na njegovi zadnji poti.
Posebno se zahvaljujemo g. æupniku, pevcem, trobentaËu 
ter direktorju KPK Kamnik Bojanu Klemenu za poslovilne 

besede.

ÆalujoËi: vsi njegovi

Kamnik, marec 2010

Na svetu mnogo je poti,
a samo ena vodi tja,
kjer boπ ti,
po tej poti za teboj
pridemo mi vsi.

ZAHVALA

V 82. letu je po teæki bolezni dotrpel 
naπ dragi moæ, ata, nono, pranono, 

tast in stric

JURE MALETI»
s Kriæa pri Komendi, upokojenec Jate d.d.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem, vaπËanom Kriæa, sodelavcem Komunalnega podjetja 
Kamnik, Alprema Kamnik in Jate Duplica za izreËena  soæalja, 
besede tolaæbe in spodbude ter podarjeno cvetje in sveËe.

Posebej se zahvaljujemo kriπkim gasilcem za spremstvo na 
njegovi zadnji poti.

Zahvala tudi vsem praporπËakom, pevcem Solidarnosti za 
obËuteno zapete pesmi, trobentaËu za zaigrano Tiπino in 

gospodu æupniku za lepo opravljen obred.
Hvala tudi Domu starejπih obËanov Kamnik za skrbno nego 
naπega dragega pokojnika, πe posebej hvala Marjeti Markuπ 

in Majdi Flerin.
Navsezadnje se zahvaljujemo vsem, ki ste naπega ata v tako 

velikem πtevilu pospremili na
njegovi zadnji poti
ÆalujoËi: vsi njegovi

Marec 2010

Je Ëas, ki da.
Je Ëas, ki vzame.
Pravijo, je Ëas, ki celi rane.
In je Ëas, ki nikdar ne mine,
Ko zasanjaπ se v spomine.
              ß

Nisi se izgubil kot zven v tihoto, 
Nisi odπel v niË in pozabo.
Po tebi merim stvarem pomen in
Tvojo pesem skuπam peti za tabo.
                                   (T. PavËek)

ZAHVALA

V 73. letu nas je nenadoma zapustil 
naπ dragi moæ, oËi, dedi, brat, svak, tast in stric

FRANCE TOM©I»
iz Kamnika.

Ob boleËi izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem in sosedom, ki ste nam v trenutkih æalosti pomagali 
in z nami soËustvovali. Hvala vsem, ki ste se mu poklonili v 
tako velikem πtevilu, mu darovali cvetje, sveËe in svete maπe 

ter ga pospremili na njegovi zadnji poti.
Posebej se zahvaljujemo vsem govornikom: g. Igorju 
Podbreæniku, g. Dragu Lombarju in g. Janezu Janπi. Hvala g. 
æupniku Tonetu Dularju za slovesen pogrebni obred, pevcem 
Kvarteta Krt za ganljivo petje, trobentaËu za lepo zaigrano 
Tiπino in Komunalnemu podjetju Kamnik za posebno 

lepo slovo.
Hvala vsem in za vse!

Vsi njegovi
Marec 2010

ZAHVALA

Ob izgubi naπe ljube mame

MARIJE KORDA©
se zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji 
poti, nam izrekli ustno in pisno soæalje, darovali cvetje 

in sveËe.
Posebna zahvala g. patru Pashalu Gorjupu, gvardijanu, 
za pogrebni obred, molitve in poslovilne besede v cerkvi 
sv. Joæefa na kamniπkih Æalah. Hvala g. Matevæu Koπirju, 
predsedniku ZB Kamnik, za poslovilni govor ter Rozki 
Lavrinc, njeni sopotnici v Begunjah leta 1944, za ljubeËe 

in nepozabne besede.
Hvala ansamblu Krt za izbrane pesmi in petje ter 
orgelski spored v cerkvi, prof. Andreju Jarcu za orgelsko 

spremljavo ob petju Ave Mariae vnukinje Barbare.
Hvala vsem, ki ste nam stali ob strani v maminih zadnjih 
dneh, zlasti osebju in zdravnici Marici IviÊ AlibegoviÊ, 
dr. med. v Centru slepih, slabovidnih in starejπih v ©kofji 

Loki, kjer je naπa mama bivala dobra dva meseca.
Prav tako se zahvaljujemo zdravnici ga. Marti Jerman, dr. 
med., iz ZD Kamnik, ki je zadnja leta bedela nad njenim 
zdravjem in Druπtvu upokojencev Kamnik ter gospema 
Marjani Berlec in Ani Cerkvenik, ki so jo dolga leta 

razveseljevali z obiski.
Vsem iskrena hvala!

Vsi njeni
Kamnik, v marcu 2010

ZAHVALA

Tiho  nas je zapustila draga mama, 
sestra, teta, babica in prababica

ZOFKA ©UBELJ
rojena Seπek s Perovega

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili  na njeni 
zadnji poti, za darovano cvetje, darove in sveËe in za izreËena 

soæalja.

Njeni: sin Miro z Ivo, sestra Fani, vnukinja Jelena z Mitjem, 
vnuk Jaka z Lidijo, pravnuka Aleksander in Matic

Marec 2010

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13

4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424
GSM: 041/624-685

Opravljamo storitve: 

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliπko 
veæico, na upepelitev ∑ po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NARO»IL IN DOSTAVA CVETJA 
• NARO»ILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVE»AVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ÆARNIH IN KLASI»NIH JAM 
• UREJANJE POKOPALI©» IN GROBOV
• VZDRÆEVANJE POSLOVILNIH VEÆIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE »RK 
• OZVO»ENJE PRI POGREBU
• NOSA»I 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matiËni, ZZZS),
• SVETOVANJE 

NO»EMO DA LJUDJE UMIRAJO, TODA, KO DO TEGA 
PRIDE, JIM SKU©AMO NUDITI KAR NAJBOLJ©E. 

www.pogrebnik.com

NIZKOGRADNJE,
asfaltiranje in tlakovanje

dvoriπË, dovoznih poti in parkiriπË,
polaganje robnikov in pranih ploπË,
izdelovanje betonskih in kamnitih 
opornih zidov - ≈πkarp«

AdroviË & Co., d.n.o., Kamnik, Jelovπkova 10

Tel.: 01/83 94 614, 041/680-751.

STEKLARSTVO IRMI
HOMEC  -  DOMÆALE

* ALU in PVC okna in vrata

* izdelava termopan stekla

* bruπenje stekla in ogledal

* izdelava izboËenih stekel

* peskanje stekel

* fuzije - vitraæi

* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

DOM 
V KAMNI©KI 
BISTRICI

Postreæemo vam z domaËo hrano in ælahtno 
kapljico odprtih vin.

Vabljene zakljuËene druæbe do 70 oseb
na razliËna praznovanja!

Na voljo so tudi prenoËiπËa.

Informacije: % 01/832 55 44 kambistrica@volja.net
Dom je odprt od 8. do 20. ure, ob ponedeljkih zaprto.



Kovinarska cesta 36, 1240 Kamnik, telefon: 01 830 87 87 

Delovni ~as: od ponedeljka do sobote: od 8. ure do 20. ure / nedelje in prazniki: od 8. ure do 13. ure

0,79
EUR

redna cena: 1,31 EUR

Polžki Barilla
mini, 500 g
Barilla

3,39
EUR

Mleto mešano
meso Mercator
postrežno ali pakirano
cena za kg

od 9. 4.

do 12. 4.

OD PETKA DO PONEDELJKA

redna cena: 1,31 EUR

Polžki Barilla

OD PETKA DO PONEDELJKA
Ponudba velja v vseh živilskih prodajalnah Mercator in franšiznih prodajalnah, ne velja v Hura!. Predvidena je za prodajo količin, ki so 
običajne za gospodinjstvo. Ponudba velja za blago na zalogi in ne velja za pravne osebe. Slike so simbolične. www.mercator.si

Mleto mešano
meso Mercator
postrežno ali pakiranopostrežno ali pakirano
cena za kg

OD PETKA DO PONEDELJKA

postrežno ali pakirano
cena za kg

od 9. 4.

Ponudba velja v vseh živilskih prodajalnah Mercator in franšiznih prodajalnah, ne velja v Hura!. Predvidena je za prodajo količin, ki so 

40%
ceneje

Polžki Barilla
mini, 500 g
Barilla

Polžki Barilla

39%
ceneje

10,98
EUR

redna cena: 18,44 EUR

Detergent za
pranje perila Persil
gel, 4,5 litra, več vrst
Henkel Slovenija

. Petek, 16. april, ob 17. uri
Svetovni dan zemlje - Lumpi skrbi za svoje zeleno okolje
Tudi pri vas doma skrbno lo�ujete odpadke? Pa veste, da iz vseh teh smeti lahko 
nastanejo zanimive skulpture? Kdor bo �elel, bo lahko z izdelano stvaritvijo sodeloval
na nate�aju National Geographic Junior, ki je razpisal likovni EKO nate�aj.

. �etrtek, 22. april, ob 8. uri
Veseli april v Mercatorju
Ob prihodu vam bomo v narodne no�e oble�eni gostitelji postregli z jabol�nim ali 
skutinim zavitkom.

. Sobota, 24. april, ob 10. uri
Glasbena prireditev
Kulturno dru�tvo Svoboda Liboje - glasbena in�trumentalna sekcija Reson bo 
poskrbela za prijetno pomladno dopoldne. 

. Petek, 30. april, ob 17. uri
Setveni koledar / ustvarjalna delavnica
in zaklju�ek nate�aja za najbolj�ega vrtnarja s podelitvijo nagrad.

Iščete atraktiven način plemenitenja vaših
sredstev? Preverite Kombinirani depozit
UniCredit Bank. Investiran znesek se raz -
deli na dva dela. Prva polovica zneska, za
katerega vlagatelj prejme 5 % letno obrest -
no mero, se povrne po enem letu, skupaj

z natečenimi obrestmi. Druga polovica
zneska bo za obdobje petih let obresto -
vana po variabilni (vnaprej neznani) ob -
rest ni meri, vezani na gibanje borznega
indeksa delnic 50 največjih evropskih
podjetij (DJ Euro Stoxx 50). Tako imate
možnost doseganja atraktivnih donosov,
pri čemer se upošteva 50 % stopnja rasti
povprečne vrednosti omenjenega indek -
sa. Neodvisno od gibanj na kapitalskih
trgih, vam UniCredit Bank po preteku 5 let
zagotavlja izplačilo 100 % druge polovice
vloženega zneska. 
Minimalen znesek vplačila je 1.000 EUR,
vpisno obdobje pa do 6. 5. 2010.

Kombinirani depozit: 
varna in donosna naložba

Dodatne informacije:
PE UniCredit Bank Kamnik

Kontaktna oseba: 
Daniel Makšan

Telefon: 
+386 1 8396 501

Elektronski naslov:
daniel.maksan@unicreditgroup.si 

Delovni čas: 
Ponedeljek – petek 8:30 – 16.30

www.unicreditbank.si

Oglasno sporočilo

Daniel Makšan, vodja PE UniCredit Bank
v Kamniku: »Obiščite nas in izkoristite
možnost celoletnega brezplačnega testi -
ranja izbranih bančnih storitev (tran sak -
cijski račun, MasterCard, elektronska
banka in brezplačni dvigi na banko ma -
tih). Bančnega svetovalca povpra šajte
tudi za ponudbo Prestopno leto.«
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TEHNI»NA TRGOVINA
ÆELITE ZA SVOJ DENAR KUPOVATI NAJCENEJE?!

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

AKCIJSKA PONUDBA BLAGA IZ ZALOGE
10% POPUST na vse artikle od 10. 4. do 17. 4.

UGODNO PONUDBO SI OGLEJTE V NA©I PRODAJALNI
veË na www.pernecom.si

•Akcijski artikli so izvzeti iz te ponudbe, popust velja pri plaËilu z gotovino.


